Clearwater Police Dept PAGE 1

LERS Case Report

REPORT NUMBER: 2007-3872 Suicide PRINTED ON: 12/05 /2008 - 09:10

CASE TYPE: Suicide
OCCURRENCE FROM: 02/17/2007 00:10 TO: 02/17/2007 00:10
REPORIT DATE: 02/17/2007 00:02 WEEK DAY: Saturday
ARCHIVE NUMBER:
COMMON NAME: LOCATION TYPE: Apartment/Condo
ADDRESS: 423 Cleveland St # 4

Clearwater, FL 33756
COUNTY: Pinellas
MAP REFERENCE:
DISTRICT: Il ZONE: 4
GRID: 286R OTHER: Clearwater
STATYUS: Closed - Other DAIE: 11/20/2008
ALCOHOL RELATED: No DRUG RELATED: No
WEAPON RELATED: Yes

ASSIGNED T10: Bohling, Stephen

ROLE

EMPLOYEE DATE

Yuen, Jonathan Report Author 02/17/2007
Faulk, Brett Approved by Supervisor 02/17/2007
Acker, Dennis Assigned 02/17/2007
UCR, Cletk Copy 11/20/2008
Behling, Stephen Detective - Closed Case 11/20/2008

Scacca, John

ROLE Person Reporting

LAST NAME: Brennan FIRST: Thomas MIDDLE: M
ADDRESS: 423 Cleveland St # 4

Clearwater, FL 33736
MISC #:
HOME: WORK: EXT:
CELLULAR: (727)482-1817 PAGER: PIN:

MINIMUM MAXIMUM

DATE OF BIRIH: 02/23/1954 JUVENILE:No AGE: 52 0
SSN: )0.9.0.6.0.0.9.0.0.0.4 BEIGHI: 601 ¢
SEX: Male WEIGHT: 200 0
RACE: White
ETHNIC ORIGIN: ‘White CII1ZENSHIP: Yes g
MARITAL STATUS: Divorced RELIGION: Other
RESIDENCY TYPE: City--Clearwater RESIDENCY STATUS: Full Year
PLACE OF BIRTH: STAIE: NY COUNTRY:United States of Americe
DRYIVER LICENSE #: B655833540630 STATE: FL COUNTRY:United States of Americe
DESCRIPTORS:
BUILD: Thin HAIR STYLE: Straight
HAIR COLOR: Gray/Partially Gray HAIR LENGTH: Collar Length
EYE COLOR; Brown EYE GLASSES: Yes
FACIAL HAIR: Mustache only COMPLEXION: Light
TEETH: No Discernible Features SPEECH/VOICE: Normal
DOMINANT HAND: Unknown WEAPON USE: No
CAUTION/HAZARDS:
CLOTHING:
HAT:
COAT: Blue Jacket
SHIRT: Blue Collar Shirt
PANTS: Tan Pants
SHOES: Black Shoes
EMPLOYER:
OCCUPATION: Sales
EMPLOYER: Church of Scientology



Clearwater Police Dept PAGE 2

LERS Case Report
REPORT NUMBER: 2007-3872 Suicide

PRINTED ON: 12/05/2008 - 09:10

SUPERVISOR:
ADDRESS:

WORK

EXT

ROLE: Witness
LAST NAME: GENTILE FIRST: DENISE MIDDLE:
ADDRESS: 1965 Magnolia Dr

Clearwater, FL 33764
MISC #;
HOME: (727)647-3602 WORK: EXT:
CELLULAR: PAGER: PIN:

MINIMUM MAXIMUM

DATE OF BIRTH: 04/30/1960 JUVENILE:No AGE: 46 0
SSN; ).9:0:9:0.0:0.0:9.0.6.¢ HEIGHT: 0 0
SEX: Female WEIGHT: © 0
RACE: White
ETHNIC ORIGIN: White CITIZENSHIP: Yes
MARITAL STATUS: Martied RELIGION:
RESIDENCY TYPE: City--Clearwater RESIDENCY SIATUS: Full Year
PLACE OF BIRTH: STATE: COUNTRY:
DRIVER LICENSE #: (G534-160-60-650-0 STATE: FI. COUNIRY:United States of America
EMPLOYER:
OCCUPATION: Self Employed
EMPLOYER:
SUPERVISOR:
ADDRESS:
WORK: EXT:
ROLE: Witness
LAST NAME: Gentile FIRST: Gerald MIDDLE: T
ADDRESS: 1965 Magnolia Dr

Clearwater, F1 33764
MISC #:
HOME: WORK: EXT:
CELLULAR; (301)351-3584 PAGER: PIN:

MINIMUM MAXTMUM

DATE OF BIRTH: 01/22/1961 JUVENILE:Yes AGE: 46 0
SSN: )0.0.0.0.0.9.0:0.0.0.¢ HEIGHTI: © 0
SEX: Male WEIGHI: 0 0
RACE: White
ETHNIC ORIGIN: White CITIZENSHIP:
MARITAL STATUS: Married RELIGION;
RESIDENCY TYPE: City--Clearwater RESIDENCY STATUS:
PLACE OF BIRTH: STATE: COUNIRY:
DRIVER LICENSE #: (G534-298-61-022-0 STATE: FL COUNTRY:United States of America
EMPLOYER:
OCCUPATION: Unit Manager /IP Networking
EMPLOYER: JDSU
SUPERVISOR:
ADDRESS:

Baltimore, MD
WORK: (240)404-2550 EXT:




Clearwater Police Dept PAGE 3

LERS Case Report

REPORT NUMBER: 2007-3872 Suicide :10

D ON: 12/05/2008 - 09

PRIN

ROLE: Other Person
LAST NAME: Brennan FIRST: Scott MIDDLE:
ADDRESS: 1228 Clifdengreene

Charlottesville, VA 22901
MISC #:
HOME: (434Y977-6936 WORK: EXT:
CELLULAR: (434)409-3517 PAGER: PIN:

MINIMUM MAXTMUM

DAIE OF BIRTH: 04/02/1977 JUVENILE:No AGE: 29 0
SSN: ). 0.0.8.0.0.0.0.0.9.0.4 HEIGHT: © 0
SEX: Male WEIGHT: 0 0
RACE: White
ETHNIC ORIGIN: White CITIZENSHIP: Yes
MARITAL STATUS: Married RELIGION:
RESIDENCY TYPE: Out-of-State RESIDENCY STATUS: full Year
PLACE OF BIRTH: STATE: COUNIRY:
DRIVER LICENSE S COUNTRY

ROLE: Other Person
LAST NAME: Britton FIRST: Victoria MIDDLE:
ADDRESS: 1228 Clifdengreene

Charlottesville, VA 22901
MISC #:
HOME: (434)973-7927 WORK: EXT:
CELLULAR: PAGER: PIN:

MINIMUM MAXTMUM

DATE OF BIRTH: JUVENILE:No AGE: 0 0
SSN: ).0.0.9.0.6.0.0.6.0.0.¢ HEIGHT: 0 0
SEX: Female WEIGHT: 0 0
RACE: White
ETHNIC ORIGIN: White CITIZENSHIP: Yes
MARITAL STATUS: Married RELIGION:
RESIDENCY TYPE: Qut-of-State RESIDENCY STATUS: Full Year
PLACE OF BIRTH: STATE: COUNTRY:
DRIVER LICENSE STATE: COUNTRY:

ROLE: Other Person
LAST NAME: Fugate FIRS1: Lee MIDDLE:
ADDRIESS: 101 E Kennedy Blvd # 1200

Tampa, FL 33602
MISC #:
HOME: WORK: (813)221-1010 EXT:
CELLULAR: PAGER: PIN:

MINIMUM MAXTMUM

DATE OF BIRIH: JUVENILE:No AGE: 0 0
SSN: ) 0.0.6.0.6.0.0.9.9.0.4 HEIGHT: 0 0
SEX: Male WEIGHTI: 0 0
RACE: White
ETHNIC ORIGIN: CITIZENSHIP:
MARITAL STATUS: RELIGION:
RESIDENCY TYPE: RESYDENCY STATUS:
PLACE OF BIRTH: STATE: COUNIRY:
DRIVER LICENSE #: STATE: COUNIRY:
EMPLOYER:
OCCUPATION: Attorney
EMPLOYER: Zuckerman Spaeder LLP
SUPERVISOR:
ADDRESS: 101 E Kennedy Blvd # 1200



Clearwater Police Dept PAGE 4

LERS Case Report

REPORT NUMBER: 2007-3872 Suicide PRINTED ON: 12/05/2008 - 09:10

Tampa, FL 33602

ROLE: Other Person
LAST NAME: Lirot FIRST: ILuke MIDDLE:
ADDRESS: 2240 Belleair Rd # 190

Clearwater, F1. 33764
MISC #:
HOME: WORK: (727)536-2100 EXT:
CELLUELAR: PAGER: PIN:

MINIMUM MAXIMUM

DATE OF BIRIH: JUVENILE:No AGE: 0 0
SSN: ).9.9.0.0.0.0.0.0.0.9.4 HEIGHT: 0 0
SEX: Male WEIGHT: 0 0
RACE: White
ETHNIC ORIGIN: CITIZENSHIP:
MARITAL STATUS: RELIGION:
RESIDENCY IYPE: RESIDENCY STATUS:
PLACE OF BIRTH: STAIE: COUNTRY:
DRIVER LICENSE #: STATE: COUNTRY:
EMPLOYER:
OCCUPATION: Attorney
EMPLOYER: Law Office of Like Lirot
SUPERVISOR:
ADDRESS: 2240 Belleair Rd # 190

Clearwater, F1. 33764
WORK: (727)536-2100 EXTI:

ROLE: L aw Enforcement Officer
LAST NAME: Bohling FIRST: Stephen MIDDLE: T
ADDRESS: 645 Pierce St

Clearwater, EL 33756
MISC #:
HOME: WORK: (727)562-4242 EXT:
CELLULAR: PAGER: PIN:

MINIMUM MAXIMUM

DATE OF BIRTH: JUVENILE:No AGE: 0 0
SSN: ).9.0.9.0.0.9.0.0.0.0.¢ HEIGHT: 0 0
SEX: Male WEIGHT: 0 0
RACE: White
ETHNIC ORIGIN: CITIZENSHIP:
MARITAL STATUS: RELIGION:
RESIDENCY TYPE: RESIDENCY STATUS:
PLACE OF BIRTH: STATE: COUNIRY:
DRIVER LICENSE #: STATE: COUNTRY:
EMPLOYER:
OCCUPATION: Police Officer/Detective
EMPLOYER: Clearwater Police Department
SUPERVISOR: Sergeant John Scacca
ADDRESS: 6435 Pierce St

Clearwater, FL 33756

ORK: 727)562-4242 EXTI:

ROLE: Law Enforcement Officer
LAST NAME: FAULK FIRST: BRETT MIDDLE:
ADDRESS: 645 Pierce St

Clearwater, FI. 33756
MISC #:



Clearwater Police Dept PAGE 5

LERS Case Report
REPORT NUMBER: 2007-3872 Suicide PRINTED ON: 12/65/2008 - 09:10

HOME: WORK: (727)562-4242 EXT
CELLULAR: PAGER: PIN:
MINIMUM MAXIMUM

DATE OF BIRTH: JUVENILE:No AGE; 0 0
SSN: ).0.9.0.0.0.0.0.0.0.0.4 HEIGHI: 0O 0
SEX: WEIGHT: 0§ 0
RACE:
ETHNIC ORIGIN: CITYZENSHIP:
MARITAL STATUS: RELIGION:
RESIDENCY TYPE: RESIDENCY STATUS:
PLACE OF BIRIH: STATE: COUNTRY:
DRIVER LICENSE #: STATE: COUNTRY:
EMPLOYER:
OCCUPATION: Police Corporal
EMPLOYER: Clearwater Police
SUPERVISOR:
ADDRESS: 645 Pierce St

Clearwater, FL 33756
WORK: (727)562-4242 EXT:

ROLE: Law Enforcement Officer
LAST NAME: Marshall FIRST: David MIDDLE:
ADDRESS: 645 Pierce St

Clearwater, FL 33756
MISC #:
HOME: WORK: (727)562-4242 EXT:
CELLULAR: PAGER: PIN:

MINIMUM MAXIMUM

DATE OF BIRTIH: JUVENILE:No AGE: 0 0
SSN: $.0.0.0.0.6084.0.0.4 HEIGHI: 0 0
SEX: WEIGHT: 0§ 0
RACE:
ETHNIC ORIGIN: CITIZENSHIP:
MARITAL STATUS: RELIGION:
RESIDENCY TYPE: RESIDENCY STATUS:
PLACE OF BIRTH: STATE: COUNTRY:
DRIVER LICENSE #: STATE: COUNTRY:
EMPLOYER:
OCCUPATION: Police Officer
EMPLOYER: Clearwater Police
SUPERVISOR:
ADDRESS: 645 Pierce St

ROLE: Law Enforcement Officer
LAST NAME: McAuley FIRST: Brian MIDDLE:
ADDRESS: 645 Pierce St

Clearwater, FL 33756
MISC #:
HOME: WORK: (727)562-4242 EXT:
CELLULAR: PAGER: PIN:

MINIMUM MAXIMUM

DATE OF BIRTH: JUVENILE:No AGE: 0 0
SSN: KOO XXX KX HEIGHT: 0 0
SEX: WEIGHT: 0 0
RACE:

ETHNIC ORIGIN: CITIZENSHIP:




Clearwater Police Dept
LERS Case Report

REPORT NUMBER: 2007-3872 Suicide

MARITAL STATUS:
RESIDENCY TYPE:
PLACE OF BIRTH:

DRIVER LICENSE #:

EMPLOYER:
OCCUPATION:
EMPLOYER:
SUPERVISOR:
ADDRESS:

WORK:

ROLE:
LAST NAME:
ADDRESS:

MISC #:
HOME:
CELLULAR:

DATE OF BIRTH:
SSN:

SEX:

RACE:

ETHNIC ORIGIN:
MARITAL STATUS:
RESIDENCY TYPE:
PLACE OF BIRTH:

DRIVER LICENSE #:

EMPLOYER:
OCCUPATION:
EMPLOYER:
SUPERVISOR:
ADDRESS:

Police Sergeant
Clearwater Police

645 Pierce St
Clearwater, FL 33756
(727)562-4242

Law Enforcement Officer
NUGENT

645 Pierce St
Clearwater, FL 33756

Police Officer
Clearwater Police

645 Pierce St
Clearwater, FL 33756
27)562-4242

FIRST: DAVE
WORK:

PAGER:
JUVENILE:No

PRINTED ON: 12/05/2008 - 09:10

PAGE 6

RELIGION:

RESIDENCY STATUS:
STATE: COUNIRY:
STIATE: COUNTRY:

MIDDLE:

(727)562-4242 EXT:

PIN:

MINIMUM MAXIMUM
AGE: 0 0
HEIGHT: 0 0
WEIGHI: ¢ 0
CITIZENSHIP:
RELIGION:
RESIDENCY STATUS:
STATE: COUNIRY:
STATE: COUNIRY:

ROLE:
LAST NAME:
ADDRESS:

MISC #:
HOME:
CELLULAR:

DATE OF BIRTH:
SSN:

SEX:

RACE:

ETHNIC ORIGIN:
MARITAL STATUS:
RESIDENCY TYPE:
PLACE OF BIRTH:

DRIVER LICENSE #:

DESCRIPTORS:
BUILD:

HAIR COLOR:
EYE COLOR:

Deceased Person
Brennan

423 Cleveland St# 4
Clearwater, FL 33756

(319)504-3658

04/02/1986
19.0.0.0.0.9.0.0.0.0.¢
Male

White

White

Single
City--Clearwatet

B655518861220
Thin

Brown
Brown

FIRST: Kyl

WORK:
PAGER:

JUVENILE:No

HAIR STYLE:
HAIR LENGTH:
EYE GLASSES:

MIDDLE: T
EXT:
PIN:
MINIMUM MAXIMUM
AGE: 20 0
HEIGHT: 511 0
WEIGHT: 175 G
CITIZENSHIP: Yes
RELIGION: Unknown

RESIDENCY STATUS: Part Year
STATE: COUNTRY:Unknown
STATE: FL. COUNTRY:United States of America

Straight
Medium ( up to 2")
No




Clearwater Police Dept PAGE 7

LERS Case Report
REPORT NUMBER: 2007-3872 Suicide RINTED ON: 12/05/2008 - 09:10

None COMPLEXION: Light

No Discernible Features SPEECH/VOICE: Unknown
DOMINANT HAND: Right Handed WEAPON USE: Yes
CAUTION/HAZARDS:
CLOTHING:
HAT:
COAT:
SHIRT: White Collar Shirt with Black Stripes
PANTS: Tan Shorts
SHOES: Silver Shoes
EMPLOYER:
QOCCUPATION: Unemployed
EMPLOYER:
SUPERVISOR:
ADDRESS:

WORK

ROLE: Medical Personnel
LAST NAME: Daerr FIRST: Greg MIDDLE:
ADDRESS: 10900 Ulmerton Rd

Largo, FL 33778

MISC #:
HOME: WORK: EXT:

CELLULAR: PAGER: PIN:
MINIMUM MAXIMUM
DATE OF BIRTH: JUVENILE:No AGE: 0 0
SSN: 1.9.8.0.0.0.0.0.9.0.0.¢ HEIGHTI: 0 0
SEX: WEIGHT: © 0
RACE:
ETHNIC ORIGIN: CITIZENSHIP:

MARITAL STATUS: RELIGION:
RESIDENCY TYPE: RESIDENCY STATUS:

PLACE OF BIRTH: STATE: COUNIRY:
DRIVER LICENSE #: STATE: COUNIRY:
EMPLOYER:
OCCUPATION: Transporter
EMPLOYER: Medical Examiners Office
SUPERVISOR:
ADDRESS: 10900 Ulmerton Rd
Largo, FL. 33778
WORK: EXT:

ROLE: Medical Personnel
LAST NAME: SCHOLL FIRST: MARTY MIDDLE:
ADDRESS: 10900 Ulmerton Rd

Largo, FL. 33778
MISC #:
HOME: WORK: (727)582-6800 EXT:
CELLULAR: PAGER: PIN:

MINIMUM MAXIMUM

DATE OF BIRTH: JUVENILE:No AGE: 0 0
SSN: )0.9:9.0.0.0.0.0.9.0.4 HEIGHT: 0 0
SEX: Female WEIGHT: 0 0
RACE: White
ETHNIC ORIGIN: CITIZENSHIP:
MARITAL STATUS: RELIGION:

RESIDENCY TYPE: RESIDENCY STATUS:



Clearwater Police Dept PAGE 8
LERS Case Report

REPORT NUMBER: 2007-3872 Suicide PRINTED ON: 12/05/2008 - 09: 10
PLACE OF BIRTH: STATE: COUNTRY:
DRIVER LICENSE #: STAIE: COUNTRY:
EMPLOYER:

OCCUPATION: Forensic Investigator

EMPLOYER: District Six Medical Examiners Office

SUPERVISOR: D1, fon Thogmartin

ADDRESS: 10900 Ulmerton Rd

Largo, FL 337738

ROLE: Forensic Specialist
LAST NAME: Mccabe FIRST: I MIDDLE:
ADDRESS: 10750 Ulmerton Rd

Largo, FL 33770
MISC #:
HOME: WORK: (727)582-6200 EXT:
CELLULAR: PAGER: PIN:

MINIMUM MAXIMUM

DATE OF BIRTH: JUVENILE:No AGE: 0 0
SSN: ):9.0.9.:9.9.9.9.0.0.9.4 HEIGHI: 0 0
SEX: WEIGHI: 0 0
RACE:
ETHNIC ORIGIN: CITIZENSHIP:
MARITAL STATUS: RELIGION:
RESIDENCY TYPE: RESIDENCY STATUS:
PLACE OF BIRTH: STATE: COUNTRY:
DRIVER LICENSE #: STATE: COUNTRY:
EMPLOYER:
QCCUPATION: Forensic Technician
EMPLOYER: Pinellas County Sheriffs Office
SUPERVISOR:
ADDRESS; 10750 Ulmerton Rd

Largo, FI. 33770
WORK;

(727)582-6200 EXT:

CATEGORY: Evidence / Seized

PROPERTY TYPE: Consumable Goods PROPERTY SUBTYPHgs
DESCRIPTION: Lexapro 10mg

CONDITION: Fai

YEAR:

MAKE: MODEL:

COLOR: White / White

SERIAL #:

STOLEN LOCATION:

ADDRESS:

REPORIED DATE: 02/17/2007

DAMAGES: N/A

DISPOSITION: Retained for Evidence

VALUE: $10.00 QUANIITY: 16
INSURED: No INSURED BY:

DRUG INFORMATION:

DRUG TYPE: QUANTITY: UNITS: YALUE:

Other 16 Tablet $10.00




Clearwater Police Dept PAGE 9

LERS Case Report
REPORT NUMBER: 2007-3872 Suicide PRINTED ON: 12/05/2008 - 09:10

CATEGORY: Evidence / Seized

PROPERTY TYPE: Currency, Notes, Etc. PROPERTY SUBTYPEcuments
DESCRIPTION: Hand written notes from Kyle Brennan
CONDITION: Fair

YEAR:

MAKE: MODEL:
COLOR:

SERIAL #: CW07-3872

STOLEN LOCATION:

ADDRESS:

REPORIED DAIE: 02/17/2007

DAMAGES: N/A

DISPOSITION: Retained for Evidence

VALUE: 31.00 QUANTITY:

INSU _Not Appli

CATEGORY: Evidence / Seized

PROPERTY TYPE: Miscellaneous PROPERTY SUBTYE&Empact Disks
DESCRIPTION: Original 911 Transfer Call

CONDITION:

YEAR:

MAKE: MODEL:

COLOR:

SERIAL #: CW07-3872

STOLEN LOCATION:

ADDRESS:

REPORTED DATE: 02/17/2007

DAMAGES: N/A

DISPOSITION: Retained for Evidence

VALUE: $1 00 QUANTITY: |

INSURED: SURED B

CATEGORY: Evidence / Seized

PROPERTY TYPE: Miscellaneous PROPERTY SUBTY®Empact Disks
DESCRIPTION: Original 911 Call from 911 Center

CONDITION:

YEAR:

MAKE: MODEL:

COLOR:

SERIAL #: CW07-3872

STOLEN LOCATION:

ADDRESS:

REPORIED DATE: 02/17/2007

DAMAGES: N/A

DISPOSITION: Retained for Evidence

VALUE: $1.00 QUANTITY: 1

'INSURE

INSURED: Not Applicable

CATEGORY: Evidence / Seized

PROPERTY TYPE: Miscellaneous PROPERTY SUBTY&Empact Disks
DESCRIPTION: Qriginal recording/Call from Kyle Brennan on 02-06-2007

CONDITION:

YEAR:

MAKE: MODEL:

COLOR:
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LERS Case Report
REPORT NUMBER: 2607-3872 Suicide PRINTED ON: 12/05/2008 - 09:10

CW07-3872

SERIAL #:

STOLEN LOCATION:

ADDRESS:

REPORIED DATE: 02/17/2007

DAMAGES: N/A

DISPOSITION: Retained for Evidence

VALUE: $1.00 QUANTITY: 1
INSURE i :

CATEGORY: Evidence / Seized

PROPERTY TYPE: Miscellaneous PROPERTY SUBTY®Empact Disks
DESCRIPTTON: Original compact disk interview with Gerry Gentile
CONDITION: New

YEAR:

MAKE: MODEL:

COLOR:

SERIAL #: CW07-3872

STOLEN LOCATION:

ADDRESS:

REPORTED DATE: 02/17/2007

DAMAGES: N/A

DISPOSITION: Retained for Evidence

VALUE: $1.00 QUANTITY: 1
INSURED: Not Applicable RED B

CATEGORY: Evidence / Seized

PROPERTY TYPE: Miscellaneous PROPERTY SUBTY®&#mpact Disks
DESCRIPTION: Original compact disk interview with Denise Gentile
CONDITION: Good

YEAR:

MAKE: MODEL:

COLOR:

SERIAL #: CW07-3872

STOLEN LOCATION:

ADDRESS:

REPORTED DATE: 02/17/2007

DAMAGES: N/A

DISPOSITION: Retained for Evidence

VALUE: $1 00 QUANIITIY: 1

INSURED:

Not Applicable

CATEGORY Evidence / Seized

PROPERTY TYPE: Office Equipment PROPERTY SUBTY®®nputer Terminal
DESCRIPTION: Gateway Laptop Computer W/Power cord/Kyle Brennan
CONDITION: Good

YEAR:

MAKE: Gateway MODEL: Laptop
COLOR: Gray / Gray

SERIAL #: N6365D1007522

STOLEN LOCATION:

ADDRESS:

REPORIED DATE: 02/17/2007

DAMAGES: N/A

DISPOSITION: Other (see narrative)
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LERS Case Report
REPORT NUMBER: 2007-3872 Suicide PRINTED ON: 12/05 /2008 - 09:10

$800.00

TYPE: Original Report STATUS: Approved
AUTHOR: Yuen, Jonathan DATE: 02/17/2007
REVIEWED BY: Faulk, Brett REVIEW DATE: 02/17/2007
TEAM: 1. Team-D2

NARRATIVE:

STATE ATTORNEY INFORMATION:
None.
SYNOQPSIS OF EVENTS:

On February 17, 2007 at approximately 0010 hous at 423 Cleveland Street #4, Kyle 1. Brennan was
pronounced dead by Clearwater Fite Paramedics after shooting himself in the head with a 357 Revolver.

SOURCE OF ACTIVITY:
Dispatched.

INVESTIGATIVE ACTION TAKEN:

1 was dispatched to a suicide at 423 Cleveland Street. The call screen notes advised that a white male had
shot himself in the head and was not responsive I artived on scene and met with Clearwater Fire
Paramedics, Jerome Moutelayos and Shawn Becker Paramedics advised that the white male, identified
as Kyle T Brennan, was pronounced dead at approximately 0010 hours.

I spoke with Kyle's father, Thomas M. Brennan. Thomas advised that he was at the apartment earlier that
evening with Kyle, Thomas and Kyle had watched a movie and Thomas Jeft the residence at
approximately 1700 hours to go to work Thomas went ovet to the Fairgrounds in Tampa to sell some
reading literature. Thomas returned home later that evening and attempted to open the front door.
However, there were three Crystal Spring, 5 gallon watet jugs with a light green cap, blocking the front
doorway. Thomas pushed open the doot and called out for his son, Kyle. Thomas advised there was no
answet and he could smell a faint odor of gunpowder  Thomas then went into his bedroom and discovered
Kyle lying on the ground. Thomas went over to Kyle and noticed the gunshot wound to his head. Thomas
checked his arm and realized he was unresponsive  Thomas immediately called his chaplain, Denise After
notifying Denise about the situation, Thomas called the police.

Thomas advised that Kyle has been suffering from Depression for the last 6-7 months. Kyle was living in
Virginia with his mother until he ran away from home approximately 2 months ago Kyle had traveled to
various states and eventually ended up in Clearwater. Kyle contacted Thomas and decided to stay at the
residence. Kyle was only living at the residence for one week. Kyle was subscribed a prescription of
Lexapro 10 mg for his depression. However, Thomas advised that Kyle was not taking his medication.
Thomas stated that he did not believe in psychiatric medications because of his religious beliefs. Thomas
encouraged Kyle to stop taking the medications and took the prescription bottle from him approximately 3
days ago Kyle was scheduled to return to Virginia on Monday to move back with his mother Thomas
advised that he was working full time and did not feel that it was beneficial to leave Kyle alone at the
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LERS Case Report
REPORT NUMBER: 2007-3872 Suicide PRINTED ON: 12/05/2008 - 09:10

NARRATIVE (Cont.)
residence.

Thomas advised that the 357 Revolver was stored in the night stand by his bed. However, Thomas never
told Kyle there was a firearm inside the residence The Revolver was stoted in a green atmy bag. The
firearm was unloaded and the rounds were kept in a separate location. Thomas could not remember
exactly where he stored the ammunition.

The apartment has two main bedrooms and a common dining area. Thomas' bedroom is located on the
southeast corner of the residence. Kyle's body was found in Thomas' bedroom. I then went into the
bedroom and observed Kyle lying on the ground near the foot of the bed Kyle was slumped over onto his
left side. Iis head and left arm were resting inside a plastic laundry basket. Kyle's left arm was positioned
up neat his forehead. Kyle's 1ight arm was postioned near his chest. 1 noticed the revolver was near his
right hand. The entry wound appeared to be in Kyle's right temple and there was significant brain matter
scattered on the ground and against some boxes near the east side of the bedroom. Paramedics had cut

the back of Kyle's shirt and used that atea to conduct their assessment. Kyle also had a small hunting
knife, which was enclosed in a leather case on his belt.

I went into Kyle's bedioom, which is located on the northwest corner of the residence . I noticed that
Kyle's bags were all packed up and placed on his bed. His bed did not have any covets ot blankets on it
and there were two pillows on top of the mattress. There was a small file folder on Kyle's bed. Sgt.
McAuley took a look inside the file folder and advised that Kyle had written a letter to the FBI in reference
to some sort of police cortuption. There was also a small black plastic bag and some white rope placed on

the floor by the bed.

I went back out and retrieved Kyle's presciiption medication fiom Thomas' vehicle. The Lexapro 10 mg.
was issued out on 11/24/2006. The preseription was issued by Doctor Stephen McNamara for a quantity
of 30 pills, reference Rx 7019079. Thete were approximately 16 pills inside the bottle. Thomas advised
that Kyle would only take the medication sporadically or when he felt like he needed it.

I conducted a canvass of the top floor and attempted to contact the neighbors. 1 knocked on apartment

#5, which is located directly east of Thomas' apartment. There was no answer at the door I then went

over to apartment #6, which is directly south of Thomas' apartment and located next to the stairwell. A
white male, identified as lan W Shilliganson, answered the door. Shilliganson advised that he went to
sleep at approximately 2200 houts and did not hear any noises until I knocked on the front door.

Corporal Faulk requested a PCSO Forensic Technician to respond out to the scene  Corporal Faulk also
notified the medical examiners office at approximately 0044 hows

PCSO Technician J McCabe arrived on scene and processed the area; please see McCabe's

supplemental report for further information The medical examiner, Marty Scholl, arrived on scene shortly
after and conducted her investigation. 11etrieved the firearm and noticed it was a Taurus 357 Revolver
with a 5 tound chamber. There was one spent casing and 4 live rounds inside the chamber The serial
number for the Taurus was #OC44668

Scholl then rolled Kyle onto his back and lifted up his shirt I noticed there was some writing on his
stomach which stated, "Look inside." There were two rounds in Kyle's left pocket and a folded up piece
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LERS Case Report

REPORT NUMBER: 2007-3872 Suicide 12/05/2008 - 09:10

NARRATIVE (Cont.)

of paper with "11:00" written on it. There was also a folded note in Kyle's right pocket. PCSO lechnician
McCabe recovered the fizearm, ammunition, hunting knife and notes as evidence.

Greg Daerr, fiom the medical examiners office, removed the body from the residence. Thomas had
already left the scene and I secured the residence. I later placed the Lexapro into propetty as evidence.

NFIL.

Approved

TYPE: Supplemental Report STATUS:
AUTHOR: Bohling, Stephen DATE: 02/17/2007
REVIEWED BY: Scacca, John REVIEW DAIE: 04/05/2007
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On 02-17-2007 at approximately 1500 hours, I was contacted by the Clearwater Police Department
Communications Center and advised that the deceased father, Thomas Brennan, had contacted the police
department. At this time, Mr. Brennan had additional questions as to whether he was able to move to
another residence. Mr. Brennan wanted to be sure that he spoke with an Officer prior to leaving the
residence . I advised the Communications Center that T would be coming on-duty on this date at 1600
hours and that I would review the investigation and contact Mr. Brennan.

On 02-17-2007 at approximately 1610 hours, I reviewed the initial investigation that was completed
by District II Officer Jonathan Yuen. I noted that there were no signs of foul play observed within the
residence and that the Medical Examiner's Office was contacted and responded to the scene District Six
Medical Examiner's Office Investigator Marti Scholl responded and conducted her investigation at the
scene. As a result of this, I contacted the District Six Medical Examiner's Office on this date at
approximately 1620 houts and requested that Investigator Scholl contact me regarding this incident

On 02-17-2007 at approximately 1640 hours, Investigator Scholl contacted me back and confirmed
that there wete no signs of foul play noted and that the evidence at the scene suggested that Kyle Brennan
committed suicide with a firearm. At this time, the autopsy has been completed and no signs of foul play
were noted during the procedure. Investigator Scholl requested that Next-of-Kin contact the District Six
Medical Examiner’s Office on 02-18-2007 after 0800 hours so that funeral home procedures could be

discussed.

On 02-17-2007 at approximately 1645 hours, I made telephone contact with Kyle Brennan's father,
Thomas Brennan at [727] 482-1817 At this time, Mr. Brennan advised that he was making arrangements
to move to another residence on Pennsylvania Avenue in Clearwater Mr. Brennan advised that due to the
incident that had occurred, he was not able to remain at his current apartment M. Brennan advised that he
did not want to move out of the apartment until he contacted the Police Department I advised Mr.
Brennan that he was free to move from the apartment and that we did not have any reason to maintain
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control of the apartment. Mr Brennan advised that he was not sure of the numerical address of the

apartment he would be moving to however; he knew that it was located on Pennsylvania Avenue across
from the park M. Brennan advised that he would be maintaining his current cell phone number and that he
could be contacted at that number if any additional questions were required

I advised Mr. Brennan that he would need to contact the District Six Medical Examiner's Office on
02-18-2007 after 0800 houts so that the approptiate funeral home arrangements could be discussed I
provided the main District Six Medical Examiner's Office telephone number to Mzt. Brennan.

On 02-23-2007 at approximately 1600 hours, I attempted to make telephone contact with District Six
Medical Examiner's Office Forensic Investigator Marti Scholl At this time, I wanted to inquire about any
contact that would be made with Kyle Brennan's Doctor who had prescribed the Lexipro medication to
him. At this time, | was advised that Investigator Scholl would not be back in the office until 02-26-2007 1
requested that Investigator Scholl contact me on Monday 02-26-2007 via my department cell phone

number.

On 02-26-2007 at approximately 0930 hours, Investigator Marti Scholl contacted me. At this time,
Investigator Scholl confirmed that she would be contacting Kyle Brennan's doctor so to discuss his
diagnoses and medication prescribed. Investigator Scholl advised that she would contact me once this

information was obtained

On 03-05-2007 at approximately 1400 hours, T received a voice-mail message from Detective Carl
Brown with the Albematle County Police Department in Charlottesville, Virginia Detective Brown
requested that I contact him at [434] 972-4038 regarding this investigation.

On 03-05-2007 at apptoximately 1510 houss, [ attempted to make telephone contact with Detective
Brown at which time I received his voice-mail system. I left a message 1equesting that Detective Brown
contact me via my department cell phone.

On 03-05-2007 at approximately 1550 hours, I made telephone contact with Investigator Scholl who
confirmed that she had spoke with Kyle Brennan's Doctor/Psychiatrist The Doctor was identified as Dr.
McNamera who is based out of Charlottesville, Virginia The Doctor confirmed that Kyle Brennan had
been exhibiting early signs of Schizophrenia to include paranoia and delusions and that he did prescribe
Lexipro to Brennan. Di. McNamera advised that Lexipro should be administered on a long term and
regular basis for the proper results to be attained. Dr. McNamera advised that he was not aware of any
major side effects if one was to suddenly stop taking Lexipto.

On 03-05-2007 at approximately 1635 houts, I made telephone contact with Thomas Brennan. At this
time, T advised Brennan that I wanted to meet with him an an effort to leain additional history information
about Kyle Brennan. Thomas Brennan agreed to meet with me at his new residence on 03-07-2007 at
1100 hours. The new residence address has been confirmed as 403 Pennsylvania Avenue in Clearwater.

While on the telephone with Thomas Brennan, [ 1eceived a return call from Detective Brown with the
Albematle County Police Department. Detective Brown left a voice-message requesting that I contact his
department cell phone number of [434] 531-5463.
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On 03-05-2007 at approximately 1640 hours, I returned the telephone call to Detective Brown at

which time he advised me of the following information;

That he took a Missing Person Report on 01-23-2007 whereby Kyle Brennan was reported missing by
his mothet, Victoria Britton [Albemarle County Virginia Police Department repot #2007-00 765]

That Kyle Brennan left his residence on 11-27-2006 and removed approximately $8000 00 from his own
bank account.
. That Britton received a telephone call from an FBI Agent in Des Moines, lowa,
- That Britton was advised that her son had been at the FBI office and had advised that he was being
followed by persons who were after him.
- That the FBI Agent was identified as Special Agent Jeff Atwood.
- That Brennan appeared as if he had not been eating, was emaciated and appeared to be having delustons.
- That Brennan, at the time of his encounter with the FBI, had approximately $5000.00 on his person.
- That Brennan did provide his home telephone number to the FBI and then left the office.
- That the FBI contacted Brennan's mother in Virginia and advised of Kyle Brennan's arrival at their office.
- That Brennan then traveled to San Diego, California and stayed with his Aunt from 01-08-2007 until
01-15-2007.
- That Brennan then traveled to Maui, Hawaii whereby he contacted the police after an altetcation with an
unknown male
- That Brennan then traveled back to California to stay with family members
- That Brennan then traveled to Clearwater Florida at which time he began to stay with his father.
- That he [Detective Brown] spoke with Kyle Brennan's brother, Scott Brennan, on 03-02-2007 and that
Scott Brennan had concerns that their father [Thomas Brennan] may have had something to do with his
brother's death because his father is a Scientologist and does not believe in medications for mental illness.

Detective Brown agreed to E-mail me the narative of the Missing Person report that was completed as
well as an E-mail message that was sent to him from Kyle Brennan's brother, Scott Brennan. The following
is the two e-mails that were forwarded to me by Detective Brown;

Det. Bohling,

Heat is the contact information for Kyle?s brother Scott Brennan (H) 434.977 6936, (C) 434.806.7938
and the missing person narative.

On today's date I met with Mis. Britton, who is the mother of Kyle Brennan. She reports that her son has
been under psychiatric care for over a year with D1 Stephen McNamara. He has been diagnosed with
depression and periods of delusion and parancia. He is supposed to be on Lexipro for depression On
11/27/06 Kyle left home while his parents were at work. He had cleaned out his bank account of
approximately $8000.00 Although he had never left like this before his mother stated they felt he might
return in a couple of weeks. When Kyle still hadn't returned Mrs. Britton stated she did call the Police but
was told there would have to be more information regarding Kyle's condition to enter him into NCIC as

endangered

On 01/07/07 Mrs, Britton received a call from an FBI agent {(Andezson ?) from the Des Moines, IA
office. He told Mus. Britton that Kyle had walked into their office stating he was being followed and "they
were after him" . The FBI realized that he was delusional and in need of treatment. Kyle was wearing a
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UVA baseball style cap. The agent asked him where in VA he lived and Kyle told them Charlottesville
The agent tried contacting local authorities to see if anyone fitting Kyle's description had been reported as
misging. There wasn't any report on file at that time. The agent continued trying to talk with Kyle when he
told them he had to leave or "they would find him" The agent asked who would they call il he got it by a
bus and Kyle gave the agent his home phone number. That is when the agent notified Mrs. Britton about
her son. The agent also advised that Kyle had over $5000.00 in cash on his person and it was apparent he
wasn't eating and seemed emaciated His mental state was deteriorated. Kyle left the office and the I'BI
agent told her they kept watch on him until he disappeared again.

On 01/08/07 Kyle showed up at an Aunt’s residence in San Diego, CA. He stayed with this Aunt until
01/15/07. The Aunt stated he was very paranoid and kept saying "they were hunting him down". The Aunt
tried to get Kyle to seek mental help and that's when he left and has not been seen or heard from since.
Mrs Britton received a Sprint cellphone bill on 01/22/07 where Kyle purchased a cellphone. The phone
number is ) The phone numbers he had been calling were mainly to the FBI office in Des
Moines, while he was still in that area. The last call on the bill was dated 01/12/07 and that was to the
Aunt’s cellphone in San Diego.

Maus. Britton feass for her son's safety as well as for those who may come in contact with him.
Particulatly those in an authority capacity. She has tried calling the cellphone but Kyle will not answer the
call Mrs Britton feels that if Law Enforcement atiempts to call Kyle he may throw away the phone I also
suggested Mrs. Britton see if she can contact Sprint and advise them of the situation and see if they can
trace any calls made as to their location of origin.

NCIC entry needed with National broadcast with last known location being in San Diego, CA Kyle has a
current passport and could possibly continue south of the border.

Detective Carl ). Brown
Albemarle County Police
1600 5th ST. Suite D

Charlottetville VA 22902 Section 365 171(12), F g Any record
Dept. Main (434-296-5807) "e."eaﬁng name, address, telephone numbey
Direct to me ( 434-972-403 8) Or personal informatjon obtained by an

agency, which may ident;

. ‘ ers
Iequesting E911 is confidfy fal

Email: brownc@albematle o1g
ential and exempt,

E-Mail from Scott Brennan:

Detective Carl D. Brown
Albematle County Police

1600 5th ST. Suite D
Charlottesville VA 22902
Dept. Main (434-296-5807)
Direct to me ( 434-972-4038)
Email: browne@albemarle.org

From: BRENNAN - MIA [mailto:MNZ3M@comm virginia edu]
Sent: Thursday, March 01, 2007 9:52 PM
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To: Carl Brown
Subject: web forum about Kyle Brennan

Detective Brown,

We came across this web forum tonight and found it startling and
disturbing We thought you might want to see it It seems to be an
anti-scientology web forum, where members share their scary encounters

with scientologists and discuss the chatade that is scientology - It
appears that someone sent the website administrator a message stating:

"Tragic death in down town clearwater of kyle brennan. died for support
of tom cruises anti psych believes”

Here is the link:

http://ocmb xenu net/ocmb/viewtopic php?t=22293

Also, please let us know how you dicussion with the Clearwater Police
detective goes.

Thanks again for your time and support during this time of crisis for
our family

Scott and Mia Brennan

The status of this investigation temains Active pending additional follow-up.

PCSO Processing of the scene . $160.00
Detective follow-up/review/2.0 houxs @ $25 00 per houx .$50.00

$210.00

TYPE: Supplemental Report STATUS; Approved
AUTHOR: Bohling, Stephen DATE: 07/26/2007
REVIEWED BY: Scacca, John REVIEW DATE: 08/15/2007
TEAM: Robb / Hom
NARRATIVE:

PREVIQUS CASE STATUS:

Active/Remains Active with submission of this supplement report.

INVESTIGATION:
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On 03-06-2007 at 1100 hours, I met with Kyle Brennan's father Thomas Brennan and Thomas Brennan's
wife Wendy Brennan at 403 Pennsylvania Avenue Thomas Brennan then advised me of the following;

That he is divorced from Kyle's mother and cutrently resides in Clearwater with his wife, Wendy
Brennan.
- That in 2003, Kyle moved to Leigh Acres Florida with him so to finish school.
- That Kyle graduated from school in 2004 and then moved back to Virginia to stay with his mother in
December, 2004.

That Kyle had been presciibed and began to take Lexapro in August of 2006 for symptoms of
depression
- That Kyle left home in Virginia approximately two months ago and traveled to several states on his own.
- That approximately one week prior fo the incident, Kyle contacted him from San Francisco and advised
that he was "Out of money".
- That he made arrangements to have Kyle fly to Tampa International Aitport at which time he [Thomas]
paid for the flight ticket. ' '
- That Kyle arrived in Tampa at which time he picked him up and they went to dinner.
- That he agreed to allow Kyle to stay at his apartment located at 423 Cleveland Sireet
- That he and Kyle spoke of Kyle's depression and that Kyle advised him that he didn't like taking the
medication that had been prescribed to him. [According to Thomas, Kyle advised him that he had not been

taking his medications on a regular basis]

- That approximately one day after Kyle arrived in Florida, he [Thomas] came home and found that the
door to the guest bedroom was closed. [This was the bedroom that Kyle had been sleeping in since his
artival]
- That he called out to Kyle at which time he [Kyle] answered; "T'll be right out."
- That he then learned from Kyle that he had placed furniture in front of the intetior of the bedroom door.
- That Kyle did not tell him why he had done this.
That three days priot to the incident, he and Kyle spoke and agreed that Kyle would improve his daily
nutrition and stop taking the Lexapro.
- That he [Thomas Brennan] does not believe in psychiatric medication due to his religious beliefs.
- That he did not force Kyle to stop taking his medication and that the decision was a mutual agreement.
- That he then placed the Lexapro medication in his vehicle
That for the next three days, Kyle was eating and sleeping better and appeared to be very positive.
. That the firearm utilized in this incident originally belonged to his [Thomas'] Grandfather.
- That the firearm and ammunition had been stored in his bedroom nightstand within a green army style bag
That he never advised Kyle of the location of the firearm nor did Kyle ever speak of the firearm.
- That duting the time that Kyle was staying with him, Kyle never spoke of suicide
- That his wife was in New Yoik during the entire time that Kyle was in Clearwater,
- That Kyle was scheduled to return back to Virginia on 02-19-2007 so to reside with his mother.

Thomas then advised me of several pages of hand written notes that belonged to Kyle. Thomas
advised that Kyle brought these items with him when he arrived fiom California. Thomas consented to me
taking the hand written notes so that I could make copies of them I advised Thomas that I would return the

notes to him on 03-07-2007
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On 03-06-2007 at approximately 1400 houts, 1 received a telephone call from Kyle Brennan's

brother, Scott Brennan W/M, 04-02-1977. During this time, Scott advised that he did not trust his father

and that he believed that his father was hiding facts of this incident from the family and the police. I inquired
if Scott had any specific knowledge that would indicate criminal activity was involved in this incident Scott
advised that he was not aware of any specific facts however; he believed that his father was responsible for
Kyle's death Scott was very angry that his father would take the medications away from Kyle once he
arrived in Florida. I then explained to Scott that based on the final count of the tecovered medications. it
was evident that Kyle was not taking his medications on a regular basis or as prescribed Scott then

inquired about the following; '

- If I had interviewed his father's new roommate, "Jerry".

- Why did "Jerry" notify Kyle's mother of the death.

- The family in Virginia had received Kyle's property back from Florida to include his lap-top computer.
Scott advised that he had reviewed his brother's computer files and found that files had been removed from
the system approximately two hours after Kyle had been located.

- That he had researched Kyle's cell phone 1ecoids on line and learned that Kyle had made a call to the
Clearwater Police Department on 02-05-2007. According to Scott, the call lasted for eight minutes.

Scott then advised that I could access Kyle's cell phone records on line so to review the activity that
was taking place. The cell phone number was identified as [319] 504-3658 with service being provided by
Sprint. [ was instructed to go to the website of Sprint com and then enter into the Personal wireless section.
The user name was identified as " The password was identified as . Tadvised
Scott that I would follow-up on these areas of concern with his father on 03-07-2007. I also advised that
he would need to make arrangements to have the computer sent to the Clearwater Police Department so
that I could have the proper review completed. Scott advised that he would have the computer shipped to
me **It should be noted that this was the first knowledge of Kyle Brennan being in possession ol a
computer upon his arrival to Clearwater®*

On 03-06-2007 at approximately 1530 houts, I copied and reviewed the hand written documents that
wete provided to me by Thomas Brennan. There were a total of 38 hand written pages that document
Kyle's concern and anger towards members of his family, police corruption and petsons that he had
contact with in school. Please see documents for additional information I have forwarded copies to the
Pinellas County Sheriff's Office Property and Evidence Section for future reference.

On 03-07-2007 at approximately 0920 hours, I met with Thomas and Wendy Brennan at 403
Pennsylvania Avenue At this time, I gave the original hand written documents back to Thomas I then
spoke Thomas about the computer that he had mailed back to the family in Virginia after Kyle's death.
Thomas advised that he did not review, remove or alter any files within Kyle's lap-top computer.

Regarding the phone call being made to Kyle's mother fiom "Jerry", Thomas advised that he asked his
close fiiend, Jerry Gentile, to contact Victoria Britton and advise her of the incident because he was too
distraught to speak with anyone. Thomas advised that on 02-17-2007, he called Gentile after calling his
Chaplain Denise and the police and requested that Gentile respond to the apartment for support. Thomas
advised that Gentile has never resided at the apartment on Cleveland Street Thomas confirmed that Gentile
was at the residence when the Officers arrived at his apartment on 02-17-2007.

Pursuant to Section 119 071(5)b), Florida
Statutes, information revealing the
personal assets of a crime victim, which
were not involved in the crime, is exempt
from and not subject to public inspection
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Thomas confirmed that he did have a friend staying at his apartment prior to Kyle aniving in Clearwater
whom he identified as Eddy Childers Thomas advised that he assisted Childers for a brief time and that
Childers had moved out of the apartment prior to Kyle's ayrival Thomas confirmed that some of Childers’
personal belongings were still in the guest bedroom at the time of this incident [This was the bedioom that

Kyle had been sleeping in since his arrival]

On 03-08-2007 at appr oximately 1415 hows, 1 made a wiitten request to the Policé Communications
Center 1egarding the call that was placed by Kyle to the Clearwater Police Department on 02-07-2007 1
requested a recording of this call so that I could review the content.

On 03-12-2007 at 0900 hous, I received and reviewed the recording that was requested of the
Clearwater Police Department Communications Center. 1 reviewed the recording and noted that Kyle
speaks of concern for his own safety Kyle advised that he believed that his family may be trying to harm
and/or kill him. Kyle advised that he wanted to place the call in the event that anything ever happened to
him Kyle also speaks of previously meeting the Sheriff in Clearwater and that the Sheriff appeated as
though he would help him [Kyle Brennan] with his situation. Kyle speaks of the fact that he was trying to
improve his life and had been through a difficult time Kyle confirmed that he was calling from Hawaii and
was planning on moving to Clearwater soon. During the 1ecording, Kyle does not speak of any specific
person who may bring harm to him This recording will be forwarded to the Pinellas County Sheriff's Office

Property and Evidence Section for future 1eference

On 03-12-2007 at approximately 1030 hours, | faxed a written request o the Pinellas County 911
Center regarding the call that was placed to the center by on 02-17-2007

On 03-12-2007 at approximately 1540 hours, 1 1eceived a telephone call from Kyle Biennan's
brother, Scott Brepnan 1 provided an update on this investigation to include the information that was
supplied by his father regarding the computet and Jerry Gentile.

At this time, the status of this investigation remains Active pending additional follow-up

COST RECOVERY INF ORMATION:

5 0 hours @ $25.00 per hour .. $125.00

Total .. ... $12500
: = .~ NARRATIVE |
1YPE: Supplemental Repoert STATUS: Approved
AUTHOR: Bohling, Stephen DATE: 07/27/2007
REVIEWED BY: Scacca, John REVIEW DATE: 08/15/2007
TEAM: Robb / Hom
NARRATIVE:

PREVIOUS CASE STATUS:

Active/Change to Inactive with submission of this supplement report.

INVESTIGATION:

Section 365.171(12), F. S. Any record
revealing name, address, telephone number
ot personal information obtained by an
agency, which may identify person
requesting E911 is confidential and exempt.
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On 03-21-2007, I received and reviewed the 911 call that I had requested on 03-12-2007 The voice on
the recording appears to be that or The original 911 recording will be forwarded to the

Pinellas County Sheriff's Office Property and Evidence Section

On 03-21-2007 at apptoximately 1020 hours, I made a formal request to the Clearwater Police
Department Communications Center for the 911 transfer call for this incident

On 03-21-2007 at approximatety 1315 hours, I arrived at the Pinellas County Sheriff's Office Property
and Evidence Section. T then reviewed the papers that had been located within Kyle Brennan's frent pants
pockets 1 confirmed that the piece of paper that had been located within Kyle's front left pocket stated; "
11-:00 " The note that had been located within Kyle's front right pocket stated; **Typed exactly as

wiitten**

- Not enough people wanted to help
Corurupt cops and very bad people
and people that simply didn't care.

- My family has been trying to ruin my life for years-
either using their many friends
or bribing people.

- Des Moines, 1A; Waterloo, IA;
Maui, Hawai; Albemarie County,

VA All had corTupt cops and Section 365 171(12), F. S Any record
I tried reporting it to the FBI revealing name, address, telephone number
but dispatchers didn't report 2 or personal information obtained by an
thing - in fact they metely taunted agency, which may identify person

me Homeland security as well requesting E911 is confidential and exempt.

did not help me, nox did
any of my other [Unreadable word}

Grand larceny, rakeetecting

assault, police corruption,
and ruch worse My family and the police and their friends

are guilty of

Bill Rudd, Mr. Wright (former Principle

at Afbemarle High School), and

various others will tell you about my

family at many different places [End of letter]

On 03-21-2007 at approximately 1530 hours, I received and reviewed the 911 Transfer call that [ had
requested foz this incident The original will be forwazded to the Pinellas County Sheriff's Office Property

and Evidence Section for future reference.

On 04-05-2007 at approximately 0930 hours, I obtained a voice-mail message from Kyle Brennan's
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mother, Victoria Britton that was date/time stamped for 04-05-2007 @ 0913 hows. The telephone call

originated from [434] 973-7927. 1 also noted that Victoria Britton had called two times on 04-04-2007
however; I was out of the office and in training on this date.

On 04-05-2007 at approximately 1005 hours, I returned the call to Victoria Britton and provided an
update for this investigation Britton spoke of wanting Thomas Brennan charged with a crime because of
the fact that he had left a firearm within the residence when Kyle anived in Clearwater. I explained the
statute requirements under the following Florida State Statutes;

"F.8.S. 790.17; Furnishing weapons to minors under 18 years of age or persons of unsound mind and
furnishing firearms to minors under 18 years of age prohibited. Within this section, the law prohibits selling,
hiting, bartering, lending, transferring or giving any minor under 18 years of age any dirk, electric weapon
or device or other weapon, other than an ordinary pocketknife, without permission of the minot's parent o1
guardian, or selling, hiring, bartering, lending, transferring or giving to any petson of unsound mind an
electtic weapon or device o1 any dangerous weapon, other than an ordinary pocketknife. Due to the fact
that; 1] Kyle Brennan was twenty [20] years of age at the time of this incident and; 2]The firearm was not
provided to him, this statute does not apply.

"F.S S.790.174: Safe Storage of Firearms Required Within this section, the law pertains to the proper
storage and secutity of a firearm so that minors, under the age of sixteen [16], will not have access. Due to
Kyle Brenman's adult age at the time of this incident, this statute does not apply.

During this conversation with Victotia Britton, she advised that Kyle's condition was poor when he
arrived in Elotida. Britton believed that Thomas Brennan knew that Kyle was suicidal and that he should
not have allowed a firearm to remain within the residence Britton advised that Thomas Brennan wanted to
send Kyle to Narc-Anon for treatment however; he then contacted her on 02-16-2007 and advised her
that Kyle would need to leave his apartment and return to Viiginia

I advised Britton that I had no evidence within this investigation to suggest that foul play was involved. i
also advised Britton that I would have Kyle's computer evaluated once it was sent back to me from

Virginia.

On 04-06-2007 at approximately 0900 hours, I received a telephone call from Kyle's Step-Father,
Rick Britton Rick Britton was equally concerned at the fact that Thomas Brennan would not be charged
criminally for this event 1 explained the facts and circumstances of the incident and reiterated the fact that
there was no evidence suggesting criminal intent. At this time, Rick Britton advised that he was concerned
about the fact that files had been deleted from Kyle's computer immediately after the report of his death 1
advised Britton that the family would need to ship the computer to the Clearwater Police Department so
that T could have the proper evaluation completed by the Florida Department of Law Enforcement. Britton
advised that he would make arrangements to ship the computer to my office.

On 04-25-2007 at approximately 0830 hours, I obtained a voice-mail message from Rick Biitton that
was date/Time stamped for 04-24-2007 @ 1558 howrs The original call came from telephone number
[434] 923-0786. Within the message, Britton requested that I contact him as he was making arrangements
to bring Kyle's computer to Florida.
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On 04-27-2007 at approximately 1550 hours, I returned the telephone call to Rick Britton at which

time I obtained the voice-mail system. I left a message for Brifton requesting that he contact me.

MEDICAIL EXAMINER'S OFFICE INFORMATION:

I have received and reviewed the Distiict Six Medical Examiner's Office Report of Autopsy for this
investigation I noted the following results;

AUTOPSY FINDINGS:

1 Perforating gunshot wound of head
2 Extensive craniocerebral injuries

CAUSE OF DEATH:

Gunshot wound of head

MANNER OF DEATH:

Suicide

The Report of Autopsy has been forwarded to the Clearwater Police Department Records Section so
to be added to the original case file.

INVESTIGATIVE CONCLUSION:

The investigation revealed that Kyle Brennan had been exhibiting early signs of Schizophrenia to include
paranoia and delusions and that Lexapro had been presciibed. Kyle's doctor, D1 McNamera advised that
Lexipro should be administered on a long term and regular basis in order to attain the proper results The
investigation revealed that Kyle was not taking his medication as presciibed This was confirmed during the
otiginal investigation at which time a count of the Lexapro pills was completed. Dr MeNamera also
advised that he was not aware of any major side effects if one was to suddenly stop taking the medication

Lexapio.

During the investigation, Kyle's father Thomas Brennan was cooper ative with Investigators and
provided information as requested. At this time, there is no evidence to suggest that Thomas Brennan
withheld pertinent information and/or acted with any criminal intent Ihave advised the family that [ would
have Kyle Brennan's computer evaluated at the Florida Department of Law Enforcement however; I have
not vet received this item.

At this time, the status of this investigation will be changed from Active to Inactive. Once Kyle's
computer is received from the family, I will make the proper artangements (o have it evaluated by the
Florida Department of Law Enforcement Computer Section.

COST RECOVERY INFORMATION:
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4.0 hours @ $25 .00 per hour.. ... ......5$100.00

Total $100.00

STATUS:

TYPE Supplemental Report Approved
AUTHOR: Bohling, Stephen DATE; 07/29/2007
REVIEWED BY: Scacca, John REVIEW DATE: 08/15/2007
TEAM: Robb /Hom.

NARRATIVE:

PREVIOUS CASE STATUS:

Inactive/Remains Inactive with submission of this supplement report.

INVESTIGATION:

On 06-11-2007 at approximately 0830 hours, I obtained a voice mail message from Attorney at Law,
Luke Lirot The call was date/time stamped for 06-10-2007 @ 1614 hours and originated from telephone
number [727] 530-0198. The message requested that I contact M. Lirot in regards to the Death
Investigation of Kyle Brennan

On 06-14-2007 at approximately 0923 hours, I made telephone contact with Attorney Luke Lirot's
office. T spoke with the Secretary who advised that she would have Mr. Lirot contact me via my cell

phone.

On 07-03-2007, 1 received a letter from the office of Attorney Luke Lirot dated for June 27, 2007.
Within the letter, it was advised that M1 Lirot represents Victoria L. Britton, mother of the estate of Kyle
Thomas Britton, The letter also included a copy of the notarized Limited Power of Attorney of Victoria
Britton appointing Luke Lirot her lawful agent The letter requested that I contact Mr. Lirot so to discuss
the aspects of the investigation

On 07-03-2007 at approximately 1545 hours, I made telephone contact with Mr. Lirot and advised
him that I was awaiting the arrival of Kyle Brennan's computer and that I could not discuss the investigation
until such time that is was closed. Mr. Lirot advised that he would contact Victoria Britton and make
arrangements to have Kyle's computet brought to my office. The letter that was received fiom the office of
Luke Lirot has been added to the original case file. It should also be noted that I have been contacted by
Attorney Paul Johnson who advised that he represents Kyle Brennan's father, Thomas Brennan, Mr.
Johnson advised that he be contacted at [813] 258-0087 once the investigation status is changed to

Closed.

The status of this investigation remains Inactive pending arrival of Kyle Brennan's computer from
Virginia

COST RECOVERY INFORMATION:

1.0 how @ $25.00 per hour.. . .. .. ..$2500
Total oo o . $25 .00
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IYPE: Supplemental Report STATUS:

Approved
AUTHOR: Bohling, Stephen DATE: 08/16/2007
REVIEWED BY: Scacca, John REVIEW DATE: 08/17/2007
TEAM: Robb / Hom.
NARRATIVE:
PREVIOUS CASE STATUS:

Inactive/Remains Inactive with submission of this supplement report.

INVESTIGATION:

On 08-14-2007 at approximately 1530 hours, I received a voice-mail message from Kathy Jackson with
Attorney Luke Lirot's office. The call was date/time stamped for 08-14-2007 @ 1206 hours. Within the
message, Jackson requested that I contact her regarding the Kyle Brennan Death Investigation.

On 08-14-2007 at approximately 1710 hours, I made telephone contact with Kathy Jackson at which
time she advised that Attorney Luke Lirot wanted to meet with me regarding this investigation. At this time,
I set an appointment to meet with Attorney Luke Lirot on Thw sday, 08-23-2007 @ 1500 hours at the

District 11 Station.

The status of this investigation remains Inactive

COST RECOVERY INFORMATION:

1/4 howr @ $25.00 per hour ... .$6 25
Total $

TYPE: Supplemental Report STATUS: Approved
AUTHOR: Bohling, Stephen DATE: 11/28/2007
REVIEWED BY: Scacca, John REVIEW DATE: 12/03/2007
TEAM: Robb / Hom.
NARRATIVE:

PREVIOUS CASE STATUS:

Inactive/Remains Inactive with submission of this supplement report.

INVESTIGATION:

On 08-22-2007 at approximately 1300 hours, I received a telephone call from Kyle Brennan's mother
Victoria Britton At this time, 1 advised Britton that I was scheduled to meet with her Attorney, Luke Lirot,
on 08-23-2007 so that an overview of the investigation could be provided to him. I also again requested
that Kyle Brennan's computer be forwarded to the Clearwater Police Department so that a review could

be completed. Britton advised that arrangements were currently being made to have the computer

forwarded to me.

On 08-23-2007, I was contacted by Attorney Luke Lirot's office who advised that the scheduled
meeting for this date would have to be rescheduled. At this time, it was agreed to that Lirot and I would
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meet at the District II Station on 09-06-2007 @ 0900 hours.

On 09-06-2007, I was contacted by Attorney Luke Lirot's Office who advised that the scheduled
meeting for this date would have to be rescheduled. It was agreed that Attorney Lirot and I would meet at
the District IT Station on 09-07-2007 @ 1530 hours

On 09-07-2007 at approximately 1530 hours, I met with Attorney Luke Lirot at the District IT Station.
I provided an overview of the investigation to date and requested that Kyle Brennan's computer be
forwarded to the Clearwater Police Department as soon as possible Attorney Lirot advised that he would
follow-up on the status of the computer and make arrangements for the item to be shipped to the
Clearwater Police Department.

The status of this investigation remains Inactive.

COST RECOVERY INFORMATION:

2.0 hours @ $25.00 pet hour...... ...... $50.00

Total... ... .. ...

STATUS:

IYPE Supplemental Report PP
AUTHOR: Bohling, Stephen DATE: 11/28/2007
REVIEWED BY: Scacca, fohn REVIEW DATE: 12/03/2007
TEAM: Robb /Hom

NARRATIIVE:

PREVIOUS CASE STATUS:

Inactive/Re-Activated with submission of this supplement report.

INVESTIGATION:

On 09-12-2007, 1 received a voice-mail message from Victoria Britton that was date/time stamped for
09-12-2007 @ 1016 hours The message advised that the computer and related documents had been
mailed to the Clearwater Police Department

On 09-13-2007 at approximately 0930 hours, I received an E-mail message from Clearwater Police
Department Property Section Clerk Frank Milanesi that was date/Time stamped for 09-12-2007 @ 1217
hours. The message indicated that the Property Section had received a large package that was addressed
to me . 1 took custody of the package and determined that the contents were as follows;

One black and silver Gateway lap top computer with electric cord/Char gerfSe.Iial #N6365-D1007522,
Model #W323-VL/MX3230.
Twenty-two [22] typed pages of information fiom Victoria Britton regarding Kyle Brennan and Thomas

Brennan.
" A folder that had the following writing on the tab and just below the tab; "Kyle Brennan's Story" and

www Kyle Brennan com. [The listed 22 pages of information were located within this folder]
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- A standard size sealed white envelope that had a typed cover letter addiessed to me and three

photographs of Kyle Brennan within

On 09-13-2007 at approximately 1220 hours, I made telephone contact with Attorney Luke Lirot's
office and advised that the computet had atrived from Virginia '

On 09-13-2007 at approximately 1440 hours, I made telephone contact with Special Agent Barbara
Mendez with the Elorida Department of Law Enforcement. I advised /A Mendez of the facts of this
investigation and requested that she attempt to review the hard drive of the computer for deleted files after
02-10-2007. S/A Mendez agreed to review the hard drive and requested that I deliver the computer to the
FDLE Tampa Office

On 09-13-2007 at approximately 1620 hours, [ arrived at the Tampa FDLE Office. I then completed
the appropriate Evidence Submission Form and submitted the computer into the Evidence Section. On the

Submission Form, I listed possible keywords within the haid diive as Kyle, Dad, Suicide and Police.

At this time, the status of the investigation will remain Active pending additional follow-up.

COST RECOVERY INFORMATION:

$50.00

TYPE: Supplemental Report 7 “S"i‘ATUS: .Appulu‘o;i.ed

AUTHOR: Bohling, Stephen DATE: 01/14/2008
REVIEWED BY: Scacca, John REVIEW DATE: 03/04/2008
TEAM: Robb / Hom
NARRATIVE:

PREVIOUS CASE STATUS:

Active/Remains Active with submission of this supplement report.

INVESTIGATION:

On 10-01-2007 at approximately 1050 hours, I received a telephone call from FDLE Special Agent
Batbara Mendez at which time she advised that the review of the computer hard drive was complete S/A
Mendez and 1 arranged to meet at the Tampa FDLE Office on 10-04-2007 at 1400 houts so that she
could review the findings with me.

On 10-04-2007 at approximately 1020 hours, T attempted to make telephone contact with S/A
Mendez so to reschedule our appointment [Due to an unrelated investigation] At this time, I obtained the
voice-mail system at which time I requested that S/A Mendez contact me.

On 10-04-2007 at approximately 1220 hours, I received a return telephone call from S/A Mendez at
which time we agreed that I would contact her at a later date regarding the review of the computer hard
drive,
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On 10-22-2007 at approximately 1600 hours, I attempted to make telephone contact with S/A

Mendez. At this time, I received the voice-mail system at which time I left a voice-mail message requesting
that she contact me

On 10-23-2007 at approximately 1100 houts, I received a return telephone call from S/A Mendez at
which time we agreed to meet at the FDLE Tampa Office on 10-24-2007 at 1430 houss.

On 10-24-2007 at apptoximately 1430 hours, I arrived at the FDLE Tampa Office and took custody
of Kyle Brennan's computet from the Evidence Section. I then met with /A Mendez at which time we
discussed the results of her findings. S/A Mendez advised that a 1eview of the computer revealed that the
computer had been accessed on 02-18-2007, 02-21-2007, 02-24-2007, 02-26-2007 and 09-09-2007
however; there was no evidence that any files had been deleted S/A Mendez advised that she had located
a grouped file that had been titled; "Suspicious Activity” within the computer and appeared to have been
created post incident. [Completed on 09-09-2007] S/A Mendez advised that due to the type of program
that was utilized to access/move this file, [Bigfix exe] it can no longer be accessed for review. [See
attached printed documents] S/A Mendez provided compact disk copies of the hard drive to me so that
they could be added to the original case file.

On 10-29-2007, 1 received a letter from Attorney Luke Lirot requesting the status of the investigation
As a result, I made telephone contact with Attorney Luke Lirot on 11-02-2007 at approximately 1100
houts. I provided an update of the investigation at which time Lirot granted me permission to contact
Victoria Britton direct for additional questions regarding Kyle Brennan's computer.

On 11-02-2007 at approximately 1520 houts, I attempted to make telephone contact with Thomas
Brennan's Attorney, Paul Johnson, so to atrange for an interview with Thomas Brennan regarding Kyle
Biennan's computer At this time, I obtained a voice-mail machine that advised that the office was closed I
left a voice-mail message requesting that Attorney Johnson contact me so that an appointment could be
scheduled regarding an interview with Thomas Brennan

On 11-02-2007 at approximately 1525 hours, I made telephone contact with Victoria Biitton. At this
time, ] requested the following information;

+ The date that Kyle Brennan's computer and property arrived in Virginia after being mailed by Thomas

Brennan.
+ Who had accessed the computer once it arrived in Virginia and marked a group of files together within

the computer that was titled; "Suspicious Activity"

Britton advised that she would speak with family members and provide the answers to these questions
to me as soon as possible ’

On 11-07-2007 at approximately 1245 hours, I received a voice-mail message from Thomas
Brennan's Attorney, Paul Johnson, that was date/time stamped for 11-07-2007 @ 1112 hous The
message advised that he had spoke with Thomas Brennan who advised that a friend to Thomas Brennan
had accessed Kyle Brennan's computer in an effort to locate any potential suicide letters Attomey Johnson
requested that I contact him so that an interview date and time could be scheduled.
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On 11-08-2007 at approximately 1030 hours, I attempted to make telephone contact with Attorney
Paul Johnson however; I received the voice-mail machine. 1left a message requesting that Attorney

Tohnson contact me.

On 11-08-2007 at approximately 1530 hours, 1 received a return call from Attorney Johnson. At this
time, Attomey Johnson advised that Thomas Brennan currently resides in New Yotk and that he would
have to contact him for the best time to conduct a telephone interview. Attorney Johnson advised that he
wanted the interview to be conducted in a three-way call mode so that he could monitor the discussion.
Attorney Johnson advised that he did not wish to have the interview with Thomas Brennan recor ded.
Attorney Johnson advised that he would contact Thomas Brennan and then contact me back on this date.

On 11-08-2007 at approximately 1545 hours, Attorney Johnson contacted me via telephone at which
time we agieed to conduct the telephone interview on 11-15-2007.

On 11-09-2007, 1 contacted Attorney Johnson and advised that I would not be able to conduct the
interview with Thomas Brennan on 11-15-2007 due to a firearms training schedule conflict. Attorney
Johnson advised that he would contact Thomas Brennan and then contact me back with a new date and
time for the interview.

The status of this investigation remains Active pending additional investigation

COST RECOVERY INFORMATION:

5.0 hours @ $25 .00 per hour ... .$125.00
Total $125.00

TYPE: Supplemental Report STATUS: Approved
AUTHOR: Bohling, Stephen DATE: 01/14/2008
REVIEWED BY: Scacca, John REVIEW DATE: 03/04/2008
TEAM: Robb / Hom,
NARRATIVE:

PREVIOUS CASE STATUS:

Active/Remains Active with submission of this supplement 1eport

INVESTIGATION:

On 11-26-2007, 1 had not yet received a retwrn telephone call from Attorney Paul Johnson regarding
completing an interview with Thomas Brennan. As a result, I made telephone contact with Attorney
Johnson on 11-26-2007 at approximately 1030 hours. At this time, Attorney Johnson advised that he
would make telephone contact with Thomas Brennan, set a date and time and then contact me back on this

date

On 11-26-2007 at approximately 1300 hours, I received a return telephone call from Attorney
Johnson at which time we agreed to conduct the interview on 11-28-2007 @ 1100 hours.

On 11-28-2007 at 1100 hours, I made telephone contact with Attorney Johnson and Thomas Brennan
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le to utilize the three-way call function fiom the Communications Center telephone

however; I was not ab
system Attorney Tohnson then arranged for the thiee-way call via his office at which time I was connected

to , telephone number of _ and Attorney Johnson's telephone number of
[813]258-0087. 1 then conducted the interview with which time he advised me of the
following information;

That Kyle had atived in Florida with the computer in question.
- That after Kyle was located within the apartment, did first contact Chaplain, Denise Gentile,
because  was very distraught over his findings
That then immediately contacted 911 to report this incident
That :may have turned Kyle's computer on post incident in an effort to search for any indications of
suicide letter however; . did not aftempt £ acCESs Aty files as he is not "Computer literate”

That as a result,  did contact his friend and Denise Gentile's husband, lerry Gentile and requested that
he search within Kyle's computer for any suicide ietters.
That contacted Jerry Gentile because he knows that Gentile is proficient in the use of computers.

That on 02-18-2007, Jerry Gentile's daughter, Taylor, came 10 the apartment on Cleveland Street and
took custody of the computer 50 10 bring it to Jerry Gentile [ was not sure as to why Gentile's
daughter picked up the computet instead of Jerry Gentile picking up the computer himself]

That Gerry Gentile then reviewed the computer o an unknown date and located and printed some files
out for him

That the files included writings about Kyle's diet and caloric intake, a weekly to do list and a file that
documented Kyle's previous contact with the FBI, local Police Departments and a private investigation

service. This same file also had a list of additional law enforcement agencies and other locations that Kyle
was planning on contacting _
- That Gerry Gentile printed the documents out that he had copied and provided copies to him once the
computer was returned to him later on the same date [02-1 8-2007]

That the file names, including the dates created, were hand written on the documents that were provided
to him by Jerry Gentile

That these mentioned documents were provided to me on 03-06-2007 when [ met with him at his
residence on Pennsylvania Avenue in Clearwater **Note** I advised that he had provided me
with several documents on 03-06-2007 however; he did not provide these computer related documents to
me on 03-06-2007 or 03-07-2007 when 1 returned to the residence to provide the original documents to
him then apologized and advised that he thought he had provided the computet related
documents from Jerry Gentile to me [ then inquired as to why did not tell me of the fact that Jerry
Gentile had accessed the computer after I specifically asked him on 03.07-2007 if he had accessed Kyle's
computer. advised that he did not recall me asking him this specific question and again apologized
for any misunderstandings

That he believed that he mailed Kyle's computer and property back to family in Virginia on Monday
(02-26-2007 or Tuesday 02-27-2007 within three ot fous boxes

That he did speak with . Scott, after the computer arrived in Virginia and that Scott mentioned to
him that files had been deleted from Kyle's computer

That he did receive a telephone call from Victoria Britton, approximately three or four weeks after this
incident, at which time Britton argued with him about the deleted files from Kyle's computer

That no one else accessed Kyle's computer prior to him sending it back to Virginia

. That he does not have any other property belonging to Kyle
- That he would provide the documents located by his filend, Jerry Gentile, to me so that they could be

Section 365.171(12), F S. Any record
revealing name, address, telephone number
or personal information obtained by an

amencv which mav idantifr narean
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reviewed and added to the investigative file
That his friend Jerry Gentile can be contacted at [301] 351-3584.
That Jerry Gentile does reside in Pinellas County however; he is employed in Washington, DC and

returns to Pinellas County on the weekends

On 11-28-2007 at approximately 1315 hours, [ 1eceived a voice-mai message that was date/time

stamped for 11-28-2007 at 1241 hous and came from telephone number [718]207-0459 The message

was from st which time she requested that I contact her at

On 11-28-2007 at approximately 1340 hours, ] 1eceived a telephone call from at
which time she advised that the computex related papers printed by Jetry Gentile had been provided to me
on 03-06-2007 I explained to that ] had obtained several documents from her husband on
03-06-2007 however; there were no documents, telated to Kyle Brennan's computer, provided to me
Wendy then advised that she and tad located the receipt regarding the shipping of Kyle
Brennan's property back to Virginia. Wendy advised that she was not currently at home at this time 10 view
the receipt but that they would mail the teceipt to Attorney Paul JTohnson.

The status of this investigation remains Active pending additional investigation

Section 365 171(12), F. 8 Any record

COST RECOVERY INFORMATION: revealing name, address, telephone number
""""""""""""""""""""""""""" T or personal information obtained by an
2.5 hours @ $25 00 per heur . . $62.50 agency, which may identify person
Total . . o - $6250 . requesting E911 is confidential and exempt.
TYPE: Suppiemental Report STATUS: Approved
AUTHOR: Bohling, Stephen DATE: 04/01/2008
REVIEWED BY: Scacca, John REVIEW DATE: 05/06/2008
TEAM: Robb / Hom
NARRATIVE:

PREVIOUS CASE STATUS:

Active/Remains Active with submission of this suppiement report.

INVESTIGATION:

On 01-24-2008 at approximately 1440 hours, | made telephone contact with FDLE Special Agent
Barbara Mendez [ advised S/A Mendez that T wanted to meet with her again to confirm information
regarding the review of Kyle Brennan's computer files S/A Mendez requested that I contact her on
01-30-2008 due to a training schedule conflict

On 01-30-2008 at approximately 1400 hours, T made telephone contact with S/A Mendez at which
fime she agreed to meet with me at her office on 02-05-2008 @ 1000 hours

On 01-31-2008 at approximately 1505 hours, | attempted to make telephone contact with Thomas
Brennan's friend Gerry Gentile via his cellphone number of {301] 35 1-3584 At this time, I received the
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voice-mail system. I left a message requesting that Gentile contact me as soon as possible regarding this

investigation.

On 02-05-2008 at approximately 1000 hours, I met with FDLE Special Agent Barbara Mendez at the
Tampa FDLE Office in Tampa. S/A Mendez again reviewed the computer files with me fiom Kyle
Brennan's computer for my clarification

On 02-28-2008 at approximately 1500 hours, I obtained two voice-mail messages from Thomas
Brennan's wife, Wendy Brennan The first voice-mail was date/time stamped for 02-28-2008 @ 1002
hours and came from telephone number [347] 416-4646. Within the message, Brennan requested that
contact her at [347] 416-4646 The second message was date/time stamped for 02-28-2008 @ 1349
hours and came from telephone number [347] 416-4646. Within this message, Brennan requested that
contact her at [347] 416-4646.

On 02-28-2008 at approximately 1820 houts, I contacted Attorney Luke Lirot and provided an
update for this investigation.

On 02-28-2008 at approximately 1830 houts, I attempted to make telephone contact with Wendy
Brennan via telephone number [347] 416-4646. At this time, I obtained the voice-mail system I advised
Brennan that I could only speak with Attorney Luke Lirot as per the agreement between het husband and
Attorney Lirot 1 requested within the message that they have Gerry Gentile contact me as soon as

possible.

On 02-28-2008 at approximately 1835 houts, [ attempted to make telephone contact with Gerry
Gentile at [301] 351-3584. T obtained the voice-mail system at which time I left a message requesting that
Gentile contact me as soon as possible.

On 03-10-2008 at approximately 1620 houts, [ attempted to make telephone contact with Thomas
Brennan's Attorney, Paul Johnson. I wanted to request that he have Thomas Brennan contact Gerry Gentile
and then have Gentile contact me regarding this incident. I obtained the voice-mail system at which time I
requested that Attorney Johnson contact me

As of 03-27-2008, I have not yet had a return call from Gerry Gentile or Attorney Paul Johnson Asa
result, [ went to Gerry Gentile's residence of 1965 Magnolia Drive in Clearwater on this date at
approximately 1150 hours. At this time, there were two vehicles in the driveway however; there was no
answer at the door of the residence. I left a note on one of my business cards requesting that Gentile
contact me as soon as possible.

On 04-01-2008 at approximately 1600 hours, I attempted to make telephone contact with Attorney
Paul Johnson I spoke with Johnson's Secretary who advised that Johnson had been ill. I explained that I
needed Thomas Brennan to contact Gerry Gentile so that Gentile would contact me regarding his
involvement with Kyle Brennan's computer. The Secretary advised that she would speak with Attorney
Johnson and attempt to resolve the issue. '

On 04-01-2008 at approximately 1610 hours, I attempted to make telephone contact with Gerry
Gentile via telephone number [301] 351-3584. I obtained the voice-mail system at which time [ left a
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message requesting that Gentile contact me as soon as possible.

At this time, the status of this investigation remains Active pending contact with Gernry Gentile.

COST RECOVERY INFORMATION:

3.0 hows @ $25.00 per how ..$75.00

TYPE: Supplemental Report STATUS: Approved
AUTHOR: Smith-III, William DATE: 05/07/2008
REVIEWED BY: Scacca, John REVIEW DAIE: (05/22/2008
TEAM: Robb / Hom

NARRATIVE:

INVESTIGATIVE ACTION TAKEN:

On April 21, 2008, Detective Bohling requested that I assist with this case by processing a cellula
telephone. I utilized Paraben Device Seizure 2.0 to attempt to forensically analyze the phone. No
acquisition of data could be accomplished with Paraben Device Seizure 2 0.

An examination of the cellular telephone revealed that there was a Sandisk microSD card in the telephone.
Utilizing Accessdata Imager, I created a forensic image of the mictoSD card. Utilizing Forensic Toolkit
2.0, I forensically analyzed the microSD card image I was able to obtain multiple image and video files 1
teturned the telephone and MicroSD card to Detective Bohling on May 7, 2008. I gave Detective Bohling
two compact discs containing one HTML Forensic Toolkit 2 0 report and one PDF Forensic Toolkit 2.0
report I gave Detective Bohling one compact disc containing the Forensic Toolkit 2.0 case file, the
Accessdata Imager image file of the microSD card, one HTML Fotensic Toolkit 2 0 report, and one PDF

Forensic Toolkit 2.0 report.

Cellular Telephone Information:

Make: Samsung

Model: SPH-A920

Carrier; Appears to be Sprint (if active)
SN: 02809964554

MictoSD Card Information:
Make: Sandisk
Model: 32mb

TYPE: Supplemental Report STATUS: Approved
AUTHOR: Bohling, Stephen DATE: 07/27/2008
REVIEWED BY: Scacca, John REVIEW DATE: 08/07/2008
TEAM: Robb/Hom.

NARRATIVE:

PREVIOUS CASE STATUS:

Active/Remains Active with submission of this supplement report
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INVESTIGATION:

On 04-09-2008 at approximately 1015 hours, State Attorney' s Officer Investigator Douglas Barty

arrived at my office and provided Kyle Brennan's cell phone that had been mailed to him from Kyle's family
on 03-21-2008. The cell phone was identified as a Samsung model SPH-A920 with an assigned serial
number of 02809964554, This cell phone will be provided to Detective Will Smith with the Clearwater
Police Department's Economic Crimes Unit for evaluation and Forensic Analysis Investigator Barry
reviewed all of the incoming and outgoing calls for Kyle Biennan's cell phone. Please see Investigator
Barry's supplement report within report #SA08-27 for the detail listing of calls.

On 04-21-2008, I met with Detective Will Smith and requested that he attempt to retrieve any and all
information, photographs and videos fiom Kyle Brennan's cell phone for this investigation. Detective Smith
forensically reviewed the cell phone and copied the results onto compact disks. Please see Detective
Smith's supplement report for additional information

On 05-07-2008 , Detective Smith provided Kyle Brennan's cell phone back to me as well as the
compact disks with the forensic report results of his findings I have printed out copies of the HTML
Forensic Toolkit 2 0 report and the PDF Forensic Toolkit 2.0 report which have been included within the
original case file. I have also piinted out copies of the photogtaphs that were retrieved from the cell phone
and included them in the original case file The compact disks that were provided to me by Detective Smith
regarding the Forensic review of the cell phone have been included in the original case file Regarding the
videos and photographs that were retrieved from the cell phone, I reviewed them and noted that they
concur with the findings of Investigator Barry. Please see Investigator Barry's supplement report within
SA08-27 for additional details. On 05-07-2008, I provided copies of the forensic review compact disks,
Kyle Brennan's cell phone and related documents back to Investigator Barty.

On 05-07-2008 at approximately 1230 hours, I checked my voice-mail messages and obtained a
voice-mail message from Gerry Gentile that was date/time stamped for 05-07-2008 @ 1214 hours The
call came from telephone number [301] 351-3584, Within the message, Gentile requested that I contact

him at [301] 351-3584.

On 05-07-2008 at approximately 1238 hours, I made telephone contact with Gerry Gentile and
advised him that I needed to interview him regarding this investigation Gentile apologized for not returning
the calls to me soonet at which time he explained that his home office is based out of Maryland. Gentile
advised that he had also been out of the country for his employment and that he was not not attempting to
avoid me. I advised Gentile that after today, I would be out of the office until 05-28-2008 T advised
Gentile that I would contact him after 05-28-2008 so that arrangements could be made for us to meet at
the District II Station for an interview. Gentile advised that he is only home on Saturdays and Sundays as
he travels to Maryland on Monday mornings and returns to Clearwater on Friday nights.

The status of this investigation remains Active pending additional investigation.

COST RECOVERY INFORMATION:

5.0 hours @ $25.00 pet hour ... ....$125.00
Total, . o e 512500
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TYPE: Supplemental Report STATUS:

Approved
AUTHOR: Bohling, Stephen DATE: 07/27/2008
REVIEWED BY: Scacca, John REVIEW DATE: 08/07/2008
TEAM: Robb / Hom.
NARRATIVE:
PREVIOQOUS CASE STATUS:

Active/Remains Active with submission of this supplement report.

INVESTIGATION:

On 06-25-2008 at approximately 1120 hours, I received a telephone call from Thomas Brennan's

Attorney Paul Johnson. At this time, Attorney Johnson advised that he is no longer practicing law as he had
become ill and had to retire Attorney Johnson advised that he no longer represents Thomas Brennan and
that T could contact him directly if needed Attorney Johnson provided an updated cell phone number for
Thomas Brennan as [718] 207-0459

On 07-08-2008 at approximately 1220 hours, I attempted to make telephone contact with Gerry
Gentile via telephone number [301] 351-3584 . At this time, I obtained the voice-mail system Ilefta
message requesting that Gentile contact me as soon as possible regarding this investigation.

On 07-09-2008 at approximately 1510 hours, I checked my voice-mail messages and obtained a
message from Gerty Gentile that was date/time stamped for 07-09-2008 @ 1427 hours and came from
telephone number [240] 404-2550. The message advised that I could contact Gentile at [240] 404-2550
o [301] 351-3584 Gentile advised that he was currently in Maryland however; [ could contact him at any

time

On 07-09-2008 at approximately 1525 hours, I made telephone contact with Gerty Gentile via
telephone number [240] 404-2550. At this time, Gentile agreed to meet with me at the District II Station
on Sunday 07-13-2008 @ 0900 hours so that an interview could be completed.

On 07-13-2008 at approximately 0855 hours, I was notified by the District II Desk Officer that Gerry
Gentile was in the lobby. At approximately 0900 hours, I turned the Video Oversight Program on within
Interview Room W-342. I then made contact with Gentile within the lobby and escorted him into the
interview room. The entire interview with Gentile was video taped and ended at approximately 1000 hours
The following transcript documents the interview with Gentile on 07-13-2008;

(The following may contain unintelligible or misunderstood words due to the recording quality )

NARRATIVE:

G. GENTILE: (Unintelligible).

DET. BOHLING: Okay.

G. GENTILE: I-- I'm going to California next week and then after that I'm going to Malaysia so --
DET. BOHLING: Wow. Then I'm glad I got you when I did.

G. GENTILE: So, yeah.

DET. BOHLING: We're gonna go right in here.
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G. GENTILE: (Unintelligible)

DET. BOHLING: Go on the far side there.

G. GENTILE: All 1ight?

DET. BOHLING: Yeah, that's fine All right. Okay. Again, I appreciate you coming in here today.
G. GENTILE: Sure.

DET. BOHLING: Um, what 'm gonna do is just go through a -- a series of questions that I have in
regards to the case involving, uh, Kyle Brennan.

G. GENTILE: Yeah. Yeah.

DET. BOHLING: You're familiar with him?

G. GENTILE: Yeah.

DET BOHLING: Okay.

G. GENTIILE: I don't know him but --

DET BOHLING: Okay

G GENTILE: - I'm familiar with it, yeah.

DEI BOHLING: Allright What ] wanna do first, let me just confirm some information about who
you are and all that good stuff. We'll go through that. Obviously I know vour first name is Gerry Isit
Getald or --

G. GENTILE: Gerald, yeah.

DEI. BOHLING: And middle name?

G. GENTILE: Uh, Thomas.

DET. BOHLING: Okay. And your last name is, uh, Gentile, right?

G. GENTILE: Yeah.

DET BOHLING: G-E-N-1-I-L-E?

G. GENTILE: Yep.

DET BOHLING: Allright. And your date of birth?

G. GENTILE: 1/22/61.

DET. BOHLING: Okay. You do have a residence here in Pinellas County, as well?

G. GENTILE: Yes.

DET. BOHLING: What's -- what's that address?

G. GENTILE: 1965 Magnolia Drive in Clearwater.

DET. BOHLING: Okay. And obviously I have your phone number already. We've -- we've spoken
with each other

G. GENTILE: Uh-huh.

DET. BOHLING: -- so I have that. Um, and what kind of work is it actually that you do?

G. GENTILE: I'm a manager of a -- a company. I've got a business unit that I'm a manager of and I ha
a -- what -- what we do is make communications test equipment so --

DET BOHLING: Oh, okay

G GENTILE: For IP networking and telephony and that kind of thing.

DET. BOHLING: Communication network -

G. GENTILE: Test equipment, yeah

DET. BOHLING: Okay. Is there a name to that company or corporation?

G. GENTILE: Uh, IDSU.

DET. BOHLING: TDSU?

G. GENTILE: Uh-huh

DET. BOHLING: Is that the acronym for something else or something longer to that?

G. GENTILE: Actually, T don't know what the acronym is for. It's - it's four names of people from --
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DET. BOHLING: Okay.

G. GENTILE: -- a company from a long time ago.

DET. BOHLING: Okay.

G. GENTILE: So, um, I honestly don't know what it is.

DEI. BOHLING: And that's based out of, uh, Maryland?

G. GENTILE: Uh, the headquartets is in Milpitas, California.

DET. BOHLING: Okay.

G. GENTILE: My -- my home office is in Maryland, yeah

DET. BOHLING: Okay. All1ight. Twanna make sure you understand something here, too, this
morning, that, um, you understand that you're not under arrest and that --

G. GENTILE: Yeah, yeah, yeah.

DET. BOHLING: Okay. And that you'te leaving here --

G. GENTILE: Yeah.

DET. BOHLING: -- as soon as we're done with this interview?

G. GENTILE: Sure. Yeah.

DET. BOHLING: Um --

G. GENTILE: Would've had no reason to think otherwise, sure

DET. BOHLING: Right And I mean, you came down here --

G. GENTILE: Yeah.

DET. BOHLING: --um, willingly. We spoke on the phone. You said, "Hey, let's get this," you
know, "resolved --"

G. GENTILE: Yeah Yeah.

DEI BOHLING: "-- because I don't wanna leave it hanging anymote."

G. GENTILE: Yeah.

DET BOHLING: Butl want -- [ always try and tell people that, to let them know whete they sit and

where they stand in the investigation

G. GENTILE: Yeah, That's fair.

DET. BOHLING: Um, this is a matter of a -- of a very young man that actually lost his life

G. GENTILE: Right.

DET. BOHLING: And we'te just trying to determine all the facts of what happened.

G. GENTILE: Yep.

DET. BOHLING: Okay? Now, I realize that this happened back in February of '07.

G GENTILE: Right.

DET. BOHLING: And it has gone on for some time.

G GENTILE: Right.

DET. BOHLING: One of the concetns that we have is, um, it involves maybe different beliefs that --
that different family members may have in the investigation.

G GENTILE: Right.

DET. BOHLING: Okay? One of the main issues that has come up in this incident is the fact that
Thomas, who I believe is your -- a filend or -- well, we'll get into that, however it is.

G. GENTILE: Yeah Yeah

DET.BOBLING: --is, um -- is involved in the Church of Scientology.

G. GENTILE: Uh-huh.

DET. BOHLING: And I've spoken to him about that.

G. GENTILE: Yeah.

DET BOHLING: Um, to my knowledge, additional family that includes Kyle's real mother --



PAGE 38

Clearwater Police Dept

LERS Case Report
REPORT NUMBER: 2007-3872 Suicide

Co

G. GENTILE: Uh-huh

DET BOHLING: --and family up Noith --

G. GENTILE: Uh-huh

DET BOHLING: --arenot--

G. GENTILE: Uh-huh.

DET BOHLING: --and maybe have some concerns over the beliefs that Church of Scientology has

as compared to theirs.

G. GENTILE: Right.

DET BOHLING: And in the middle of that is this young man Kyle --

G GENTILE: Right.

DEI. BOHLING: -- who is going through obviously some difficult times --

G GENTILE: Right.

DET. BOHLING: --just ptior to and then up to the point where he was located.

G. GENTILE: Right.

DET. BOHLING: That's kind of what we wanna get into here.

G. GENTILE: Okay.

DET. BOHLING: There's a few main points we'll touch on through the interview, one of them being
Kyle's computer.

G. GENTILE: Okay

DET. BOHLING: That's a big concein of mine.

G. GENTILE: Uh-huh.

DET. BOHLING: But, um, what I wanted to start off with is how you know Thomas.

G. GENTILE: Yeah

DET. BOHLING: If you could explain that to me.

G. GENTILE: Yeah, sure.

DET. BOHLING: And if you see that I'm not making eye contact with you all the time -

G. GENTILE: That's fine.

DET BOHLING: --Tam just taking some notes.

G. GENTILE: Yeah, that's fine.

DET BOHLING: Butlam listening to you.

G. GENTILE: Okay. So Tom is -- we have a couple of rental properties in Pinellas County, and Tom:
a handyman, who my wife had met somewhere, that does --

DET. BOHLING: Okay.

G GENTILE: -- handyman work. So really, how I know Tom is only, you know, kind of thizd party

through my wife. Um --

DET. BOHLING: Okay. So he -- he's worked on some of your rental properties -

G. GENTILE: Yeah.

DET. BOHLING: -- that belong to you and your wife?

G. GENTILE: Yeah.

DEI. BOHLING: Okay.

G. GENTILE: Yeah. So he's, you know, done -- fixing doorknobs or locks or, um, painting, that kind
thing

DET. BOHLING: Okay.

G. GENTILE: So, um --

DET. BOHLING: How long would you say -- say that you've known Tom for, approximately?
G. GENTILE: I think, like, two or three years Something like that Not -- not a long time.
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DET BOHLING: Okay.

G. GENTILE: It -- I think my wife -- you know, we had been looking for somebody that -- to do
handyman wotk and somebody may have refetred him having done that kind of thing So that -- that's
how --

DET. BOHLING: Okay.

G. GENTILE: We've had him over, you know, like Thanksgiving and Christmas a few times.
DET. BOHLING: For dinnet and --

G. GENTILE: For dinner. Like, he'sa --

DET. BOHLING: -- (unintelligible)?

G. GENTILE: I guess in his past he's a chef, so he's offered to, like, make a pie and that kind of thing
had him over the house a couple times. That's how I know him.

DET. BOHLING: Okay. And your wife -- correct me if I'm wrong - is that Denise?

G. GENTILE: Yeah.

DET BOHLING: That's her name?

G. GENTILE: Uh-huh.

DET BOHLING: Okay. And she has the same last name?

G. GENTILE: Yes.

DET BOHLING: And forgive me. I may ask some questions that you may say, "This is kind of silly,"
but I wanna make sure --

G. GENTILE: Yeah, yeah.

DET. BOHLING: --Tconfirm everything

G. GENTILE: That's fine.

DET. BOHLING: Now, what is -- is there any relationship as it pertains to the Church of Scientology
between you, Denise and Tom? Do you guys share that -- that belief and -- and are involved in the
Church of Scientology?

G GENIILE: Yes.

DET. BOHLING: You --all three of you?

G GENIILE: All three of us, yeah.

DET. BOHLING: Okay. And for the record, I'm not here to make that an issue, either

G GENTILE: Understood.

DET. BOHLING: Um, it's --it's there. It'sin --

G. GENTILE: Yeah.

DET. BOHLING: -- the investigation

G GENTILE: Yeah.

DET. BOHLING: And again, I just wanna confirm things

G. GENTILE: Yeah I mean, for the record, I guess, I'm also Catholic and go to church with my kids 1
New Hampshire and everything so --

DET. BOHLING: Hey, and that's --

G GENTILE: -- | mean --

DET. BOHLING: -- and that's -- I respect that I don't have -- you know, I don't have any --

G. GENTILE: Right.

DET. BOHLING: -- belief either way.

G GENTILE: Yeah. That's fine.

DET BOHLING: But these are the things | wanna make sure I hear with my own eats --

G GENTILE: Yeah.

DET BOHLING: --so thatI can document it properly.
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G. GENTILE:

Sure.
DET. BOHLING: Okay. Do you have any kind of memory dating back to when this actually took
place, when Kyle was found by his dad?

G. GENTILE: Yeah.

DET. BOHLING: Okay. Can you -- can you just go through that for me, how that started or how

you first became aware of this?

G. GENTILE: Yeah So I, uh, came home on a Friday night, um, from, you know, one of my business
trips. I usually, uh, fly out on Monday and fly home on Friday. Um, I was just home -- at home with my
wife and she had gotten a call from Tom, uh, where Tom had indicated that his son had committed suicide,
uh, and he found him. Uh, he sounded very distraught. And I said, "What --" you know, said to my wife,
"What can we do to help?" She said, "I don't know. Why don't we go down there and see what we can

do to ~-" 'cause he was in - crying, in grief and that kind of thing so --

DET. BOHLING: Now, did you talk to him at all on the phone at that point in time?

G. GENTILE: No No.

DET BOHLING: So he called your residence or did he call your wife's cell phone? Do you recall?

G GENTILE: I think it was my wife's cell phone. Pretty sure.

DET. BOHLING: Okay.

G GENTILE: Yeah 'Cause I mean, obviously with him doing handyman work, they, you know, knov
each other pretty well.

DET. BOHLING: Right.

G. GENTILE: U, yeah, so we went down thete and he had, uh, you know, walked up -- 1 didn't know
where he lived but when T went down to the area -- uh, it's around the Starbucks, uh, just down the --
DET. BOHLING: Down town here?

G. GENTILE: -~ down right here.

DEI. BOHLING: Okay.

G. GENTILE: Unm, there was a lot of, uh, police there. So I walked into the building that was behind -
think it was behind the Starbucks --

DEI. BOHLING: Uh-huh.

G. GENTILE: -- and started walking up the stairs and he was standing outside, I think, talking to an
officer. So --

DET. BOHLING: Okay

G. GENTILE: -- T just --

DET. BOHLING: And you went with your wife to that location?

G. GENTILE: No, just me I just jumped in the car and went down and -~

DET. BOHLING: So you went - okay.

G. GENTILE: Yeah.

DET. BOHLING: Now -- so when you artive, you definitely see police cars that are there?

G. GENTILE: Yeah.

DET. BOHLING: And you see Tom speaking with an officer?

G. GENTILE: Yeah.

DET. BOHLING: You'te absolutely positive of that, that you arrived before the police arrived?

G. GENTILE: No, no, no, no Not before the police No, no, no. They were --

DET. BOHLING: I mean, I'm sorry, that you atrived after the police arrived?

G. GENTILE: Oh, yeah Absolutely.

DET. BOHLING: Okay.

G GENTILE: No question about that
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DET BOHLING: Okay.
G. GENTILE: Uh, there was -- there was a whole bunch of people When { was -- actually, there was

an officer there and when I walked up the staits he said, "What are you doing here?" And I said, "Well, 1
got my friend Tom upstaits that, you know, just called and something happened. We don't know what
happened.”" So T said, you know, "Can I see him?" or whatever.

DET. BOHLING: Okay.
G. GENTILE: And he said, "Well, he's --" I think he was inside the apartment and he was walking out

with an officer. And he said, "Well, if he's outside you can. You can't go near the place.” 1 said --
DET BOIILING: Right

G. GENTILE: -- "Okay, fine."

DET BOHLING: Okay.

G. GENTILE: So -

DET. BOHLING: Did anybody else come with you at that point in time when you went to Tom's?
G GENTILE: No.

DET. BOHLING: You definitely artived by yourself?

G. GENTILE: Yeah.

DET. BOHLING: Okay. Um, do you recall -- going back a little bit here, do you recall what time
approximately the call came in from Tom to your wife?

G. GENTILE: Tt -- it was 1eally late. It would have been after I arrived, obviously on a flight and T wa
home. Um, after 11, maybe 12. It -- it was late. I actually don't -- I definitely don't recall the time

DET BOHLING: Okay. It was definitely, though -- obviously you took a late flight in that night to

get home? :

G GENTILE: Yeah. Yeah You can probably figure it out, certainly, you know, investigate my wife":
cell phone records or something, figure it out.

DET. BOHLING: Right Okay. And --all1ight So you go to the scene and { would take it that
eventually you were able to make contact with Tom.

G. GENTILE: Yeah.
DET. BOHLING: Once you got there
G. GENTILE: Yeah.

DET. BOHLING: Can you discuss that with me what happened? Do you remember what you guys
talked about? What he said? Uh --

G. GENTILE: Un, it was actually a little hard to understand 'cause he was crying a lot Um, he just s
"T don't know --" like, "I don't know what happened. You know, my son shot himself and -- and he's

gone." So there was an officer actually interviewing Tom at the time.

DET BOHLING: Okay.

G. GENTILE: So 1 was just kind of listening to that. He and I didn't talk.
DET. BOHLING: Allright. Yeah. .
G GENTILE: Um, he was just, you know, talking to the officer and the officer was asking him, you

know, questions about what happened and --

DET BOHLING: Right
G. GENTILE: - he was trying to recall when he got there and that kind of thing. Um, after the intervi

Tom came downstairs and I remember him saying he needed to smoke a cigarette. He smoked a cigarette
and he was just in, you know, total grief. He said, "I can't figure out how this could have happened " So
that's pretty much the whole thing. I was just trying to find a way to comfort him, "Is thete something I can
do? Do you need a place to go?"

DET. BOHLING: Right.
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G GENTILE: Like, whatever So we just stayed there a little while and then, uh, I guess, you know, tl

was it. You know, he --

DET BOHLING: Do you recall how long you actually stayed there with him o1 --

G GENTILE: You know, might have been maybe a half-hour. Wasn't a -- wasn't a real long time but
DET. BOHLING: Okay. Did Tom mention anything specific to you about what happened or anything
that he observed when he went into the apartment that night?

G. GENTILE: No. Just -- I mean, when I was standing there when he was talking to the officet, he ha«
said -- I think he -- T could be mistaken but I think he said that his son was, um, in, like, a bedroom or
something and there was a gun there. And he had had a gun, um, in -- in his house so he -- had for a long
time from his dad or something like that and --

DET. BOHLING: Okay.

G. GENTILE: -- and he couldn't remember that he even had it. Um, but he didn't really talk to me, yot
know, about what happened.

DET. BOHLING: He didn't give you any specific facts about what he saw when he walked in the
apartment that night or --

G. GENTILE: Not for me, no. Ididn't ask.

DET. BOHLING: Okay.

G. GENTILE: I didn't ask that.

DEI. BOHLING: And he didn't volunteer it?

G. GENTILE: No. No, he was -- just kept saying over and over, "He's gone Ie's dead " And he was,

you know, really upset and crying a lot.

DET. BOHLING: What about Tom's wife that he was married to at that time?

G. GENTILE: Uh-huh.

DET. BOHLING: Now, as far as I know. Was she there? Did you see her anywhere?

G. GENTILE: Uh, no --

DET. BOHLING: Okay.

G. GENTILE: -- I don't recall seeing her I think she was out of town. I think she was in New Yotk w

her parents o1 something like that. I--I don't believe that she was in town.

DET. BOHLING: Okay. So at any time that you were there that night when you came and met with
Tom, at any time did you go into the apartment?

G. GENTIILE: No, no, no. There was -- like I said, the police were already there and I'd got to the, um
one of the stair landings and that was as far as I could go So --

DET. BOHLING: Okay.

G. GENTILE: -- never got near it

DET. BOHLING: Now, do you know, when Tom had actually called to -- to your wife that night --

and it's probably early morning houts, actually, at that time.

G. GENTILE: Uh-huh.

DEI BOHLING: Um, any specific reason that you would know why Tom would call your wife first
prior to contacting anybody else?

G. GENTILE: Um, I guess just friends. [ mean, as far as I know -- I mean, [ don't know what Tom's
group of fiiends really are -- 'cause I -- I don't think he's come from this area

DET. BOHLING: Uh-huh.

G. GENTILE: They live from somewhere else. Um, just a friend.

DET BOHLING: Okay. Is-- and it's -- what it's probably gonna come down to, I'll probably need

to speak with your wife, as well.

G. GENTILE: Uh-huh
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DET BOHLING: Um, but is there any -- do you have any knowledge that -- is Denise like a chaplain

G. GENTILE:
DET BOHLING:

No
- to -- to Tom or a person that —- that Tom would contact because she's a church

member, whether he trusts her or there's some type of protocol? [ don't know But is she a chaplain to

him or --

G. GENTILE: [ don't think so.

DET. BOHLING: OQkay.

G GENTILE: Um, I'm not even sure what that means but --

DET BOHLING: Okay.

G. GENTILE: Okay. Uh --

DET. BOHLING: AndIjust-- I know it -- again, [ don't mean to throw on oddball question at you,
but these are things that have come up.

G. GENTILE: Okay.

DET BOHLING: And obviously there's some concern as t0 why would contact Denise first as
compared to contacting 911 first

G. GENTILE: Oh.

DET BOHLING: Everybody has -- everybody has different reasons --

G GENTILE: Yeah '

DET BOHLING: -- for why they do things.

G. GENTILE: I'm not even sure it actually happened that way 'Cause --

DET BOHLING: Well, that was gonna be my next question Do you know that to be the case or
not?

G. GENTILE: I don't know. Butidon't --I -- [ couldn't even imagine that would have done that.
DET BOHLING: Okay.

G GENTILE: I mean, there's no -- if ~ if you're asking if there's some protocol in the church that she
would call -- he would call, like, a friend o1 whateve:, no.

DET BOHLING: Okay

G. GENTILE: Yeah, nothing like that I -- [ would have thought  would have calied 911
DET. BOHLING: Okay.

G. GENTILE: As ] would have done if it was me  So -

DET BOHLING:

Right And, you know -- but we find that in several investigations that you work --

and I'm sure in your life when you deal with people --

G GENTILE: Yeah.

DET BOHLING: -- people react very differently --

G. GENIILE: Yeah

DET BOHLING: -- under extieme circumstances

G. GENTILE: Yeah Yeah

DET BOHLING: Especially when adrenaline is high and stress is high.

G. GENTILE: Yeah

DET. BOHLING: So you know, again, that's -- this is one of those things where I ask about to the
people that were there ~-

G. GENTILE: Yeah.

DET BOHLING: --you being one of them -- Section 365.171(12), F. S Any record
G. GENTILE: Uh-huh. revealing name, address, telephone number

DET BOHLING:

or personal information obtained by an
agency, which may identify person
requesting E911 is confidential and exempl

-- that might offer some assistance and direction --
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G GENTILE:  Swe.
DET . BOHLING: -- that way.
G GENTILE: Sure.

DET BOHLING: And you know, Tom himself has -- has told us, "Yes, I did contact Denise," but
there was some mention of possibly a chaplain or something to that effect And I -- again, I'll -- T'll
probably ask Denise that, as well.

G. GENTILE: Yeah.

DET. BOHLING: If she's willing to speak with me.

G. GENTILE: Yeah. Yeah Idon'tthink -- T don't know why she wouldn't be I do -- actually, [ do
remember, uh, when the -- the other officer was interviewing fom, I remember Tom saying that, uh -- I
was trying to remember some of the things that came back. He said when he got to the house after -- 1
think he was woiking that day - he couldn't get in the door and he tiied to push the door open. And he,
like, really pushed it, I think, and then he could smell, like -- you know, like gunfire smoke o1 something
like that. And that's - I remember -- just remembering some of the parts of the conversation coming back
that --

DET. BOHLING: That -- that he was telling the officer?

G GENTILE: Yeah.

DET. BOHLING: Okay.

G GENTILE: Yeah. When he was being interviewed. So --like you said, it's been a long time so --
DET. BOHLING: TIthas.

G. GENTILE: -- (unintelligible) bits and pieces are coming --

DET BOHLING: Yeah, it's been a little over a year now.

G. GENIILE: I think I actually wrote the officer's name down somewhere so I probably have it
DET BOHLING: Okay.

G. GENTILE: If we need to find it

DET BOHLING: Now, was there a time -- did Tom request that you make a phone call to anybody
that night after all this --

G. GENTILE: Yes.

DET BOHLING: -- had happened?

G. GENTILE: Yes.

DET BOHLING: Can you explain that to me?

G. GENTILE: Yeah. So he -- he was downstairs, uh, when he was smoking a cigarette and his hands

were shaking, uh, really bad And he said, "I can't dial my phone " And I even asked him, "Do you want
me to do any -- is there, like, anything I can help out with?" And he said, "I can't even dial my phone "
And I said, "Ts there someone you need to call?" He goes, "I need to call, uh, his mom and -- and say,"
you know, "what happened "

DET. BOHLING: Uh-huh.
G. GENTILE: So I said, you know, "Can I do that?" And -- and he was really hard to understand so I

said, okay, I would do that. And I dialed the -- you know, he had to tell me where the number was in his
phone. Dialed the phone. U, his - I think it was either the -- either a man or woman answered. I can't
remember. Uh, and I had asked -- I think it was the woman that answered and I asked, "Is --" [ can't
remember her name but, um, "Is this so-and-so?" And I said -- and she said, "Yes " And I said, "Well,
ma'am, I -- | have a -- some bad news, um, to give you I think your son has hurt himself tonight and, um,
I don't think he survived " And she obviously went into grief Um, and then a man got on the phone and he
said, "Who is this?" And I said, "Well, I'm a fiiend of Tom's I came down Uh, Tom is standing beside
me and he can't -- you know, he's, like, not coherent. But, um, apparently Kyle found a gun in the house
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and committed suicide and he's not here anymore " And he said -- uh, he kind of had a mean voice and he
said, you know, "What are you doing here?" And I said, "Well, you know, you need to talk to Tom " So

handed the phone to
DET. BOHLING:
G GENTILE:

Tom I--
Did Tom speak to anybody?
I don't think he did I think the guy hung up. I think -- yeah, there was no one -- there

was nothing on the other line. He couldn't get it. And I think after that, um, Tom called, like, his sister or

something like that.

There was another 1elative/member that he called and he just, you know, went into

grief. And I, you know, again, said, "Tom, is there something I can do to help?”

DET. BOHLING:

Now, at any time that -- when you were there with Tom before you left him, uh,

did you recall him receiving any additional calls on his cell phone, the phone ringing or anything like that?

G. GENTILE:
DET. BOHLING:
G. GENTILE:

No. I don't recall.
Okay.
Actually, I don't recall. 1 think he was trying to get ahold of his wife. That's why I

remember she wasn't in the area. [ think she was in New York I think he was trying to -- had been trying
to get ahold of, uh, his wife.

DET. BOHLING:
G GENTILE:
DET. BOHLING:

Okay. Okay. We -- the situation involving the computer.
Uh-huh.
Now, obviously, just meeting you and understanding, obviously, you'te probably

retty well versed in computers and you're very computer literate?
P P Y P

G. GENTILE:
DET BOHLING:
G. GENTILE:
DET. BOHLING:
G. GENTILE:
DET. BOHLING:
G GENTILE:
DET. BOHLING:
G. GENTILE:
DET. BOHLING:
G. GENTILE:
DET. BOHLING:
G. GENTILE:
DET. BOHLING:
G GENTILE:
DET. BOHLING:
G GENTILE:

Reasonably. Yeah.

Okay.

Somewhat

'Cause there's a lot of us out here that aren't and I'm one of them.
Okay.

But, um, there was some concern about a computer --

Uh-huh.

-- that belonged to Kyle. Can you just explain that to me?
Yeah.

How you --

Yeah.

-- you know, became aware --

Yeah.

-- of that?

Yeah

Did it come up the first night or --

No. It didn't come up the first night. Uh, the next day, um, I think Tom had been in

communication with Denise, had maybe talked on the phone, uh, and said, you know, there's -- Kyle has a
computer I think it was in his -- maybe a backpack or something. Had a computer He said the same
thing. "I'm not computer literate. Um, I know your husband is. Can you just take a look at it and see if
there's anything on there that would help me understand what happened?”

DET. BOHLING:
G. GENTILE:

Okay .
So the laptop got dropped off, uh, somewhere at my house 1 was out during the day. It

was on a Saturday. Uh, came home, the laptop was on the counter or something.

DET. BOHLING:
G. GENTILE:
DET. BOHLING:

Axe you sure it was the very next day? You feel comfortable with that?
Yeah. I actually wrote down the day.
Oh, okay. Good.
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G. GENTILE: Yeah, yeah.

DET BOHLING: All1ight

G. GENTILE: It was definitely the next day.

DET BOHLING: And who picked that computer up from Tom? Do you know?

G. GENTILE: I think it was, um, Denise's daughter Taylor. I think she, uh, went over to the apartment
with Tom to help clean up, uh, whatever was there.

DET. BOHLING: Okay.

G. GENTILE: And I believe it was from her. 1 wasn't at the house when the laptop came so I'm not re¢
sure.

DET. BOHLING: Allright What's Denise's daughter's name?

G. GENTILE: Taylor.

DET. BOHLING: Taylor Andhow old is she?

G. GENTILE: She is 20 -- let me think -- 22 now, I believe.

DET. BOHLING: Okay. So both Denise and Taylor, you believe, went over to the apartment the

next day?

G. GENTILE: I don't know if Denise did. I think Taylor -- I think Tom asked Taylor or something like
that to --

DET BOHLING: Okay.

G GENITILE: -- to help -- you know, would she be willing to help out. I don't think he -

DET BOHLING: So obviously Tom knows Taylor, then?

G GENTILE: Yeah.

DET BOHLING: I mean, it wouldn't -- it wasn't like that was the first time they met or anything?

G GENTILE: Yeah. Like I said, Tom's been over our house for Thanksgiving --

DET. BOHLING: Right.

G. GENTILE: -- and that kind of stuff, so --

DET. BOHLING: Okay. Allright. So you come home, then, on that Saturday.

G. GENTILE: Uh-huhb.

DET. BOHLING: And the computer is there.

G. GENTILE: Right

DET. BOHLING: Okay. If you could take me from that point, then. What -- what goes on next?

G. GENTILE: So opened up the computet, turned it on. Um, I went to his -- typically in a PC there's a
directory called My Documents

DET. BOHLING: Uh-huh.

G. GENTILE: So I went to the My Documents directory, you know, saw there were some files there.

Um, wasn't many It was, like, three or four. And then there were some pictures and that kind of thing.
And I noticed that the files - uh, there were, I think, three files there and they were in a program called
Microsoft Works. So it's just like a -- a Word document ptogtam. Um, what I was attempting to do is
just take the files and open them and print them The laptop didn't have a printer driver to connect to my

kind of printer.

DET. BOHLING: Okay.

G. GENTILE: So I needed to convert -- and I - I can't read -- I can't open files from Microsoft Works
in any computers that I have. So I had to convert the file format to one that I could read

DET BOHLING: Okay.

G. GENTILE: So when I opened up the computer, the wrong file format was there. 1 went to convert

them I put, like, a thumb diive, which is like a little drive that you stick in the back of a computer. It's like

a memory stick.
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DET BOHLING: Uh-huh.
G. GENTILE: Uh, and I copied the files on to the memory stick And then I was gonna use them in m
computer, convert them 1 did all that. Um, what I found was was by mistake, when I put the thumb drive
back on the computer, I copied the files on to Kyle's computer and said, Well, this is probably not a good
thing. So the ones that 1 --
DET.BOHLING: So they just -- they copied and moved in to another spot on the computer, on
Kyle's laptop?
G. GENTIILE: The files -- well, the conversion files that I made so that I could print them on my prini
ended up on this memory stick And when I put it back in, my six-year-old daughter was, you know,
doing some stuff with me She was -- wants to play and that kind of thing and T just wasn't paying attention
to what I was doing. The files that I made that were converted, I copied on to Lyle's -- uh, Kyle's laptop
by mistake.
DET BOHLING: Okay. So they got copied back on.
G. GENTILE: Yeah.
DET BOHLING: And probably placed in another location somewhete on it.

G. GENTILE: Yeah.
DET. BOHLING: Okay. I gotcha.
G. GENTILE: Yeah. And then I realized that mistake I made so those files [ etased So those -- I had

heard somewhere from Tom that some people were upset that I erased files on the computer. I said, "Wait
a minute. This is not -- that's not how this happened.”

DET. BOHLING: Okay.

G GENTILE: So I actually have a copy of everything that was on the computer and the files that I hac
put on by mistake. I actually made a copy of that. So --

DET BOHLING: Okay Well, and I appreciate you bringing that. It -- it's -- based on what you're
saying, it's safe to say that files got copied on to Kyle's computer; however, it wasn't anything new that you

had changed.

G GENTILE: No, no, no.

DET. BOHLING: It was -- it was files that were already on there.
G GENTILE: No.

DET. BOHLING: You were attempting to take it to another system so you could copy it in a format
that your computer would recognize.

G. GENTILE: For the purpose of printing.

DET. BOHLING: For the purpose of printing.

G. GENTILE: Yeah.

DET. BOHLING: And then it gets put back on Kyle's computer in error but just in a different
location.

G. GENTILE: Yeah.

DET BOHLING: Does that sound about right?

G. GENTILE: Yeah.

DET BOHLING: For a guy that's kind of computer illiterate like me?
G. GENTILE: Yes.

DET BOHLING: Okay.

G. GENTILE: Yeah Yeah

DEI. BOHLING: Now, you're absolutely positive that you didn't delete anything on that computer
that, uh -- purposely or otherwise --
G. GENTILE: I absolutely --
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DET BOHLING: --to --to help Tom out?

G. GENTILE: -- did not delete anything on that computer.
DEIT BOHLING: Okay.
G. GENTILE: And as I had indicated when I heard that this was going on, there are computet program

that you can get that can look at a disk. And even if one deleted a file, you can't actually ever delete a file
DET. BOHLING: That's correct.

G. GENTILE: You can scan the disk and you can look at whatever's there.
DET. BOHLING: Yes, sir
G. GENTIILE: I said, "So if anybody even thinks that I did that, [ know that this stuff exists and you ca

go find whatever you think was done."

DET. BOHLING: Right

G. GENTILE: Um, so that's what I suggested I -- you know, when Tom had mentioned that someone
was upset, I said, "Look, this is what somebody has to do."

DET. BOHLING: So that's how you found out about the whole computer thing, through Tom?

G. GENTILE: Yeah.
DET. BOHLING: Afterwards?
G. GENTILE: Yeah
DET. BOHLING: Okay.
G. GENTILE: Yeah

DET BOHLING: Alltight. So what happens next, then? You still have the computer. You realize
what has happened. U, take me fiom there at that point in time where you're -- you still have the
computer I -- did you make any copies for him? Or were you able to print anything out for Tom?

G. GENTILE: Yeah 1 printed out the - the files that were on there. I put them in a folder like this.
DET. BOHLING: Okay.

G. GENTILE: And said, "Here you go." And I have, you know --

DET. BOHLING: CouldI take a look at that?

G. GENTILE: Yeah, sure.

DET. BOHLING: Isitall right?

G. GENTILE: Yeah, yeah So I cankind of -- it's - it's probably easy to -- to explain then.
DET. BOHLING: Yeah, I appreciate that. *Cause I'm not that good at this stuff

G. GENTILE: Yeah That's fine

DET. BOHLING: I can get through the basics but --

G. GENTILE: See if I can find my glasses here 'cause I can't see without them.

DET BOHLING: That's one nice thing about law enforcement is we have different professionals that
specialize in all this stuff.

G. GENTILE: Yeah.

DET BOHLING: And they've been helping me out by --

G. GENIILE: Yeah. So --

DET BOHLING: [I've actually learned quite a bit

G. GENTILE: So here -- all the files with the date of the 18th --

DET BOHLING: Uh-huh

G. GENTILE: -- were Word document files that I made that were copies from these Works ptogram
files.

DET BOHLING: Is that what WPS stands for?

G. GENTILE: Yeah Well, I--1don't know --

DET. BOHLING: Is--
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G GENTILE:
DET. BOHLING:
G. GENTILE:
DET BOHLING:
G. GENTILE:
DET BOHLING:
G. GENTILE:

This is a -- an -- uh, a file type of Microsoft Works.

Gotcha.

Which is the free software that came on his lapiop --

All right.

-- that he had.

All 11ght.

So this "Weekly Schedule," "Kyle's Monthly Food" and "Battle Plan," those were the o1

three files that I had seen in this area. This is under My Documents.

DET. BOHLING:
G. GENTILE:
them.

DET BOHLING:
G. GENTILE:
DET. BOHLING:
G GENTILE:

Uh-huh
And I needed to convert them to DOC, which are Microsoft Word formats, so I can prir

Yeah.

So you can see the dates of when he last saved the file here.

Uh-huh

Those are the dates that -- that he did. And you can see all the conversion about 3:00 ir

the afternoon, um, when I did these. So this is when I converted and -- and put them back on his
computer by mistake, was -- was these times

DET. BOHLING:
G. GENTILE:

Those times? Those are the times --
Yeah. So these are the three files, and then I printed them here From my computer, |

printed these. So these .DOC files are the three that I printed.

DET. BOHLING:
G. GENTILE:
DET BOHLING:
G. GENTILE:
somewhere in here
that.

DET BOHLING:
G. GENTILE:
DET. BOHLING:
Okay .

G. GENTILE:
DET. BOHLING:
G. GENTILE:
DEI. BOHLING:
G. GENTILE:
DET. BOHLING:
G. GENTILE:
DET. BOHLING:
G. GENTILE:

Okay.

Which are just conversions from these WPS types that are his

Gotcha.

This certificate PDF is -- is in here, as well And that is -- I know the pictures may be
It's like a -- that was that. I guess he must have had a traffic ticket or something like

LowestPriceTrafficSchool com.
Right.
And it has his name and his -- the address of 423 Cleveland Stieet, Apartment 4.

Right. And this is when, I guess, he completed it and all that. So --

Date of completion, 8/18/2006.

Right. So that's this one here. And you can seg it's actually -- the date matches, right?
8/18/2006, yes, it does

So --

Okay

-~ this is what was there.

Okay
All this stuff. So the mistake I made was I copied this -- these DOC files on to his

computer by mistake.

DET. BOHLING:
G. GENTILE:
DET. BOHLING:
G. GENTILE:
DET. BOHLING:
G GENTILE:

Uh-huh,

Those are the ones that I erased, were things that I did by mistake

Right But you erased -- you didn't erase them out of the computer. You -
I just deleted them.

You deleted the -- the doubles of 'it.

Yes. Yeah
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DET. BOHLING: Okay. I think I undetstand what you're saying

G. GENTILE: Yeah.

DET BOHLING: I see the - there's a picture in here, as well, (unintelligible)?

G GENTILE: Yeah, if you go into this -- in -- into this My Pictures directory, there's --

DET. BOHLING: Uh-huh

G. GENTILE: - actually some pictures So what he had in there -- this is -- this is basically printout.

it looks like he scanned, um -- I don't know -- some -- must have been, like, bank accounts.

DET. BOHLING:
G. GENTILE:

Yes, from Wachovia Bank?
From Wachovia. And then there was this picture, that picture. I -- I'm assuming this is

him. I've never met him. Right? So, uh -- and then these two So this is what I gave Tom This is what
he had asked me for so this is the stuff that I gave him

DET BOHLING: Okay.

G. GENTILE: My printer's not great at printing pictures but --

DET. BOHLING: Actually, it's not too bad at all. Now, I had received -- let's see if it's in here --
fiom -- from Tom some other documents. T don't see it in here at all. Let me -- let me pull it out of my
files --

G. GENTILE: Uh-huh.

DET. BOHLING: - see if it looks familiar to you. Tust give me a minute to pull this out here.

G. GENTILE: Uh-huh

DET. BOHLING: Make sure I have the right thing Actually, what I think I'll do, I'll match up what I
do have.

G. GENTILL: Uh-huh.

DET BOHLING: This is one here that's listed as "Food for Month," and I think I saw that in there.
G. GENTILE: Yeah. Yeah,

DET BOHLING: There itis, "Food for Month," "Food Suiplus for Month of December 1st."

G. GENTILE: And I think there was a couple of pages, if I'm not mistaken, in that one.

DET. BOHLING: Yeah, thereis. You're right. Here it is here. :

G. GENTILE: Yeah.

DET. BOHLING: Goestoday 10 Okay. So -- so it looks like a total of three pages for that one.
G GENTILE: Uh-huh.

DET BOHLING: One, two, three. T do have that.

G. GENTILE: Uh-huh.

DET BOHLING: The "Weekly To-do Schedule" you have, as well

G GENITILE: Uh-huh.

DET. BOHLING: That's a one-page document.

G. GENTILE: Uh-huh.

DET. BOHLING: And]I saw that, too. It --

G. GENTILE: Yeah (Unintelligible).

DEI BOHLING: -- starts off as "Already Launched "

G. GENTILE: Uh-huh

DET BOHLING: Now, I notice on the one that I have as compared to the one you have --

G. GENTILE: This is my writing.

DET BOHLING: This is your wiiting?

G GENTILE: Yeah. '

DET. BOHLING:
dates and times -

Where it talks about "File," "Battle Plan,” "Last Dated." So you actually took the
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Uh-huh
-- when it was created?

Right
Last dated and then created.
Yeah. If you open up -- like, in any file that's there, there's a thing called "Properties” -

Uh-huh.
-- you can look at, So you can -- it'll tell you the date the file was created and the last

date, presumably, the file was saved.

DET BOHLING:
G. GENTILE:
DET. BOHLING:

Okay
So those are the -- this is my writing and what [ had given Tom.
And it's "Already Launched,” and it looks like it's at least three pages on that

That's what that is, three pages?

G. GENTILE:
DET. BOHLING:
G. GENTILE:
DET. BOHLING:
G. GENTILE:
DET. BOBLING:
G. GENTILE:
DET. BOHLING:
G. GENTILE:
DET BOHLING:
G. GENTILE:

Uh-huh

Okay. Now, there's one additional one here --

Uh-huh.

-- that appears to be -- now, does that one look familiar?
Yeah.

The note that you wiote to him?

Yeah Yeah

Okay .

Yeah. So this is --

That's definitely your --

Yeah. Yeah When I had heard that this was going on I said, "Look, this is --" you

know, "Here's what happened.” 1 don't know Ihad heard that there was some accusation that files were
created and T said, "Well, this doesn't make sense."

DET. BOHLING:
G GENTILE:
DET. BOHLING:

Okay.
I said, "Here's how it happened,” and that's basically what I described to you.
Yeah [ was just gonna say -- and basically, 'cause I am familiar with that letter,

what's in that letter is everything you pretty much just got done explaining to me.

G. GENTILE:
DET. BOHLING:
G. GENTILE:
DET. BOHLING:
G. GENTILE:
DET.  BOHLING:
compare them?
G. GENTILE:
DET. BOHLING:

Yeah

Okay .

Yeah

That's definitely your letter, though?

1 had forgotten about that, but yeah.

Okay. Now, do you have any concerns if I maintain these documents so that I can

I brought them for you
If you need copies of them, I have no problem making a copy for you, but [ wanna

be able to show that, like, what we just went through: T lined up the documents, said, Yeah, we have that
one. We have that one. And they're definitely the same ones that -- that you provided to him?

G. GENTILE:
DET BOHLING:
G. GENTILE:
DET. BOHLING:
G. GENTILE:
DET. BOHLING:

Yeah.

You're okay with that?

Yeah.

All right.

I'm okay with that.

Okay. That's separate. And actually, I -- I really do appreciate you bringing these
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down Um, I don't 1ecall if I have any of these other ones that are in here, though, the photos that are there

G. GENTILE: Uh-huh.

DET. BOHLING: - with the Wachovia Bank savings account statement

G. GENTILE: Uh-huh.

DET. BOHLING: And for some reason I think I do recall seeing them but I'm gonna have to look
further into that.

G GENTILE: Okay Yeah, I mean, look, I'm -- I'm here to just tell you what happened

DEI. BOHLING: No. And --

G. GENTILE: And I have nothing that I'm planning to hide or --

DET BOHLING: And I appreciate that. Believe me. [ do. And T can assure you that the entire
family of Kyle would expect nothing less.

G. GENTILE: Yeah, right

DET. BOHLING: Just like if it was me in this position ot you in this position,

G. GENTILE: Yeah. Yeah.

DET. BOHLING: You'd want everybody to cooperate.

G. GENTILE: Yeah.

DET. BOHLING: And ]I can't find any reason up to this point in time that you're not cooperating.
G. GENTILE: Yeah. Yeah :

DET. BOHLING: Um,I--1will be honest I became a little bit concerned at fust when I couldn't get
in touch with you.

G GENTILE: Yeah.

DEI. BOHLING: I was a little concerned. I was like, "Well --" and you can understand why the
family of Kyle would be --

G GENTILE: Yeah Yeah

DEI BOHLING: -- concetned --

G. GENTILE: Yeah. Yeah.

DET. BOHLING: --as well But patt of the issue that [ had was I was dealing with Tom's attomey
G. GENTILE: Okay.

DET. BOHLING: -- whete I couldn't really go directly through Tom at that time

G. GENTILE: Right

DET. BOHLING: That's when I started to reach out. Ieven came to your house one day and left a
card.

G. GENTILE: Okay. Okay

DET BOHLING: Do you recall a business card showing up at your house?

G. GENTILE: T -- 1 don't, uh, to be honest, but I'm not home too much so it -- it's had

DET. BOHLING: Yeah. And I'm -- and I'm finding that out. I'm --

G. GENTILE: Got a lot of kids, you know --

DET. BOHLING: Yes.

G. GENTILE: -- and they kind of come and go and --

DET. BOHLING: Okay. Now --

G. GENIILE: [ -- 1 had -- I mean, I wasn't avoiding you or anything like that So --

DETI. BOHLING: Well, you made that clear once we -- excuse me, once we spoke on the phone.
G. GENTILE: Yeah.

DET. BOHLING: And then I better understood the kind -- the type of travel activity that you actually
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put in
G. GENTILE: Right Yeah.
DET. BOHLING: Excuse me Now, are thete any other documents that you're aware of that were
printed out or anything that -- else that you have that you haven't provided or you're afraid to provide or
anything like that?
G. GENTILE: Absolutely not Ihave nothing else. That -- that other file that I printed and gave to To
on -- on that, I'd forgotten about that one. I -- I may have that somewhere but --
DET. BOHLING: Which is the letter that you wrote to me explaining --

G. GENTILE: The letter. Yeah Yeah.

DET BOHLING: After you heard there were some concerns?

G. GENTILE: Yes.

DET. BOHLING: Allright _

G. GENTILE: Yeah. 1 think his lawyet contacted me and said, you know -- you know, asked me somc

questions about what it was I explained the same thing to him.
DEI. BOHLING: Okay.

G. GENTILE: Um, so --

DET. BOHLING: Was that, uh, Mr. Johnson, Paul Johnson? Does that sound about right?

G. GENTILE: Might be, yeah. To be honest, it's a long time ago. So --

DET. BOHLING: Okay.

G. GENIILE: —- I've never even -- never met him. It was an over-the-phone conversation.

DET. BOHLING: Okay. Now, do you recall what -- what the date of that actual letter was that you
wrote to Tom and explained all these things that you did, Hey, I didn't delete anything  [f anybody wants to
know anything, here it is. Here's how you access it?

G. GENTILE: No. But--

DET. BOHLING: 'Cause I don't think there's a date on that letter.

(G. GENTILE: Yeah. 1--1don't, actually, but if -- I'm sure if T have it on my computer, it will be datec
you know, like I indicated here. So --

DET BOHLING: Okay

G. GENTILE: -- 1 could find the date if you need that.

DET. BOHLING: If you could, that would be great

G. GENTILE: Okay.

DET. BOHLING: And maybe you could just give me a phone call --
G. GENTILE: I could do that.

DET. BOHLING: -- and, uh, provide that just so I can say --

G. GENTILE: Uh, let me get your card, though, so I can --

DET BOHLING: Oh, yeah TI'll definitely give you one when we're -~
G. GENTILE: Okay

DET BOHLING: -- we'te done here. No doubt

G. GENTILE: All right. I can do that.

DET. BOHLING: When was the last time you spoke with Tom?

G. GENTILE: It was, 1 think, shortly after that, uh, I think he moved to New York. Um, I don't think

actually talked to Tom again after that night, that I recall.
DEI. BOHLING: Really?

G. GENTILE: Yeah.,
DEI. BOHLING: You -- you never spoke to him about the computer direct? I mean, other than --1

take it that was an e-mail that you sent Tom, that letter?
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G. GENTILE: I think I printed it. It might have been -- man -- it might have been from Wendy, his wi
Um, you know, I actually don't recall.

DET. BOHLING: Okay.

G GENTILE: I -- you know, Tom, like I said, only -- I knew from coming over for Thanksgiving and

kind of thing, so I really didn't have regular conversations. I might have talked to him on the cell phone.
I'm sure. I could have ButI --I do not, um -- actually, I think I did Because I believe he borrowed
some money, uh, to -- to -- to fly up to New York.

DEI. BOHLING: Okay.

G. GENTILE: Or fly somewhere, so I think I did talk to him on the phone. Um, he might have called :
say thank you or something like that

DET BOHLING: Okay

G. GENTILE: Um, so [ - I do remember something like that but --

DET. BOHLING: Allright.

G. GENTILE: T might have. T--1 just don't know.

DET. BOHLING: That's okay. I mean, I know we're going back a while here so --

G GENIILE: Yeah Yeah. Yeah.

DET BOHLING: Um--

G. GENTILE: Have not had any communication with him in a really long time, though

DET. BOHLING: Okay.

G. GENTILE: 1 mean, when he left, um, I don't think I talked to him for sure after that.

DET. BOHLING: And going back to the computer -- I might have moved on too fast here.

G. GENTILE: Uh-huh

DET. BOHLING: When you wete done with the computet, do you recall how long you actually had it

for, that laptop that belonged to Kyle, approximately?

G GENTILE: Might have been a couple of days.

DET BOHLING: Okay.

G. GENTILE: Um, maybe it was just that day. I don't recall.

DET BOHLING: Allright.

G. GENTILE: Unm, after printing the files out, it was shut down and there was nothing from that point
There was -- it wasn't turned on or -- o1 anything that I know of.

DET. BOHLING: Okay

G. GENTILE: So --

DET. BOHLING: And do you know how the computer got back to Tom? It -- did you deliver it
youself or --

G. GENTILE: Didn't deliver it myself Uh, I actually don't know. I don't know if they came over and
picked it up or --

DET. BOHLING: All right.

G GENTILE: -- don't know

DET. BOHLING: Obviously you went back to work then. You did your -

G. GENTILE: Yeah.

DET. BOHLING: -- Monday back up to -

G GENTILE: Right.

DET. BOHLING: -- wherever you had to go.

G. GENTILE: Right.

DET. BOHLING: All right. Have you had any contact at all with any other family members of Kyle
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DET. BOHLING: -- since any of this has gone on?

G. GENTILE: Uh-uh.

DET . BOHLING: His, uh -- any family up North or anywhere else in the country?

G GENTILE: I know none of these people

DET. BOHLING: Okay.

G GENITILE: Zero contact.

DET. BOHLING: Okay.

G. GENTILE: No.

DET. BOHLING: Have you --

G. GENTILE: Other than when he gave me that phone that night and I called, uh, I guess, his ex-wife.
DET. BOHLING: Right.

G. GENTILE: Nothing.

DET. BOHLING: Nothing?

G. GENTILE: Uh-uh.

DET. BOHLING: Okay. Do you know if anybody else has -- has attempted to contact you

regarding this case besides family members? Any other attorneys?

G. GENTILE:

Just the lawyer No, just, uh, this one lawyer that called and I had an interview No om

else has contacted me about the case.

DET BOHLING: Okay. You --do you feel comfortable that that was Tom's lawyer --
G. GENTILE: Yeah

DET. BOHLING: -- at the time?

G. GENTILE: Yeah

DET. BOHLING: Okay.

G. GENTILE: Johnson sounds familiar.

DET. BOHLING: Okay.

G GENTILE: He was a really older guy?

DET. BOHLING: Yeah Paul Johnson.

G GENTILE: Yeah, yeah. He's -- yeah.

DEI. BOHLING: All right. Now, we know, too, at one point in time immediately after this took

place, that Tom -- and I spoke to him the very -- actually, probably the same day, because when you got
to him it was after midnight, fiom what we can assume

G. GENTILE: Okay.

DET. BOHLING: By the time you got to him

G GENTILE: Yeah.

DET. BOHLING: So we'e talking the same day Later that day --

G GENTILE: Yeah

DET. BOHLING: --1spoke with Tom.

G. GENTILE: Okay.

DEI BOHLING: And he made it clear that day that, uh, "I can't stay at the apartment anymore," and
that, you know, "I'm -- this is just too much fot me to deal with."

G. GENTILE: Yeah. _

DET. BOHLING: "I'm going to be staying in another location."

G. GENTILE: Okay .

DET. BOHLING: "We have some friends that are offering to help us out.”
G GENTILE: Okay.
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DET. BOHLING:

Is that your 1ental propetty where he ended up going to in Pennsylvania Park up
there?
G. GENTILE: Yes.
DET. BOHLING: [Itis?
G. GENTILE: Yeah.
DET. BOHLING: Okay.
G. GENTILE: Uh-huh.
DET. BOHLING: And obviously he's still not at that location at this point in time?
G. GENTILE: Right.
DET. BOHLING: Okay.
G. GENTILE: Yeah. And I guess there were -- there's rooms that were kind of tented out so one of the
other people have just stayed after the - they left
DET. BOHLING: Okay.
G. GENTILE: So, yeah
DET. BOHLING: So what I can see so far in the -- the interview that we've had, it sounds to me like,
um, you and your wife had definitely reached out to help Tom at a time that he needed it.
G. GENTILE: Absolutely.
DET. BOHLING: Okay.
G. GENTILE: I mean --
DET. BOHLING: Iknow that seems silly, but I -- I'm finding that out now [ had never met you.
G. GENTILE: Yeah.
DET. BOHLING: T know a lot of things about this case but now that I get to meet you, you've just
filled in a lot of blanks --
G. GENIILE: Yeah
DET. BOHLING: -- as to, you know, the rental property, the computer.
G. GENIILE: Yeah
DET. BOHLING: Um -
G. GENTILE: T mean, it would have been no less had it been one of our kids, right, that I would have
thought Tom to do  It's a terrible thing.
DET BOHLING: Right
G. GENTILE: Unm, that -- you know, to lose one of your kids. T can't even imagine what that's like. Si
DET BOHLING: Well, I can see that just talking about it now is -- is kind of making you a little bit
upset.
G. GENTILE: Yeah
DET. BOHLING: Have you ever been through anything like this before --
G GENTILE: No.
DET. BOHLING: -- with your own family?
G. GENTILE: No.
DET BOHLING: Okay.
G GENTILE: No, no But it's -- you know, I could just -- I mean, I care about my kids and, uh, I can
just imagine --
DET BOHLING: Right
G. GENTILE: -- what that would do to somebody You know, and I put myself in that position, you

know. We -- we were -- he called us in -- in just terrible condition, We just wanted to help him out

DET BOHLING:

Okay. Um, at any time, now, that all this is going on, have you ever sat back and
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said, Wow, I'm trying to help somebody out and now look what's happened? Now I'm sitting at the hot

seat at the police department

G. GENTILE: Yeah, you're damn right.
DET. BOHLING: Okay I appreciate your honesty. You know, but --

G. GENTILE: Like I said to you on the phone, the tragedy here, you know -- look at the food list. The
guy's living on Twinkies and stuff, right? .
DET. BOHLING: Uh-huh.

G. GENTILE: He's just a kid.

DET. BOHLING: Right

G. GENTILE: Uh, it's a terrible thing.

DET. BOHLING: Okay.

G. GENTILE: It really is a terrible thing. And that -

DET BOHLING: Well --

G. GENTILE: And that's -- at the end of the day, um, you know, to - to -- to try to take something

where a guy has lost his son and, uh, t1y to make it out to something that, from my point of view, doesn't
seem to be, just is terrible.

DET BOHLING: Okay. Well, you're definitely allowed to have that opinion. I mean, and that --
that's -- everybody has that right to express that.

G. GENTILE: Yeah. Yeah.

DET. BOHLING: Youknow, my -- my main thing is to find out the facts

G. GENTILE: Understood

DET. BOHLING: And when - you can see that I've done some homework here.
G. GENTILE: Yeah.

DET. BOHLING: Thisisall Kyle's file.

G. GENTILE: Yeah.

DET. BOHLING: Because we wanna be sure that we do know the facts.

G. GENTILE: Yeah. I understand

DET. BOHLING: You know? And then in speaking of that, is there any -- do you have any doubt or
any concerns that you can think of that -- that Tom may have done something wrong here or might have
been involved in Kyle's death?

G GENTILE: No.

DET BOHLING: Anything that you've been made aware of by Tom or anybody else?

G GENTILE: Absolutely not.

DET BOHLING: Okay. I would -- I would imagine your wife probably feels the same way?

G GENTILE: Yeah.

DET. BOHLING: Okay.

G. GENTIILE: 1 mean, we've known Tom as --

DET BOHLING: Okay.

G. GENTILE: -- anice guy. [ mean, he's helped us out, you know, come over, spent time, you know,

with ow family Invited him in. You know, why sit at home on Thanksgiving alone or whatever? I mean,
you know, he just seems like a genuinely, really nice guy.

DET BOHLING: Okay.

G GENTILE: And I would never think that he would do that.

DET. BOHLING: Allright. I sat here and I've asked you a bunch of questions. Do you have any for
me? What's fair is fair.

G. GENTILE: Uh --
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DET BOHLING: Anything that T can answer, anyway, 'cause it is an active investigation. But

anything I can answer for you, I'll -- I'll do my best.

G. GENTILE: I mean, I -- I wouldn't even know what to ask. Like I said, it's, uh -- I don't actually kno
what's going on --

DET BOHLING: Okay.

G. GENTILE: -- uh, with the case. Obviously it -- it was important that we meet.
DEI BOHLING: Yes
G GENTILE: Uh, more so than even I thought, T guess. Um, you know, I guess maybe the -- the

question is what is the status of -- of all of this?
DET. BOHLING: Yeah.

G. GENTILE: I mean, have you guys gone through the laptop? Is there anything that you're concerned
about?

DET. BOHLING: Yeah, that's all been done.

G GENTILE: Yeah. I mean --

DET. BOHLING: I've had the computer forensically reviewed --

G. GENTILE: Uh-huh. _

DET. BOHLING: -- by the Florida Department of Law Enforcement So that's done. Um, | can't
explain the results to you yet --

G. GENIILE: I see.

DET. BOHLING: -- only because the investigation is still ongoing and active. And Ihavea
responsibility to make sure that before -- even when the case is closed out, 1 have a responsibility to give

that to Kyle's immediate family before I give it to anybody else

G GENTILE: Yeah. I--1don't need - to be honest, I know exactly what I did so I don't --

DET BOHLING: Right.

G. GENTILE: -- have any particular need, um, to know anything, to be honest.

DET. BOHLING: Okay.

G. GENTILE: This has been such a -- you know, like you said, um, I thought I was helping a friend ot

uh, in - in a most terrible time. Um, and then to kind of get dragged into this is -

DET. BOHLING: Yeah.

G. GENTILE: -- overwhelming.

DET BOHLING: Well, again, as long as you understand here that, uh, you know, you're -- you're

not a suspect. You know, you're not gonna show up on the front page of the St Pete Times tomorrow as

saying, you know --

G GENTILE: Right I appreciate that,

DET. BOHLING: -- Gerry -- Gerry Gentile, suspect

G. GENTILE: Right, Right. Right _

DET. BOHLING: As -- as far as our angle fiom the police department and my investigation, that's not
the case.

G. GENTILE: Yeah

DET. BOHLING: Today was a meeting to come down --
G. GENTILE: Yeah.

DET. BOHLING: -- and clarify some things --

G. GENTILE: Yeah.
DET BOHLING: --that went on that I needed answers to.
G. GENTILE: Yeah.

DET BOHLING: And that Kyle's family deserves answers to. Because most of Kyle's family was
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not here.

G. GENTILE: Yeah.

DET. BOHLING: So they don't know everything.

G. GENTILE: Yeah.

DET. BOILILING:  So we -- it's my job to find that out and then try and deliver it to the best way

possible to them. And --

G. GENTILE: 1 -- I mean, maybe -- maybe you could help clarify. What are they actually accusing, [
guess, Tom of? Are they accusing him that he could have killed his son or something? I mean --

DET. BOHLING: Well, I don't know --

G GENTILE: -- I can't even imagine that
DET. BOHLING: I don't know if'it's fair to get into that right now --
G GENTILE: Okay

DET. BOHLING: -- while this case is active. I think what I can say is being that these folks were not
here, Kyle's mom, his stepdad, his brother -- being that they were not here and didn't know everything,
there were some questions that were raised

G. GENTILE: Okay.

DET. BOHLING: And I think, um, you know, this -- you probably already know this with -- with
Tom and his wife, they may not be on eye-to-eye tetms since the divorce ot whatever goes on there. |
don't know all those facts. But maybe --

G. GENTILE: Uh-huh.

DET. BOHLING: -- they're not getting along as well.

G. GENTILE: Okay
DET BOHLING: And then the tragedy of Kyle dying.
G. GENTILE: Yeah.

DET. BOHLING: And]I think there was concern --

G. GENTILE: Didn't help

DET BOHLING: There was -- and I can understand the concern somewhat that getting a phone call
from somebody other than Dad or even from a person that they knew, they felt comfortable they could

frust

G. GENTILE: Yeah. Yeah

DET. BOLILING: Because in the middle of the night they get a phone call and they're saying --
G. GENTILE: Yeah

DET. BOHLING: -- "Who the heck is this guy calling? Is he --"
G. GENTILE: Yeah.
DET. BOHLING: "Isthis a prank?"

G GENTILE: Yeah, Yeah. Yeah. Yeah Yeah Yeah

DEI. BOHLING: "Did somebody hurt Kyle?" So that, boom, right off the bat now --

G GENTILE: Okay .

DET. BOHLING: -- they'te on thei toes

G. GENTILE: Okay.

DET. BOHLING: But again, they weren't here so they don't know the facts.

G GENTILE: Yeah If they would have ever seen him in the condition that he was in, I -- [ -- I don't

know. I wish, of couse, there was video of this. 1 mean, the guy couldn't even -- his hands were literally
doing this | mean, they're --

DET. BOHLING: You're talking about Tom, you mean?

G. GENTILE: Yeah
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Yeah.

You know? Okay.
So I mean, at this point in time, if, uh -- does your wife generally stay local? Does

she travel with you, as well?

G. GENTILE:
she does, uh -
DET. BOHLING:
G. GENTILE:
DET. BOHLING:
G. GENTILE:
DET. BOHLING:
G. GENTILE:
DETI. BOHLING:
G. GENTILE:
DET. BOHLING:
G. GENTILE:
DET. BOHLING:
G. GENTILE:
DET. BOHLING:
G GENTILE:
DET. BOHLING:
G. GENTILE:
DET. BOHLING:
G. GENTILE:
DET. BOHLING:
G. GENTILE:
DET BOHLING:
G. GENTILE:
DET. BOHLING:
G. GENTILE:
DET BOHLING:
cards.

G. GENTILE:
DET. BOHLING:
G. GENTILE:
DET. BOHLING:
G. GENTILE:
DET. BOHLING:
G. GENTILE:
DET. BOHLING:
G. GENTILE:
DET. BOHLING:

No, no. She -- um, she doesn't travel with me I've got an apartment up in Maryland so

Okay.

-- go up there.

If 1 gave you a couple of my cards, which I said I would --

Yeah.

Maybe you could have her get in touch with me --

Yeah

-- sometime during the week.

Yeah.

Um, and I'll make arrangements to speak with her.

Yeah

She's not a suspect, either.

I understand.

I'm not gonna read her her rights.

Right

She won't be on the front page of the St. Pete Times.

Right.

Any of that. I'm gonna speak with her the same way I spoke with you.
Yeah.

Treat her with respect. And then we'll get her out of here so she can go do --
Yeah. Yeah.

-- you know, what she does.

Yeah.

Fair enough?

Fair enough.

All right. All right Let me run this back into my office and I'll grab you some

Yeah, sure.

Then I'll get you back downstairs and out of here.

Okay.

I imagine your time off is pretty, uh --

Yeah Yeah.

-- critical and goes by pretty fast.

Yeah So--

I want to get you back to your family

Yeah. And again, I appreciate you being able to do it on the weekend. Um --
Hey, you know, we gotta - we gotta flex sometimes and that's - that's what it's all

about. You know? That's, uh -- one thing I've learned in this job that the diversity of people --

G. GENTILE:
DET. BOHLING:

Yeah.
-- and the type of jobs and lifestyles that they lead to pay the bills and raise their

family is phenomenal.
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G. GENTILE: Itis

DET. BOHLING: Youknow? People just don't woik 9 to 5 anymore.
G. GENTILE: Yeah.

DET BOHLING: Youknow? So --

G. GENTILE: Yeah.

DET. BOHLING: --that's no problem. I was glad to do that.

G. GENTILE: Yeah

DET. BOHLING: Allright, here. T'll give you two. One for you and --
G. GENTILE: Okay .

DET. BOHLING: -- you can give one to your wife.

G. GENTILE: All 1ight.

DET. BOHLING: And just have her give me a buzz when she gets a chance.
G. GENTILE: Yeah, sure.

DET. BOHLING: Do you have kids?

G GENTILE: I'do. Ihave three.

DET BOHLING: Yeah So (unintelligible) --

G. GENTILE: (Unintelligible).

DET. BOHLING: Oh, okay

G. GENTILE: (Unintelligible).

(CONCLUSION OF INTERVIEW)Transcribed by: stw/clk

**See next supplement report for continuation of this supplement report due to lack of memory space™*

Supplemental Report

STATUS Approved

AUTHOR: Bohling, Stephen DATE: 07/28/2008
REVIEWED BY: Scacca, John REVIEW DATE: 0B/O7/2008
TEAM: Robb / Hom.

NARRATIVE:

PREVIOUS CASE STATUS:

Active/Remains Active with submission of this supplement report.

**This report will be a continuation of my previous supplement report Due to the lack of memory space
within the last supplement report, a continuation into a new supplement report was required**

INVESTIGATION:

Duting the interview, Gentile provided to me a total of thirteen [13] pages of documents that he had printed
from Kyle Brennan's computer. The do;:uments were identified as follows;

‘Page one documents the different files that were reviewed and printed by Gentile. The list is as follows;
1] Cybetlink
2] My Music
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3] My Pictures
4] Battle Plan.doc
5] Battle Plan wps
6]Certificate. pdf
71Kyle's monthly food surplus.doc
8]Kyle's monthly food surplus.wps
9]Weekly schedule doc

10] Weekly schedule wps
Page two is a certificate of completion print out of LowestPriceTiafficSchool.com with Kyle Brennan's

name and the address of 423 Cleveland Street, apartment 4 on it. The date of completion stamped on the
certificate is 08/18/2006.

Page three documents two photographs that appear to be identical and appear to photographs of Kyle
Brennan sitting in a chair at a beach.
. Page four documents Wachovia Bank receipts, a Wachovia Bank statement and a dark colored
photograph of an unknown person
- Page five documents a Wachovia Bank Savings Account statement in the name of Kyle Brennan with
assigned dates of 07-01-2006 thru 09-30-2006.
- Page six documents Wachovia Bank statements for Kyle Brennan and another dark colored photograph
of an unknown person.
- Page seven documents "Food per Month" with different food types and calotic intakes. The bottom of the
page documents "Distribution of food per day".
- Page eight documents the continuation from page seven of "Distribution of food per day"
- Page nine documents additional food and food price information.
- Page ten documents "Weekly to do schedule” information.
- Page eleven documents an appatent continuation of the "Weekly to do schedule”

Page twelve documents "Already launched" information to include numerous contacts with several law
enforcement agencies The bottom of the page shows a title of "Soon to Launch".

Page thirteen documents an apparent continuation of the "Soon to Launch" information.

The listed documents were added to the original case file for future reference. It should be noted that
the listed documents that Gentile advised he reviewed and printed are consistent with the "Suspicious
Findings" that were listed within Mia Brennan's letter to the Federal Bureau of Investigation dated

November 04, 2007.

At this time, the status of this investigation remains Active pending contact with Gerry Gentile's wife
Denise Gentile The original compact disk recording of the interview with Gerry Gentile will be forwarded
to the Pinellas County Sheriff's Office Property and Evidence Section as evidence.

COST RECOVERY INFORMATION:

50 hours @ $25 00 per hour.. .. ... ..o . $125.00
Transcription service fee/Gentile interview.. .. . .$202.50

Total. o o e e e $327 50
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NARRATIVE:

PREVIOUS CASE STATUS:

Active/Remains Active with submission of this supplement report

INVESTIGATION:

On 07-17-2008 at approximately 1240 hours, I made telephone contiact with Gerry Gentile's wife, Denise
Gentile, via her listed telephone number of [727] 3602. At this time, I advised Denise that I wanted to meet
with her so that an interview could be completed regarding this investigation Denise requested that she be
able to call me back as she was currently involved in a family matter

On 08-10-2008 at approximately 2025 houts, I made telephone contact with Denise Gentile via her
listed telephone number of [727] 647-3602. Denise advised that she was currently out of the state and that
she would contact me back on 08-13-2008. Denise was very apologetic for not calling me back sooner
and advised that she has been dealing with a family emergency.

On 08-18-2008 at approximately 0730 hours, I checked my department voice-mail system and
obtained a voice-mail message fiom Attorney Lee Fugate This voice-mail message was date/time stamped
for 08-14-2008 @ 1412 hours and came from telephone number {813] 224-9281. Within the message,
Fugate advised that he is representing Denise Gentile and that he wanted to be present during the time of
her interview, Fugate advised that he would be out of the office during the week of 08-18-2008 howevet; |
could contact his Secretary on 08-18-2008 (@ [813] 221-1010 and arrange for an interview with Denise
during the week of 08-25-2008. Within the message, Fugate advised that Denise will fully cooperate with
this investigation however; she was somewhat concerned due to the recent internet postings regarding this
mncident.

On 08-18-2008 at approximately 1135 hours, I received a telephone call from Attorney Lee Fugate at
which time he confirmed that he is representing Denise Gentile. Fugate advised that he is currently on
vacation and that he will return to his office on 08-25-2008. Fugate advised that he would contact Denise
and confirm a date to be interviewed during the week of 08-25-2008 Fugate will contact me back with a
date and time confirmation

The status of this investigation remains Active pending contact with Denise Gentile.

COST RECOVERY INFORMATION:

1.0 hour @ $25.00 per hour.. $25 00
Total .. e .$25.00
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PREVIOUS CASE STATUS:

Active/Remains Active with submission of this supplement report.

INVESTIGATION:

On 08-18-2008 at approximately 1520 houss, I attempted to make telephone contact with Attorney Luke
Lirot regarding letters I had received from him regarding this investigation on 07-08-2008 and
08-18-2008. At this time, I obtained the voice-mail system I left a message requesting that Lirot contact
me regarding his letters

On 08-25-2008 at approximately 1400 hours, I made telephone contact with Denise Gentile's
Attorney, Lee Fugate. At this time, we confirmed that he would bring Denise Gentile to the District II
Station on 08-27-2008 @ 1330 hours so that the interview could be completed.

On 08-27-2008 at approximately 1320 hours, I was notified by the District Il Desk that Lee Fugate
and Denise Gentile had ariived within the Lobby I turned the Video Oversight Program on within
Interview Room W-342 at approximately 1324 hours at which time the entire interview with Denise Gentile
was recorded. The following documents the interview that was competed with Denise Gentile;

(The following may contain unintelligible or misunderstood words due to the recording quality )

NARRATIVE:

L.FUGATE: (Unintelligible) -- 'cause we -- { used to be right at the -- at the Rubin ICOT Center.
DET. BOHLING: Oh, okay.

L. FUGATE: Yeah.

DET. BOHLING: I'm familiar with that.

L FUGATE: Here, why don't you sit here and I'll sit -- and the insurance guy comes out and he says,

"You can't have -- you gotta have -- because you're so close to the jail --" let me turn off my phone "--
you've got -- you've got to, uh, have locks on your - all your doors. You've got to have a--"

DET. BOHLING: Right.
L. FUGAIE: "__ a lock inside your --" uh, you know, to go back into the back of the offices It's got t

be locked. "And you also have to have locks so that somebody -- if there's an escape or something.” I'm
going, "Well, geez, thanks for, you know, making all my staff feel --" you know -
DET BOHLING: Yeah, (unintelligible) --

L. FUGATE: -- you know, "real comfortable."
DEI BOHLING: Yeah.
L FUGATE: So we had to put locks on -- we had, like, all -- like, almost like a fail-safe system that-

could go back in so that nobody could come rolling in. You know Don Horrox?

DET. BOHLING: (No audible response).
L. FUGATE: Yeah, Don was over there with me and he was, like, you know --
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DET. BOHLING: That's a familiar name, yeah.
L FUGATE: He's a judge over here now Don was going, "You know, Lee," he says -- you know, he
"We'd be screwed. If anybody came in here --"
DET BOHLING: Yeah.

L. FUGATE: " -- there's no back door to this place "

DET. BOHLING: Right, yeah.

L. FUGATE: So we were -- we were like, you know -- let me give you a card, somewhere right in her
DET BOHLING: Yeah, I'll take it and I appreciate it.

L. FUGATE: Not that you need it, but, uh, you know, I'm gonna be petfectly quiet. I told you before

that this is more to do with what I think this doesn't have anything to do with than anything else. And --
and what I told Denise is that, um, I'm not gonna -- vou ask whatever you wanna ask and --

DET. BOHLING: Okay

L FUGATE: And I told her if she has any questions or is uncertain about anything that, you know, to
you that she wants to just talk to me a second. And I said I'm sure you're not gonna have a problem with
that, but I don't think you're gonna have anything like that

DET BOHLING: No. And I'm more than willing to wotk with you, as I said, on this case.

L. FUGATE: Well, that's -~ that's {ine.

DET. BOHLING: My -- my whole goal here is not to make you feel uncomfortable by any way.

D. GENTILE: No.

DET BOHLING: Okay? Um, maybe if I start off and give you a little backgiound you'll better
understand why I wanted you to come in.

D. GENTILE: Okay.

DET. BOHLING: And I'm sure you probably spoke with your husband.

D. GENTILE: Yeah, and I --

DET. BOHLING: And he probably gave you an idea --

L. FUGATE: And made her moie nervous

DET BOHLING: Did he, really? Okay.

D. GENTILE: No You know what? I thought he was the last person you'd speak to, and then when
you said, "But he wants to speak to you" -- it's different when someone else is coming down here to talk to
the police.

DET. BOHLING: Right.

L. FUGATE: Right.

D. GENTILE: You know?

DET BOHLING: Iunderstand. Actually, he was, but then some of the stuff we talked about, I
figured that I needed to just cross a couple more T's.

D. GENTILE: Yeah No, I understand I -- I understand.
DET. BOHLING: Before I moved on
D. GENTILE: Yeah.

DET. BOHLING: This is a very touchy investigation. It's ptobably for reasons that I don't even have
to get into, but I think it's only fair as adults that I share with you what I can. Okay? Um, you probably
know in speaking with your husband, or through any other source, that this started off with a young man
that -- that we believe committed suicide

D. GENTILE: Uh-huh.
DET BOHLING: Back in February 0f2007.
D. GENTILE: Right.

DET. BOHLING: And once that happened and this whole thing got into -- to action, there's concerns
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from family members of Kyle's, who's the young man that --

D. GENTILE: Uh-huh
DET. BOHLING: -- that passed away, as to some of the things that might have taken place that led

up to this event.

D. GENTILE: I getit
DET. BOHLING: And maybe even some things that took place after the event took place.
D. GENTILE: Uh-huh.

DEI. BOHLING: A lot of it does have to do with different beliefs, whethet you're a member of the
Church of Scientology or you're not

D. GENTILE: Uh-huh.

DET. BOHLING: And I know that was part of your concern of coming in here, and I totally 1espect
that, To me, I've left all that on the outside. Thave to go in with my blinders off. I investigate everything.
I'm not here to -- to question you about your beliefs or anything like that. That's not what this is about.

D GENTILE: No, I know that.
DET. BOHLING: This is gonna be direct questions about Kyle.
D. GENTILE: Okay.

DET. BOHLING: And about Kyle's dad, who I think you know, and that's probably about it.

D GENTILE: Uh-huh.
DET. BOHLING: And then we'll be on out of here. So that's -- that's kinda what we're trying to

accomplish here today.

D GENTILE: Okay Good.
DET BOHLING: Allright? AndI think you probably already knew that I--
L.FUGATE: Well, no. Actually, just so we're, uh, square, when -- when we talked about this the

concern really was with, uh, not -- be -- because basically, you know, she's been ready to cooperate. It

got to be really complicated when all of a sudden all this stuff starts to show up on all these different
Internet sites and they're talking about this is gonna be another huge lawsuit. This is gonna be this This is
gonna be that. I'm saying, okay, wait a second You know, I don't want you to get embroiled in that. [
said, "1 can almost promise you that's not" Because one of the things that you and 1 talked about is that
you know pretty much all the pieces of the puzzle, and she's the last piece that you have to fit in.

DET BOHLING: Correct.

L. FUGATE: And T said, all the true facts -- I said, you know, one thing I learned from, you know, th
the other cases is that what's on the Internet and reality are way, way apart, and I said -

DET. BOHLING: Right

L FUGA'IE: -- "What Detective Bohling's gonna know ate the true facts. He's gonna know what --
know, what - what -- what all the timelines are, what everything is, and so if he wants to ask you

questions about that, you just answer the questions truthfully and honestly and we'te off to the races ™ I
said, "If this is some other agenda --" and when you talked to me, you said, "I got no other agenda" Sol
told Denise, I said, "You know, this ought to be --"

DET. BOHLING: Yeah.

L FUGATE: "_- pretty much straight up and straight down " And so --
DET. BOHLING: (Unintelligible), yeah.
L. FUGATE: -- I'm here to be quiet after --

DET. BOHLING: Allright. Yeah, no agenda here. This is -- this is the part of the ctiminal
investigation. I have nothing to do with any litigation that may come after This is the criminal investigatiol

which I don't believe you're a part of.
D GENTILE: Right.
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DET BOHLING: I think the only reason your name comes up in this is merely because of the
friendship with Mr. Brennan.

D. GENTILE: Right.

DET. BOHLING: But once it comes up, then I have to go in and I have to find out, okay, what's
going on, so I can eliminate you or include you.

D. GENTILE: Right.

DET. BOHLING: And that's basically what -- what happened with your husband, as well

D. GENTILE: Right

DET. BOHLING: So if we could, I just wanna find out a little bit of the background about how you

know Mr Brennan I don't know if you know him as T'om or Thomas or --

D. GENTILE: I know him as Tom He's -- he's actually a good friend of mine.
DET. BOHLING: Okay.
D. GENTILE: Um, he did handyman wotk for me. I own some property. And then, um, at

Christmastime -- you know, he's a chef by trade. Come over and cook dinner and we'd bave him over.
And then, um, I had a friend living with me, Wendy, who he then later martied.

DET BOHLING: Oh. Isthat--

D GENTILE: Yeah.

DET BOHLING: Isthat how he met Wendy, through you?

D. GENTILE: Yeah, ves.

DET BOHLING: Okay. 'Cause I met het once.

D GENTILE: Yeah, and I -- and I only met her -- yeah, that was how he met her, for sure.
DET BOHLING: Okay. So how long would you say, then, you've known him, approximately?
D GENTILE: Um, couple years.

DET BOHLING: Couple years?

D GENTILE: Yeah.

DET BOHLING: During any of the time that you knew him, did you ever meet his son, Kyle?
D GENTILE: Yeah.

DET BOHLING: The one where this -- this incident happened? You had met him?

D GENTILE: Well, I didn't meet him in February. I met him the previous September he was down
DET BOHLING: Okay.

D GENTILE: Yeah.

DET BOHLING: Came down hete into -- into Clearwater?

D GENTILE: Yeah, To visit his dad

DET. BOHLING:
like that, or --

Did you get to spend any time with him, or they come to your house or anything

D GENTILE: Well, they came to my house once, and I think he just watched TV You know, I didn't
1eally have a lot of communication with him. He was a quiet guy.

DET. BOHLING: Okay

D. GENTILE: Yeah. And then he had --

DET. BOHLING: You talking about Kyle?

D. GENTILE: Kyle was --

DET. BOHLING: Yeah

D. GENTILE: -- a quiet guy, yeah. And then the other time, Tom was moving and, uh, I saw him at
Tom's house. I brought Tom someé boxes.

DET. BOHLING: Was that the --

D. GENTILE: And that was --



Clearwater Police Dept PAGE 68

LERS Case Report

REPORT NUMBER: 2007-3872 Suicide 12/05/2008 - 09:10

NARRATIVE (Cont.)

DET BOHLING: --apartment here?

D. GENTILE: -- still in September. No. That's where he was moving to.

DET. BOHLING: Oh, okay.

D. GENTILE: Yeah

DET. BOHLING: Where was he moving from, do you recall?

D GENTILE: If you had a map, I could show you. It was off of Belcher It was a house that he sharec
DET BOHLING: Soitwas--

D. GENTILE: -- with somebody.

DET BOHLING: --local here

D GENTILE: Yeah Yeah, veah

DEI. BOHLING: Okay. Okay. Um, this incident that we're actually investigating, do you recall how
you first found out about it? Do you feel -- are you willing to share that with me?

D GENTILE: Yes.

DETI. BOHLING: Okay.

D. GENIILE: Tom had, um, stopped by my house to borrow a book. It was around 11 -- I think it wa
around 11:00 on Eriday night. I can't promise 'cause it's been a white

DET. BOHLING: Okay.

D. GENTILE: When  got home, like, within ten minutes,  called me up and  was hyperventilatir

: says, "Oh, my God, Denise, Kyle shot himself " I said, "What?"

says, "Kyle committed suicide "

says, "What -- what do I do?" I said, "Call 911." said, "Okay." hung up the phone 1 said,
“Jerry, we've got to go help because --"
DET. BOHLING: Jetry, your husband?
D. GENTIILE: Yeah Yeah.
DET. BOHLING: And he was at your house prior to that?
D.GENIILE: Yes.
DET. BOHLING: Prior to you getting the call?
D. GENTILE: Yes.
DET. BOHLING: Okay. Do you know where Tom was prior to being at your house?
D GENTILE: Um, T think he was at work [ -- yeah, I think he was in Tampa.
DET. BOHLING: Okay.
D. GENTILE: Yeah.
DET. BOHLING: Do you know what kind of work he was doing at that time?
D. GENTILE: One of the things Tom does, yeah, he works for the church out there. Um, he used to m:

book booths, so I don't know if he was actually at the Tampa ward or if he was at the mall, where they

have stands. I'm --

DET. BOHLING: Oh, okay.

D. GENTILE: I'm not sure which place he was.

DET. BOHLING: Allright.

D. GENTILE: But I knew he was coming from work

DET. BOHLING: And he came to your house to borrow a book?

D. GENIILE: Yeah, it was on the way downtown.

DET. BOHLING: Okay. Do youremember approximately what time that was? And you might have

mentioned it to me.

D. GENIILE:
DET. BOHLING:

I thought you said maybe --
I think it was around 11, yeah

. ion 365.171(12), F S Any record
-- 11? 1 thought that was what you said. Section (12) y

revealing name, address, telephone number
or personal information obtained by an
agency, which may identify person
requesting E911 is confidential and exempt
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D GENTILE: Yeah.
DET BOHLING: Do you remember how long he was there for, approximately?
D. GENTILE: Um, not very long, because, um, he was -- after a long day of work, he wasn't there very
long atall. Came in. He called ahead, asked if I had the book 1 said, "Yes." He stopped in, came in the
family room Gave him the book. He left.
DET BOHLING: Okay. And then a little bit later is when he called you.
D. GENTILE: Yeah.
DET BOHLING: Now, I'm frying to figure out the best way to word this, and I don't want you to
take any offense to it, because I surely don't mean any. I don't mean any disrespect. What would lead you
to believe as to why he would call you before he would call anybody else, including, like, 911 or anything

like that?

D. GENTILE: I believe because I was his closest fiiend

DET BOHLING: Do you believe that to be the case?

D GENTILE: Yeah.

DET. BOHLING: Okay.

D. GENTILE: Yeah, Well, yeah

DET BOHLING: So you --1is it fair to say that when he did call you, you don't think he had called

911 yet? Tknow you said he was hyperventilating. He obviously sounded --

D. GENTILE: Right, was definitely in shock. Thave -- well, I had -- I don't know if : had called
them, but I know he said, "What do I do?"
DET. BOHLING: Right.
D GENTILE: I assumed, well, I hope you called 911 So I said, "Call 911."
DET. BOHLING: Right
D. GENTILE: And did he -- do you remember what he said or did after that, once you told him that?
D GENTILE: He said, "Okay," and hung up.
DET BOHLING: He hung up?
D. GENTILE: Yeah
DET. BOHLING: Okay. Did he call you back again or did you call him back at any time or -
D. GENIILE: Um, I don't know that we did [ think Jerry just went down to see him. I don't -- [ don't
think that we did.
DET. BOHLING: Okay.
D GENTILE: Yeah.
DET. BOHLING: Now, at any time did you go down after Jerry, or with Jerry, to --
D. GENTILE: No, I didn't go to the apartment at all 1--1 -- no.
DET BOHLING: Okay. Were you afraid to go there or --
D. GENTILE: Um, no, I -- I think T just let Jerry go down. Better for him to go than me
DET. BOHLING: 'Cause he's a guy?
D. GENTILE: Yeah Sectit;n 365 1‘71(1(123, E. St i\n)}/l record )
] . revealing name, aqdress, felepnone number
DET. BOHLING: Well, I appreciate your honesty. or persoﬁal information obtailxjaed by an
D GENTILE: Yeah, um -- yeah. agency, which may identify person
DET BOHLING: Okay. requesting E911 is confidential and exempt
D. GENTILE: Yeah.
DET. BOHLING: So then as far as you know, Jerry was the only one that went over there No one
else in your household.
D. GENTILE: No.
DEI. BOHLING: Okay Now, there was -- again, this -- this could be a tricky question. And you
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don't even have to answer it if you don't want to. I'l set that out there right now But it is something that
need to ask. There was -- during the course of the investigation there was some indications that well,
maybe, the reason that Denise was called first was that she was some type of advisor for Tom. Does that
make any sense to you?

D. GENTILE: No, other than in the form of friendship. [ mean --
DET BOHLING: Right AndI--1spoke to Jerry about this. He probably told you. Ihad asked,
you know, if you were any type of advisor or a person with any higher up authority through the Church of

Scientology.

D. GENTILE: Right

DET BOHLING: Because that had come into the investigation early on.
D. GENTILE: Right.

DET BOHLING: That maybe this gentleman who was obviously upset at what he observed --
D. GENTILE: Right.

DET BOHLING: --madesomecalls. Did  call 911 first or did - call someone else first?
D. GENTILE: Right.

DET BOHLING: And there was indications, well, he might have called his advisor, his church
advisor first.

D. GENTILE: Right.

DET BOHLING: Didhe -

D. GENTILE: I'm not -- I'm not a church advisor I will tell you, Tom and I wete really good friends
DET BOHLING: And that -- that's fine.
D. GENTILE: And -- and I don't know how to describe our friendship, but we just were. Like, he - 1

don't know, he -- I don't know how to desciibe it. We were just friends.

DET BOHLING: Okay.

D. GENTILE: Yeah.

DEI BOHLING: And that's -- that's -- that's all I need to hear Again, I just wanted - [ didn't
know if there was something, any truth to the advisor thing.

D. GENTILE: No.

DET. BOHLING: Sometimes things comes in -- come into an investigation that aren't always tiue.
D. GENTILE: Yeah.

DET. BOHLING: And that's why I wanted to get with the person face-to-face and could answer a lot
of those questions. So you just did that. I appreciate it.

D. GENTILE: All right.

DET. BOHLING: All right. The other thing that I wanted to get with you with -- I'm sure Jerry told
you about -- was the computer 1ssue.

D. GENTILE: Uh-huhb.

DET BOHLING: Um, it's my understanding that it -- maybe it was -- is it your daughter ot Jeny's
daughter? I'm not sure how that woiks.

D. GENTILE: My daughter.
DET. BOHLING: Okay. Your daughter?
D. GENTILE: Yeah, who happened to be downtown.

DET. BOHLING: She - was she the one that took possession of the computer? Can you explain

that to me so 1 have a better understanding of the chain of custody, for lack of a better term?

D GENIILE: Yeah. So the next day after the event, um, this event, Tom didn't wanna live at his
apartment anymore. He just wanted to move out. And, um, [ had gone downtown. I said, well, Iet me
just go make sure how bad it is. And I went upstairs and it was actually pretty cleaned up. It wasn't that

Section 365 171(12), F. S. Any record
revealing name, address, telephone number
or personal information obtained by an
agency, which may identify person
requesting E911 is confidential and exempt.
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homtible. I went back downstairs and says, "Tom, the place isn't bad." I had an appointment to go to. My

daughter was downtown getting coffee at Starbucks.

DET BOHLING: Okay.
D. GENTILE: And, um, she just said, "Well, Tom, I'll help you. T'll go up there with you and I'll help

you." And she was living at home at the time.
DET BOHLING: She was living at home with you?

D. GENTILE: Yes.

DET BOHLING: So she offered to help Tom, what, clean up the apartment --

D. GENTILE: With every --

DET BOHLING: -- or help pack things up?

D. GENTILE: LEverything, get everything out.

DET BOHLING: Okay Now, what -- what's -- what's her name, the -- the daughter that we're

speaking of?

D. GENTILE: Taylor

DET. BOHLING: Taylor Is she the one that actually ended up taking possession of the computer?

D. GENIILE: See, I think Tom took possession of it, and -- 'cause he was going back to the house. I

don't know that -- well, maybe -- I thought Tom took it because Tom packed up all of his stuff. Idon't
know if she ever touched it or whatever, but I know either one of them did and took it back to the house

and --

DET. BOHLING: To your house?

D. GENTILE: That's correct.

DET BOHLING: Okay. And that -- that was for the purpose of --

D. GENTILE: So that Jerry can look, because Tom had no idea. Tom had thought he had spent a great

day with his son the day before to watch this "Batman" movie. He was, like, so relieved. Tom -- he
thought Kyle looked better, was eating better. So he had hoped that maybe Kyle had left a note
DET. BOHLING: Okay.

D. GENTILE: I mean, Tom isn't, um, very computer literate.

DET BOHLING: A note on the computer, you mean?

D. GENTILE: Yeah.

DET. BOHLING: Okay.

D. GENTILE: Yeah, 'cause -- he didn't find anything (unintelligible).

DET. BOHLING: Right Now, did Tom tell you that himself, that he wanted yout husband to look at
the computer, or did you hear that through your husband ot --

D. GENTILE: I think he said --

DET. BOHLING: How did that work?

D. GENTILE: -- "Maybe Jerry can look and see if Kyle left anything "

DET. BOHLING: Okay Allright. And if I understood then, when you said eatlier the day after
when you went ovet to -- to help Tom, after -- obviously after we were all gone, or the police that were

there --
D. GENTILE: Yeah, he had gotten --
DET BOHLING: --youdid go in the apartment.
D. GENTILE: Yeah.
DET BOHLING: Okay.
D GENTILE: He had gotten word that -- he had expressed a -- a desire to move out,

DET. BOHLING: Raght
D GENTILE: And he'd gotten the okay to go do that
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DET. BOHLING: Yeah. Because I remember he actually called -- when he called, I wasn't hete yet,

but then later that day I spoke with him.

D. GENTILE: Uh-huh.

DET. BOHLING: And he was talking about trying to move somewhere else for a while, 'cause he just
couldn't be there.

D GENTILE: Yeah.

DET. BOHLING: Okay. So we can't be sure that if Taylor actually took the computer from the
apartment to your house, or Tom brought it from there to your house, but somehow it got to your house

D GENTILE: Yeah Well, I know they were traveling in the same car.

DET. BOHLING: Uh, Tom and Taylor?

D. GENTILE: Yeah.

DET. BOHLING: Okay.

D GENIILE: Yeah. Because I had an appointment, and | had brought Tom down in my car, and then

left. So it was only Taylor's car left.

DET BOHLING: Okay. So when did you first meet up with Tom then that -- that day? Did -- did
he come to your house, or did you meet him somewhere else? Or I should say, you know, like, the day
after. The night goes by

D. GENTILE: He stayed at our house.

DET. BOHLING: At that-- I didn't know that.

D GENTILE: Oh, okay .

DET BOHLING: Okay So he ended up spending the night at your house after he left --
D GENTILE: Did you want me to leave him there?

DET. BOHLING: No,I--1Ididn't -- I truly didn't know that

D. GENTILE: No, I understand. It's just remembering. (Unintelligible) see me .
DET . BOHLING: Right So did he come --

D. GENTILE: But he came home.

DET BOHLING: With Jerry?

D. GENTILE: Yes, yeah And then, uh, he asked Jerry if he'd call Victoria, which Jeny did, and -- so,

yeah, he spent the night.
DET. BOHLING: Okay. Have you ever spoken with Victoria at any time, either before this incident

or after?

D. GENTILE: Once.

DET. BOHLING: Do you remember what that was about?

D. GENTILE: Yes. Tom was concerned about Kyle, and he thought that we -- something should be

done, like, he should go somewhere. He should get some help. Kyle had fold him that, um, he wasn't
taking anything. There wasn't any drugs. Victoria had told Tom that, um, he was on psychiatiic meds.
Anyways, I didn't know what the situation was, but, um, I had just spoken to her about potentially getting, |
guess, Kyle help. Actually, the way it went was Tom said, "Here's my fiiend Denise. Talk to her about
this." And we spoke briefly about it, the various things.

DET. BOHLING: On the phone?

D. GENTILE: Yes. And Victoria says, "Well, he doesn't have a drug problem -- problem. He's never
been on street drugs." And I said, "Oh, okay " And I gave the phone back to Tom. This was on Tom's

cell phone one day at lunch when --

DET. BOHLING: Right. And was it the time frame that Kyle had already atived here from when he
came fiom out on the West Coast, or was it a time before that?

D. GENTILE: Um, I think it was in February. It was not in September. It was in February. I'm not sure
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if Kyle was hete at the time or if Tom alteady knew that Kyle was -- had 1un away from home and it was

just during interim talk. :
DET. BOHLING: Okay. So then it probably -- at the time that -- that you spoke with her then, you
don't think Kyle was here yet, but soon after that is when he arrived.

D. GENTILE: Right.

DET. BOHLING: And then all -- all these incidents happened.
D. GENTILE: Right.

DET. BOHLING: Okay.

D GENTILE: I can't be certain, just so you know.

DET. BOHLING: No AndIdon't--

D. GENTILE: 'Cause I never saw Kyle at any -- you know,

DET. BOHLING: I don't expect you to, especially it's, what, a year and several months beyond. Sol
do understand that

D. GENTILE: Okay .

DET. BOHLING: No pioblem. Was there any time -- did you ever get to spend any time alone with
Kyle, where he exptessed any concerns to you or anything like that?

D. GENTILE: No.

DET. BOHLING: When he did artive? And did you ever see him when he actually did arrive here,

that you remember?

D. GENTILE: Uh-uh.

DET. BOHLING: No?

D GENTILE: No.

DET. BOHLING: Okay. Now, as far as the computer getting back to Tom --
D. GENTILE: Uh-huh.

DET BOHLING: -- do you remember how that happened, once your husband was done with it?
D. GENTILE: I don't -- I think either Jerry gave it to him or Taylor did.
DET BOHLING: Okay.

D GENTILE: I mean, I -~

L FUGAIE: Can -- can I ask you a question, just for my --

DET. BOHLING: Sure.

L. FUGAIE: Is -- is -- he's staying at your house, Tom?

D. GENTILE: Just -- just for that evening.

L. FUGATE: Okay .

D GENTILE: Yeah.

L FUGAIE: Okay.

D. GENTILE: Just that night.

DET. BOHLING: Okay.

L. FUGATIE Yeah.

DET BOHLING: And when he did come back to your house that night after all this happened, by
then it was motning.

D GENTILE: Right.

DET. BOHLING: Did Jerry bring him back with him? Did he drive his own car? Or --
D. GENTILE: No, Jerry brought him back with him

DET. BOHLING: Hedid

D. GENTILE: Yeah.

DET. BOHLING: Okay. Did Tom ever explain to you any concerns that he had of anything, that he
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was afraid that somebody had hurt Kyle or anything like that?

D GENTILE: No.

DEI BOHLING: No?

D GENTILE: No.

DET. BOHLING: At the apartment that night, no?

D GENTILE: No.

DET. BOHLING: Do you have any concerns yourself? Has anybody given you a hard time about
this case, or threatened you in any way or anything like that, anything you'd be willing to tell me?

D GENTILE: No, I haven't been threatened at all.

DET BOHLING: Okay. Soyou took - feel totally safe, then, out there? Nobody's --

D GENTILE: Yeah.

DET. BOHLING: -- giving you a hard time or anything?

D. GENTILE: No.

DET. BOHLING: Okay. How about with your husband? Has anybody been giving him a hard time
o1 --

D. GENTILE: No. No.

DET. BOHLING: Didhe -- _

D. GENTILE: You know, he woiks out of town

DET. BOHLING: Well, I do know that.

D. GENTILE: Yeah.

DET. BOHLING: That's what I was asking you.

D GENTILE: Yeah.

DET. BOHLING: And I want to be sure that, you know, you have a safety zone going on here.
D. GENTILE: Yeah. No, everything's fine.

DET. BOHLING: Okay So no problems with Jerry, then, anybody giving him a hard time?

D. GENTILE: No.

DET BOHLING: Or any of your children?

D. GENTILE: No.

L. FUGATE: Can -- can I ask a question? Is there a concern or is that just a -- a question? '
DET. BOHLING: No,Idon't--

L. FUGATE: Oh, okay.

DET. BOHLING: IfIdid, I'd tell her --

L. FUGATE: All right. Yeah. That's fine

DET. BOHLING: --orlI'dtell you or I would have told Jetry I just wanted to make sure.

L. FUGATE: All right. That -- that -- that's all that -- my concern.

DET. BOHLING: Tf something was going on on het end that maybe she was afraid to tell us about --
L FUGATE: Okay.

DET. BOHLING: -- like, someone's calling the house, hang-up phone calls or, you know, just prank
calling, whatever ,

D. GENTILE: Right.

DET BOHLING: That's not the case, though

D. GENTILE: No.

DET. BOHLING: Uh, yeah, I don't have any information to say that this young lady's in danger.

L FUGATE: Well, that's the only reason I asked. 1 was just concerned --

DET. BOHLING: Yeah.

L. FUGATE: -- about it, is there something that --
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DET. BOHLING: Not at all.

I.. FUGATE: Okay . (Unintelligible).

DET. BOHLING: Nothing to my knowledge. And there's a Jot of things that are going on out there
right now.

L FUGATE: Yeah.

DET. BOHLING: Um, our department is aware of a lot of them because of the different phone calls
that come into the church, the hang-up calls, the protests that go on. So I have a pretty good idea of
what's going on out there.

D. GENTILE: Right.

DET BOHLING: And unfortunately, when this all happened with Kyle, the -- it hits the news. It hits
the Internet. These things go on and on. You know, I don't have to tell you.

L. FUGATE: Oh, yeah. The Internet's just unbelievable.

DET BOHLING: Yeah.

L. FUGATE: Unbelievable.

DET BOHLING: My only goal is to make sure that nobody harmed Kyle
L. FUGAIE: Uh-huh.

DET. BOHLING: That -- I -- I work in Robbery/Homicide here at the police department

D. GENTILE: Yeah.

DET BOHLING: My goal is to make sure that nobody else put him in danger and hutt him. That's -
that's what this whole investigation is all about. Now, when I was speaking with Jerry, when I had him in
here, it was my understanding that once he moved fiom the Cleveland Street addiess, he moved to another

location on Pennsylvania.

D GENIILE: That's correct.

DET BOHLING: Which was one of your properties

D. GENTILE: That's cortect.

DET. BOHLING: So again, this is just pretty much helping out a friend

D. GENTILE: Yeah.

DET. BOHLING: Okay. Do you remember how long he was there for, approximately, before he
moved out?

D. GENTILE: Um, three months.

DET BOHLING: Okay.

D. GENTILE: He ultimately went to New Yotk to be with his wife

DET BOHLING: Yeah That's another thing I found out today that I didn't know I didn't know that
you were the connection with Wendy.

D GENTILE: Yeah.
DET. BOHLING: [ had noidea.
D GENTILE: You've met Wendy.

DET BOHLING: Yeah Imether--1did meet -- was it once or twice? I met her twice [ met her
one day, and then the very next day I went back and I met her again.

D GENTILE: Yeah

DETI. BOHLING: AndI think she's originally from New York.

D. GENTILE: She is

DET BOHLING: That's why we hit it off, 'cause she heard my accent, I heard hers, and it was, like,
okay

D. GENTILE: Yeah Yeah

DET BOHLING: I'd say that's just about all I got. Do you have any questions for me? It's only fair.



Clearwater Police Dept PAGE 76

LERS Case Report
REPORT NUMBER: 2007-3872 Suicide PRINTED ON: 12/05/2008 - 09:10

NARRATIVE (Cont.)
I asked you a whole bunch. You can throw some at me now.
D GENTILE: No. I'm -- I just think it's sad that Tom would lose his son and have to go through this.

Not because of you --
DET BOHLING: Right

D GENTILE: -- but because it's just, you know -- give the guy a break Not you, but, you know?
DET. BOHLING: It--it--
D. GENTILE: That's my only emotion on it. It's, like, blah.

DET. BOHLING: [ saw that in your husband when I had him in here and I interviewed him And at
one point he actually became quite upset because of what he had -- fiom what he tells me -- what he
observed Tom going through that morning, fiom the moment that he showed up, and saw the physical

changes in Tom.

D. GENTILE: Yeah.
DET. BOHLING: After he just saw what he saw.
D. GENTILE: Yeah.

DET. BOHLING: And he was really upset at the fact that anybody else would think that Tom had
something to do with it, or harm him. And I told him, well, it -- it may not just be about that.

D. GENTILE: Right.

DET. BOHLING: There's a lot of things that are going on here. The most sad thing is that this young

man passed away.
D. GENTILE: Yes.
DET. BOHLING: And in the way that it happened. And there’s other issues and beliefs that are

surrounding it now that are making it even more difficult.

D. GENTIILE: Right.
DET. BOHLING: That's the true unfortunate part.
D. GENTILE: Right.

DET BOHLING: IfI had any reason to believe that somebody harmed Kyle, this would be a whole

different kind of investigation

D. GENTILE: Right

DET. BOHLING: Youknow? So like, everybody that I met with so far has been real cooperative
and forthright with theit information, but they've also been concerned. Some people have really been
concerned. '

D. GENTILE: Yeah.

DET. BOHLING: Do [ wanna go in and talk to the police about this matter? You know, do I need to
get some legal advice first? I fully understand that.

D. GENTILE: Yeah.

DET. BOHLING: You know, the bottom line is, though, it's —- it is tragic that this young man passed
away --

D GENTILE: Yeah

DET BOHLING: --this way, you know, and -- it's very tragic. And I hope that everybody is able to
-- to get through it, on both sides of the family and friends, you know.

D. GENTILE: Yeah.

DET. BOHLING: So no questions for me?

D. GENTILE: No. I'm good.

DET. BOHLING: Painless, right?

D GENTILE: Yeah. I'm fine. Thank you.

DET. BOHLING: Wasn't like TV where --
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D. GENTILE: No, no.

DET. BOHLING: Youknow, getup -~

D. GENTILE: I was gonna (unintelligible) --

L. FUGATE: (Unintelligible).

DET BOHLING: Get up with the phone book and start banging it on the desk. 1t's not like that

L. FUGATE: Well, I appreciate you letting me come. I told her that, you know, it's -- I -- I just --

really, again, our concern was -- was when we talked about it and we looked at all the, you know,
conjecture, and I said, you know, it's so far from the reality But it's a concein --
DET. BOHLING: Yes.

L FUGATE: -- s0 you know, you've got to (unintelligible) --

D. GENTILE: Yeah. He's being --

L. FUGATE: I appreciate it.

D. GENTILE: -- (unintelligible) that, 1ight?

DET. BOHLING: Yes

L. FUGATE: And we'll -- you know, let me ask you a question, though. Um, because 1 should know

and 'cause we've done all kinds of public records law stuff in the past. But ultimately, you're -- you're
gonna do a final, you know, close-out of whatever you do, and then that is gonna, uh, be available to, I
suppose, the family, if they want to file a lawsuit. I saw --

DET BOHLING: Oh, absolutely.

L FUGATIE: So I saw the -- okay. I just wanted -- and we can get a copy of that, uh, just so we can,
you know -- because I'm sure from what I've read that they -- if they decide to file a lawsuit, one of the
things that they'te gonna try to target is probably, you know, you ot Jerry for the -- oh, well, actually, I'm
sure they wouldn't target you or Jerry They would probably target others, but, uh, you know, that -- that
was, uh, one of the concerns. So -

DET. BOHLING: It - it could be something in the future where you may be questioned by

somebody else other than me in law enforcement, maybe another attorney or someone like that.

L FUGATE: Well, I saw the posting, 'cause I know, uh, Luke Lirot. I saw that they had posted -- and
- and frankly, I'd be a little bit surprised, because it -~ it -- it's totally different factually and legally when
you go to look at - you know, at -- at -- at the -- at the law. But Luke I know, and Luke maybe I can

deal with in terms of, you know, what this case is -- 1 about --

DET. BOHLING: Uh-huh.

L FUGATE: -- or not about, and I'm not sure that that's not a posting 'Cause [ would never -~ I
wouldn't call him, you know, until I know what -- he'd have to call me

DET. BOHLING: Sure.

L FUGATE: I saw that, so I was concerned. Well, I appreciate it. And I thank you.
DET. BOHLING: No problem. Thanks for coming down
L FUGATE: We're free to go? She doesn't have to stay?

DET. BOHLING: No, she's free to go unless she's looking for a vacation 'Cause sometimes we get
people in here, like, "Just keep me here. Ineed a little bit of a vacation "

D GENTILE: No, I got to go get my little grandbaby.
DET. BOHLING: Thank you very much for coming.

D GENTILE: All right.

DET. BOHLING: It was nice to meet you, Denise.

D. GENTILE: Thank you.

DET. BOHLING: I'tl walk you folks down.
L. FUGATE: Okay. Thank you. I don't want to put the jacket on, but I will just to be --
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DET. BOHLING: Thank you, sir. I appreciate you coming down. So now you can say you were at
the police department, right?

(CONCLUSION OF INTERVIEW)

The original compact disc recording of this interview will be forwarded to the Pinellas County Sheriff's
Office Property and Evidence Section as evidence.

The status of this investigation remains Active.

COST RECOVERY INFORMATION:

3.0 hours @ $25 00 per hour.. ... ..$§75.00
Transcription fee . .. oo o0 $121.50
Total. . oo $196.50

TYPE:

Supplemental Report STATUS Approved
AUTHOR: Bohling, Stephen DATE: 09/02/2008
REVIEWED BY: Scacca, John REVIEW DATE: 11/2(/2008
TEAM: Robb / Hom.
NARRATIVE:

PREVIOUS CASE STATUS:

Active/Change to Closed/Other with submission of this supplement report.

INVESTIGATION:

On 08-27-2008 at apptoximately 1600 hours, 1 attempted to make telephone contact with Attorney Luke
Lirot as I had not received a 1eturn call fiom 08-18-2008. At this time, I spoke with a male who advised
that Lirot was currently out of town on business. I requested that Lirot contact me when he returns to the
area.

INVESTIGATIVE SUMMARY:

+ Kyle Brennan was diagnosed by D1 Stephen McNamaia as having exhibited early signs of
Schizophrenia to include deptession, delusions and paranoia As a result, Kyle was prescribed to take one
Lexapro 10mg per day.

+ Kyle's Lexapro prescription was last known to be filled on 11-24-2006 for thirty [30] pills

+ Kyle had been residing with his mother and Step-father in Virginia up until 11-27-2006 at which time he
left the residence on his own accord.

+ Kyle had in his possession several thousand dollars that he had withdrawn from his bank account at the
time he left Virginia.

+ Kyle's mother advises that Kyle had never left home before however; after a couple of weeks, she did
contact the Police Department in Virginia and was advised that there was not enough information regarding
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Kyle's condition to be entered into the NCIC System as Missing and Endangered
+ On or about 01-07-2007, Victoria Britton received a telephone call from FBI Special Agent Jeff
Atwood in Des Moines, Iowa who advised that Kyle had waiked into his EBI office on that date. Dwing
this time, Kyle advised Special Agent Atwood that he was being followed and that "They were after him "
Special Agent Atwood contacted authorities in Charlottesville, Vitginia in an effort to see if Kyle had been
listed as Missing and/or Endangered. Special Agent Atwood Jearned that no 1eport had been filed. Special
Agent Atwood obtained Kyle's home telephone number from Kyle prior to him leaving the office and then
contacted Victoria Britton to advise of his contact with her son. When Kyle arrived at the FBI office, it is
reported that he had in his possession over $5000 00 in cash and appeared under nourished and
emaciated.
+ On or about 01-08-2007, Kyle was reported to have artived at his Aunt's 1esidence in San Diego,
California during which time he remained with his Aunt until approximately 01-15-2007 It is reported that
Kyle had told his Aunt that persons were hunting him down It is reported that the Aunt believed that Kyle
was acting in a paranoid manner during his visit with her.
+ Victoria Britton reporter that on or about 01-22-2007, she received a cell phone bill in Kyle's name
indicating that Kyle had purchased a cell phone. Victoria Britton 1eviewed the tolls on the bill and noted
that Kyle had numerous calls to the Des Moines, lowa FBI office The last call on that specific bill is
reported to be on 01-12-2007 which was made to Kyle's Aunt in San Diego, California
+ Victoria Britton filed a Missing Persons report for Kyle with the Albematle County Virginia Police
Department on 01-23-2007/Report #2007-00765.
+ It is reported that Kyte left San Diego, California and then traveled to Maui, Hawaii where he was
involved in an incident whereby the Police were contacted
+ Kyle then returned to California and contacted his father, Thomas Brennan, via telephone and advised
that he was out of money Thomas Brennan was residing at 423 Cleveland Street, apartment #4 at that
time. Thomas Brennan then made arrangements with Kyle to fly into Tampa Flotida so that he could 1eside
with him in Clearwater. Thomas Brennan and Victorta Britton, who are divorced, did discuss this matter at
which time it was agreed that Kyle would stay with Thomas Brennan in Clearwater Florida
+ Kyle antived in Florida in early February 2007 at which time Thomas Biennan and Kyle spoke of his
depression and the fact that Kyle was not taking his presciibed Lexapro on a regular basis. According to
Thomas Brennan, Kyle advised that he did not like taking the Lexapio Thomas Brennan advised that
approximately one day after Kyle arrived in Clearwater, he [ Thomas Brennan] came home to the
apartment and found that the door to the guest bedroom was closed. Thomas Brennan advised that he
learned that Kyle had placed furmiture in front of the interior of the bedroom door howevet; Kyle did not
tell him why he had done this
+ According to Thomas Brennan, he and Kyle agreed that Kyle would stop taking the Lexapro medication
and start utilizing better nutrition habits and vitamins to assist with his well-being  Thomas Brennan placed
the Lexapto medication into his own vehicle at which time Kyle appeared to be improving his eating and
sleeping habits.
+ Thomas Biennan advised that he did not force Kyle to stop taking his Lexapro and that the choice to
stop taking the Lexapto was a mutual agreement, Thomas Brennan advised that Kyle had not been taking
the Lexapio on a tegular basis prioz to his arrival in Clearwater Florida This was confirmed to be credible
at the time of Officer Jonathan Yuen's arrival on 02-17-2007 during which time there weze 16 Lexapro
pills focated within the prescription bottle. As noted priot, this prescription was filled on 11-24-2006 with a
start count of 30,
+ The review of the Pinellas County 911 Ceater recoids indicate that the original 911 call was placed at
00:01:17 by telephone number The call was dispatched

Pursuant to Section 365 171(13), F. S, Any
record revealing name, address, telephone
number or personal information ebtained by an
agency, which may identify the person
requesting “9117 is confidential and exempt.
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to the Clearwater Fire Department at 00:01:52 with the first Clearwater Fire Department Rescue Unit

arriving at 00:05:19

+ The review of the Clearwater Police Department CADS document indicates that the call was first
transferred to the Clearwater Police Department at 00:02:40 and dispatched at 00:04:27. District H Patrol
Officer Brett Fanlk arrived on scene first and made contact with Clearwater Fire Department officials at
00:05:53. Kyle Brennan was pronounced deceased at 00:07:15 by Clearwater Fure Department Rescue
Paramedics

+ The investigation reveaied that Thomas Brennan left the apartment on 02-16-2007 at approximately
1700 hours at which time he trtaveled to the Fairgiounds in Tampa to pass out reading Literature. Thomas
Brennan returned home near midnight on 02-17-2007 and noted that there were five-galion Crystal
Springs water jugs up against the interior of the entry door to the apartment. Thomas Brennan called out to
his son however; there was no answer. Thomas Brennan advised that upon entry, he could smell the odor
of gunpowder Thomas Brennan then went into his bedroom and located Kyle on the floor with an
apparent gunshot wound to the head Thomas Brennan checked for signs of life and noted that Kyle was

unresponsive.
* Thomas Brennan then contacted his fiiend, identified as Denise Gentile, and advised her of his findings
Denise Gentile advisec to call 911 which written 911 recotds indicate

* During my interview with Denise Gentile on 08-27-2008, she confiimed that Thomas Brennan did stop at
her residence on the way home from wotk on 02-16-2007 at approximately 2300 hours. Thomas Brennan
remained at her residence for a short time, borrowed a book from her and then left the restdence to go
home. Denise Gentile advised that approximately 10 minutes after Thomas Brennan left her residence, he
called her and advised; "Oh my God Denise, Kyle shot himself " Denise advised that Thomas Brennan also
advised; " Kyle committed suicide" and asked her; "What do I do?". Denise advised Thomas Brennan to
contact 911 at which time Thomas Brennan advised; "Okay" and immediately hung up the telephone.
Denise advised that Thomas Brennan sounded as though he was "hyperventilating”" when he contacted her
via telephone. Denise advised me that although she is a Church of Scientology member, she is not an
Advisor or Chaplain at the organization.

+ Denise Gentile confirmed during her interview that she asked her husband, Gerry Gentile, to go to
Thomas Brennan's apartment after Brennan called her so that he could support Brennan Denise also
confirmed that Thomas Brennan did stay at her residence with her and her husband after the investigation
was completed at Brennan's apartment

+ During my interview with Gerry Gentile on 07-13-2008, he confirmed that Thomas Brennan did call his
wife Denise Gentile on 02-16-2008 and advised that he had returned home and found his son had
committed suicide Gerry confirmed that he went to Thomas Brennan's apartment at which itme the Police
were alieady on scene In fact, Geiry advised that when he did arrive, an Officer questioned him about

who he was and the fact that he was not allowed near the apartment Geny Gentile, during my interview
with him, also confirmed the fact that no one else was with Thomas Brennan [With the exception of the
Police Officers] when he airived at the apartment. Gerry confirmed that when he met with homas Biennan
outside the apartment, Biennan's "Hands weie shaking really bad" and that Brennan advised him; "I can't
dial my phone " Gentile asked Thomas Brennan if there was anything that he could do for him and if there
was someone he needed to call Gerry advised that Thomas Brennan advised him that he would need to

call Kyle's mother and advise her of his findings Gerry advised that he offered to do this for him because
Thomas Biennan was so distzaught Gerry confirmed that he contacted Kyle's mother via cell phone at
which time a female answered the phone. Gery advised that he told Kyle's mom that Kyle had passed
away at which time a male then came onto the telephone asking him; "Who is this?" Gerry advised that the
male on the telephone sounded as if he had a "Mean voice” at which time he [Gentile] told the male that he

Section 365 171(12), F. § Any record
revealing name, address, telephone number
or personal information obtained by an
agency, which may identify person
requesting E911 is confidential and exempt
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was Thomas Brennan's friend and that he was calling because Thomas Brennan was not coherent at that

time. Gentile then passed the cell phone to Thomas Brennan. Gerry believed that the male may have hung
the telephone up before Thomas Brennan had a chance to speak with him. Gerry advised that Thomas
Brennan may have contacted another family member via cell phone immediately after the phone call to
Kyle's mother however; he could not be positive of the person he contacted.

+ Duting my interview with Geny Gentile, he confirmed that Thomas Brennan spoke with his wife [Denise
Gentile] the day after Kyle was discovered in the apartment and asked her if he [Gerry Gentile] could
review Kyle's computer to "See if there's anything on there that would help me understand what
happened " Gerry confirmed that the computer was brought to his residence by Denise Gentile's Daughter,
Taylor on 02-18-2007. Gentile advised that later on that same day, he 1eviewed the contents of the
computer . [ This would be consistent with the computer being accessed on 02-18-2007 as identified by
FDLE Special Agent Barbara Mendez duting her forensic review of Kyle Brennan's computer]

+ Gerry Gentile confirmed that he entered into the "My Documents" directory and attempted to print files
of interest however; he noted that the files were in a Microsoft Works program. Gentile advised that he can
not open files from Microsoft Works in any of his computers and that the laptop computer did not have a
printer driver that was compatible to the printer he had at his residence. As a 1esult, Gentile advised that he
copied the Mictosoft Works files onto a thumb drive Gentile advised that he then accidently copied the
contents of the thumb diive back onto Kyle Brennan's computet Gentile realized his error and then eiased
the files that he had accidently copied back onto Kyle Brennan's computer Gentile printed out copies of all
of the files that he had copied and provided copies of these same documents to Thomas Brennan.
reviewed the documents that Gentile brought with him to the interview and noted that the following files
were accessed on Kyle Brennan's computer on 02-18-2007;

1] CyberLink file accessed on 02-18-2007 @ 12:53 PM.

2] My Mausic file accessed on 02-18-2007 @ 12:53 P M

3] My Pictures file accessed on 02-18-2007 @ 12:53 P M.

4] Battle Plan doc accessed on 02-18-2007 @ 3:19P M.

5] Kyle's monthly food surplus doc accessed on 02-18-2607 @ 3:20 P M
6] Weekly schedule.doc on 02-18-2007 @ 3:20 P M.

+ Gentile provided the printed copies of the documents to me at which time the documents were consistent
with the documents that Thomas Brennan's Attorney, Paul B Johnson, mailed to me on 11-28-2007.

+ ] received Kyle Brennan's computet via mail from Kyle's family on 09-13-2007.1 transported the
computer to the Florida Department of Law Enforcement in Tampa Florida on 09-13-2008 at which time
Special Agent Barbara Mendez completed a forensic review of the hard diive The forensic review
indicates that Kyle Brennan's computer was accessed on 02-18-2007, 02-21-2007, 02-24-2007,
02-26-2007 and 09-09-2007. Special Agent Mendez advised that a 1eview of the files indicated no
evidence that any files in question had been deleted. However; Special Agent Mendez advised that she had
located a grouped file titled; "Suspicious Activity" that appeared to have been created on 09-09-2007.

This specific file is believed to have been created by Kyle Brennan's Sister-in-Law Mia Brennan during het
review of the computer in Virginia. Due to the type of program that was utilized to access and move this
file, [Identified as Bigfix exe] the file can no longer be accessed for review.

+ This investigation revealed that Kyle Brennan contacted the Clearwater Police Department on
02-06-2007 @ 0309 hours from his own cell phone. I ordered the recorded phone call and reviewed the
entire conversation between Kyle and the Dispatcher during which time Kyle speaks of concern for his
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own safety Kyle advised within the conversation that he believed that his own family may be trying to harm
and/or kill him and that he wanted to place the call to the Police Department in the event that anything ever
happened to him. Kyle also spoke of previously meeting with the Sheriff in Clearwater and that the Sheriff
appeated as though he would assist him with his situation Kyle spoke of the fact that he was trying to
improve his life and had been through a difficult time . Kyle spoke of the fact that he was currently in Hawaii
and was planning on moving to Clearwater soon. During the recording, Kyle did not speak of any specific
person who may bring harm to him.

+ 1 have reviewed the contents of Kyle's cellphone after submitting the item to Detective Will Smith for a
Forensic Review I noted no signs of foul play within the photographs and videos located within the
cellphone.

+ I have reviewed the ctime scene photographs and noted no signs of foul play. District Six Medical
Examinet's Office Investigator Marti Scholl 1esponded to the otiginal scene on 02-17-2007 and did not
observe any signs of foul play or suspicious activity on the body or within the apartment. The photographs
of the scene confirm the fact that the hand written words; "Look inside" were observed on Kyle's stomach
area There was also written documentation within Kyle's front 1ight pocket that read as follows; [Typed
exactly as written]

- Not enough people wanted to help
Corrupt cops and very bad people
and people that simply didn't care.

- My family has been trying to ruin my life for years-
either using their many friends
ot bribing people.

- Des Moines, 1A; Watetloo, IA;
Maui, Hawaii; Albemarle County,
VA All had corrupt cops and

I tried reporting it to the FBI

but dispatchers didn't report a
thing - in fact they merely taunted
me. Homeland security as well

did not help me, nor did

any of my other [Unteadable word]

Grand larceny, rakeeteering
assault, police corruption,
and much worse My family and the police and their fiiends

are guilty of.

Bill Rudd, M. Wright (former Principle

at Albemaile High School), and

various others will tell you about my

family at many different places {End of letter]
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* There was a paper located in Kyle's front left pocket that read; "11:00" There were also five [5] unfired

Winchester 357 bullets located within Kyle's front left pocket.
+The firearm located at the scene was identified as a Taurus 357 Magnum Revolver that had four [4]

unfired rounds within the cylinder and one spent casing within the cylinder.
+ The Pinellas County Sheriff's Office Forensic Section did process the firearm, all of the ammunition, the
spent casing and the listed notes for finger prints however; there wete negative 1esults for ridge detail on

these items.

INVESTIGATIVE CONCLUSION:

After a thotough investigation that included numerous interviews, document reviews, recording 1eviews,
cellphone/cellphone 1ecords review and a forensic computer review, there is no evidence to suggest that
there was any violation of Flotida State criminal statutes As stated in my supplement report dated for
07-27-2007, the following Statutes were reviewed and considered for this investigation;

F.S 8. 790.17: Furnishing weapons to minors undet 18 years of age ot persons of unsound mind and
furnishing fireatms to minors under 18 vears of age prohibited. Within this section, the law prohibits selling,
hiring, bartering, lending, transferring or giving any minor under 18 years of age any dirk, electric weapon
or device ot other weapon, other than an ordinary pocketknife, without permission of the minor's parent or
guardian, ot selling, hiring, bartering, lending, transferiing or giving to any person of unsound mind an
electric weapon or device or any dangerous weapon, other than an ordinary pocketknife. Due to the fact
that; 1] Kyle Brennan was twenty [20] years of age at the time of this incident and; 2]The firearm was not

provided to him, this statute does not apply.

F.S.8. 790.174: Safe Storage of Firearms Required. Within this section, the law pettains to the proper
storage and security of a firearm so that minors, under the age of sixteen [16], will not have access. Due to
Kyle Brennan's adult age at the time of this incident, this statute does not apply

As stated in my supplement report dated 07-27-2007, the investigation revealed that Kyle Brennan
had been exhibiting eatly signs of Schizophrenia to include paranoia and delusions and that Lexapro had
been prescribed. Kyle's doctor, Dr. McNamera, advised that Lexipto should be administered on a long
term and regular basis in order to attain the proper results. The investigation revealed that Kyle was not
taking his medication as presctibed The original Lexapro prescription was assigned to Kyle Brennan on
11-24-2006 for 30 pills. At the time of the original investigation on 02-17-2007, there were 16 pills found
within the prescription bottle. Dr. McNamera also advised that he was not aware of any major side effects
if one was to suddenly stop taking the medication Lexapro.

The review of the physical evidence and statements provided by persons involved in this incident are
consistent with the District Six Medical Examiner's Office findings of Suicide. The Sixth Judicial Circuit of
the State Attorney's Office has also conducted an independent review of this incident and concwrs with the
findings of this investigation as well as the District Six Medical Examiner's Office investigation.

At this time, the status of this investigation will be changed from Active to Closed/Other. The compute,
computer case and photographs that were mailed to me by Victoria Britton were delivered back to
Britton's Attoiney, Luke Lirot, on 11-06-2008 at approximately 1120 hours I delivered the listed items to
Attorney Luke Lirot's office located at 2240 Belleair Road, suite #190 in Clearwater . 1 received
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confirmation fiom Attorney Luke Lirot, via voice-mail on 11-14-2008 @ 1120 hours, that he had 1eceived

the listed property at his office.

COST RECOVERY INFORMATION:

1.5 houts @ 25 00 per hour. ... .........537.50
Total.. i 33750

TOTAL COST RECOVERY ANALYSIS:

Total investigative hours... R 4235 @ $25.00 per hours/$1056 25
Pinellas County Sheriff's Ofﬁce Pxocessmg fee b . /$160.00
Transcription service fee. ... .. e e e ./$324.00

Total . o e e, 18138025




